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BAŞKANDAN 

Bir kuruluşun temel değerleri, kurumsal ilkeleri ve davranış kuralları ile yönetim biçimini 

ifade eder. Ticaret Odalarını güçlü kılan onların ortak değerleridir. Ortak değerler, odayı 

oluşturan Meclis üyelerini, Komite üyelerini, çalışanlarını, üyeleri, dış paydaşlarını ve 

müşterileri ortak bilinç ve kültür etrafında birleştirir. Üyeleri ile birlik ve beraberlik 

içerisinde hareket eden Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası, her zaman en iyiyi hedefleyen 

hizmet anlayışı ile çalışmalarına hız kesmeden devam ediyor. Biz oda olarak bölgemizin 

hem ekonomik hem de sosyal anlamda gelişmesi için elimizi her zaman taşın altına 

koymaya hazırız. Bütün amacımız bölgemizin daha canlı ve örnek bir yer olması için 

çalışmaktır. Odamız 3169 üyesiyle Batı Antalya’nın en güçlü sivil toplum kuruluşu olarak 

bölgemiz iş alemine öncülük edilmesi noktasında, bağlı olduğu 5174 sayılı kanunla 

belirlenen görevlerinin yanında, bölgemizde ekonomik hayatı doğrudan ve dolaylı 

etkileyebilecek her konu ve gelişmeye önem vermektedir. 

Göreve geldiğimiz günden itibaren her zaman üyelerimize önderlik edip onlara yol 

göstermeyi amaç edindik. Bu doğrultuda hedeflerimizi yükselterek çalışmalarımıza devam 

ettik. Yönetim olarak sıklıkla üyelerimizi ziyaret ederek onlarla interaktif bir şekilde 

paylaşımlarda bulunduk. üyelerimizle fuar ziyaretleri gerçekleştirerek faaliyet 

konularındaki yenilikleri takip etmeleri için olanak sağladık. Odamızda üyelerimizin 

talepleri doğrultusunda düzenlediğimiz eğitimler ile de katılımcılara farklı bakış açıları 

kazandırdık.  

Günümüz ekonomisinin temel taşlarından birisini artık girişimciler oluşturuyor. Bu 

bağlamda KOSGEB desteklerinden faydalanmaları amacı ile odamızda sıklıkla Girişimcilik 

Eğitimleri düzenledik. Bu eğitimler sonrasında gün geçtikçe işletme sahibi olanların sayısı 

arttı. Bu bizim için büyük bir gurur kaynağıdır.  

Bölgemizin ekonomik ve sosyal gelişimi için yıllardır çalışan ve katkı sağlayan odamız siz 

değerli üyelerine, yönetim kurulumuza, meclisimize, meslek komitelerimize, üyelerimize, 

paydaşlarımıza ve personelimize, teşekkürlerimi sunuyorum. 

                                                                                               Murat H. GÜNAY 

                Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası 

                                                                                           Yönetim Kurulu Başkanı 

 

 

 



 

 

 

 

VİZYONUMUZ 
 

Bölgemizin ekonomik gelişimi için, "sürdürebilir gelişme ve değişim" sloganını temel 
hizmet prensibi haline getiren Odamız, üyelerinin ihtiyaç ve beklentilerini en üst düzeyde 
karşılayan ve topluma yeni bilgiler kazandıran, deneyimler yaşatan ve değerler katan bir 

kurum olma anlayışını benimsemiştir. 
 
 
 

 
MİSYONUMUZ 

 
              Odamız; belirlemiş olduğu vizyon çerçevesinde Misyonunu; 

 Üyelerine, ihtiyaçlarının ve beklentilerinin ötesinde tarafsız, hızlı ve doğru hizmet 
sunmak, 

 Üyelerimizin Oda, birbirileri ve toplum ile ilişkilerinde yüksek ticaret ahlakını hâkim 
kılmak, 

 Sürekli öğrenme, gelişme ve değişme için çalışanlarına ve üyelerine çağdaş 
teknoloji sistemlerini kullanarak ve konusunda uzman kişilerden faydalanarak 
mesleki konularda eğitim vermek, 

 Takım çalışmasına önem verilen, bireysel ve grup başarılarının teşvik edildiği bir 
çalışma ortamı sağlamak, 

 Bölgemizin ve ülkemizin kalkınmasına yönelik faaliyetlerde bulunmak ve projeler 
üretmek,  

 Kalite yönetimleri gereklerine uyarak sürekli iyileştirmelerde bulunmaktır. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

KALİTE POLİTİKAMIZ 

 Sistemin sürekli iyileştirilmesi, üye ve uygulanabilir birincil ve ikincil mevzuat şartlarına 

uygunluk güvencesi için gereken prosesler dahil sistemi etkin bir şekilde uygulayarak 

üye memnuniyetini arttırmak. 

 Üye ihtiyaç ve beklentilerini dikkate alarak üye memnuniyetini ön planda tutmak, 

 Teknik, Ticari ve Yasal gelişmeleri izlemek ve üyelerimizi zamanında ve doğru 
bilgilendirmek, 

 Kalite Yönetimi ve TOBB Akreditasyon Sisteminin etkinliğini sürekli iyileştirilmek, 

 Üyelerimiz, yerel ve ulusal kurumlar ile ilişkilerimizi uzlaşma ve gelişme temelinde 

sürdürmek. Bölgemizin gelişmesi ve kalkınmasında kurum olarak üstlenebileceğimiz 

sorumlulukları üstlenmek ve başarmak, 

 Şeffaf bir yönetim anlayışı sunmak, 

 Sürekli iyileştirme faaliyetlerimizle, tüm süreçlerimizi mükemmelleştirmek için çalışmak, 

 Temsil ettiğimiz bölgemizin ekonomik, sosyal ve kültürel gelişimine faydalı olmak, 

 
 
 

 
HABERLEŞME VE İLETİŞİM POLİTİKASI 

 
Bölgemiz (Kumluca-Finike-Demre-Kaş) ticareti, tarımı ve turizmini yasal şartlar altında 
üyelerimizin memnuniyetini arttırmaya yönelik proaktif ve çözüm odaklı anlayışla hizmet 
sunabilmek için etkin iletişim yöntemlerini kullanarak üyelerimiz, paydaş kuruluşlar ve 
halkımızla sürekli ve sağlıklı ilişkiler kurmak, geliştirmek ve doğru bilgi akışını 
sağlamaktır.     
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 

ÜYE İLİŞKİLERİ POLİTİKASI 
 
Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası  olarak, her zaman üye memnuniyetinin ön planda 
tutulduğu, vizyon, misyon ve değerlerimiz doğrultusunda;   güçlü, saygın ve güvenilir bir 
kurum olarak kaliteli hizmet sunmaya devam ediyoruz. Bu ilkeyle sizlerin şikâyet ve 
taleplerinizi karşılamak; kalite standartlarımızı daha da ileri seviyeye ulaştırıp, hem daha 
iyi hizmet sunmak  için “Üye İlişkileri Politikamızı” oluşturduk. 
 

 Güvenirlik : Oda üye sicil ve tescil bilgilerinin korunması,istatistiki bilgilerininin 
doğruluğu, kaynakların etkin şekilde kullanılması açısından güvenilir kimliğe 
sahiptir. 

 Şeffaflık ve tarafsızlık: ODA üyeleri; şikâyet, talep ve sorularını; doğru, eksiksiz, 
anlaşılabilir ve kolay bir şekilde istedikleri heran ulaştırabilmektedir. Tüm iletişim 
kanallarımız sizlere açıktır. ODa tarafından, üyelerinin herhangi bir konu hakkında 
başvurdukları şikâyet, talep ve soruları ön yargısız ve adil bir şekilde 
değerlendirilmektedir. 

 Görev Bilinci İle Hareket Etmek : Oda Organ üyeleri ve ,personelin tamamı 
çalışmalarında mevzuata uygun ve Kalite Yönetim Sisteminde tanımlaması yapılmış 
 görevinin farkında olarak hareket etmektedir. 

 Çözüm odaklı olmak ; Üyelerden ,organ üyelerinden ve diğer kanallardan gelen 
Odaya ve ilimize ait sorunları çözerken; çözüm odaklı ,hızlı, üretken bir şekilde 
uygulanabilir çözüm önerileri üretir ve uygulamaya koyar. 

 Gizlilik: Oda’nın kuruluşundan bugüne üye verilerin korunması son derece 
önemlidir. Bu nedenle   kişisel veriler  her zaman gizli tutulmaktadır. 

 Güncellik : Oda üyeye ait sicil ve tescil bilgilerini ,mali bilgileri ,istatistiki bilgileri ve 
sisteme ait diğer bilgileri daima güncel halde tutar. 

 Dürüstlük ve İş Ahlakına İnanmak: Oda idari kadrodaki yöneticiler ile çalışan 
personel iş ahlakına uygun ,dürüst ve etik kurallar çerçevesinde çalışır. 

 Yeniliğe Açık Olmak :Oda teknolojik yeniliklere ve yeni yönetim sistemlerine uygun 
olarak , çalışanları ve üyelerini devamlı eğitim vererek adaptasyon çalışmaları 
yapar, çalışır. 

 Farklılık Oluşturmak : Diğer oda ve borsalardan farklı iyi uygulamalarını artırmaya 
çalışmaktadır. 

 Topluma ve Çevreye Duyarlı Olmak : Oda, topluma faydalı olacak çalışmalara 
paydaş olur ve çevre bilinci ile hareket eder. 

 Sosyal Sorumluluk Bilincinde Olmak : Sosyal sorumluluk projeleri üretir, mevcutlara 
katkı sağlar. 

 
 
 
 
 



 
İNSAN KAYNAKLARI POLİTİKAMIZ 

 

 Odamızın geliri doğrultusunda yeterli sayıda personel istihdam ederek, 
çalışanlarımızın Hizmet İçi Eğitimlerle yetkinliğini artırarak mesleki ve kişisel 
anlamda sürekli gelişimini sağlamak, 

 Personelimizin; hak ve sorumlulukları için ilgili yönetmelik, yasa ve iş kanunlarına 
uymak, 

 Çalışanlarımızı başarımızın anahtarı kabul ettiğimiz için çalışma ortamında gerekli 
düzenlemeleri yapmak, 

 Çalışanlarımızın motivasyon gücünü artırmak için ödüllendirme yapmak, 

 Üye odaklı yaklaşımımız ile doğru kişileri doğru birimlere  yerleştirmek, odamız  
içerisinde yüksek potansiyelleri seçmek, bilgi, beceri ve yetkinliklerini geliştirip 
tamamlamaları için her türlü fırsatı sağlamak, çalışan memnuniyetinin devamlılığını 
sağlamak, performans yönetim sistemi ile performanslarını değerlendirmek ve 
çalışanlarımız ile uzun vadeli işbirliğimizi sürdürmek ,her zaman, kaliteli zaman ve 
bilgi paylaşımından  asla vazgeçmeden yeni fikirlere açık, yaratıcı, güvenilir,  çağdaş 
insan kaynakları politikaları uygulayarak üyelerimizin  yanında olmaktır. 

 Eğitim düzeyi yüksek, yenilik ve değişimlere açık, girişimci, dinamik, sonuç odaklı, 
kendini ve işini geliştirmeyi hedefleyen insanlar kazandırmak 

 Çalışanlarımızın motivasyonlarını ve kuruma bağlılıklarını ön planda tutmak,  

  Çalışanlarımızın yeteneklerinden, gücünden ve yaratıcılığından azami fayda 
sağlamak, 

 Çalışanlarımız arasında fırsat eşitliği yaratmak, 

 Çalışanlarımız için şeffaf ve açık bir yönetim politikası izlemek,  Çalışanlarımızın, 
maddi ve manevi  

haklarının korunmasını gözetmek. 
 
 
 
 

BİLGİ İŞLEM POLİTİKAMIZ 
 

Günümüzde çalışanları, üyeleri, iç ve dış paydaşları ve diğer kurum ve kuruluşlarla iş 
ortaklığı bulunan Kumluca TSO ’nun kullandığı mevcut ve geliştirilebilir arşiv, web gibi 
bilgi sistemlerinde kurumun bilgi gizliliği ve ulaşılabilirliğine ilişkin güven ortamının 
yaratılması, stratejik bir önem taşımaktadır. Bilgi güvenliği sağlamak için teknolojik 
çözümlerle birlikte bilgi işlem teknolojilerinin kullanılarak, oluşabilecek risklere karşı 
önlem alan ve sürdürülebilir bir sistem Kumluca TSO ’nun bilgi işlem politikasını 
oluşturmaktadır. 

 

 

 

 

 

 



 
 
 
 
 
 

MALİ POLİTİKAMIZ 
 

 
Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası mali politikasının temel amacı 5174 Sayılı Kanun 

çerçevesinde çıkartılan Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği ile Odalar ve Borsalar Bütçe ve 
Muhasebe Yönetmeliğinde belirtilen: “Gelir ve Gider bütçelerinin hazırlanması, kesin 
hesabın çıkarılması, hesap ve kayıt düzeninde şeffaflık ve tek düzenin sağlanması, bütün 
işlemlerin kayıt altına alınması, faaliyetlerinin gerçek mahiyetlerine uygun olarak sağlıklı 
ve güvenilir bir biçimde muhasebeleştirilmesi, mali tabloların muhasebenin temel 
kavramları ve genel kabul görmüş bütçe ve muhasebe ilkeleri çerçevesinde, uluslararası 
standartlara uygun zamanında ve doğru olarak hazırlanması ve raporlanmasına ilişkin 
ilke, usul ve esasları düzenlemektir” hükmünü yerine getirmektir. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



MECLİS ÜYELERİMİZ 

NO Adı Soyadı 

1 
MEHMET ÇETİNTÜRK 

2 
ÖMER ÖZALTIN 

3 
RAMAZAN  USLU 

4 
MUSTAFA HOYRAZLI 

5 
İBRAHİM  ARSALI 

6 
MENDERES  OKTAY 

7 
İBRAHİM EVREN 

8 
YILDIRIM  DÜNDAR 

9 
İSMAİL ACAR 

10 
ZİYA  YAVUZ 

11 
HAMİT  BOYALI 

12 
BÜLENT KIZILKAYA 

13 
ERTAN PARÇAOĞLU 

14 
MUHARREM ŞAHİN 

15 
NECMİ ERTUĞRUL 

16 
OKAN KARAMAN 

17 
MEHMET BİLGİÇ 

18 
FAHRİ  ÖZEN 

19 
AHMET ÇETİN 

20 
AŞKIN YENİER 

21 
ÖZGÜR  ÖZDEMİR 

22 
İBRAHİM UĞUR ÇAKIR 

23 
MUHİTTİN ONARAN 

24 
RAMAZAN  İPEK 

25 
MURAT H. GÜNAY 

26 
İRFAN ÇOLAKOĞLU 

27 
BAYRAM KARAGÜL 



 

 

YÖNETİM KURULU ÜYELERİMİZ 

KUMLUCA TİCARET VE SANAYİ ODASI 

YÖNETİM KURULU 

 

Murat Hüdavendigar Günay 

Yönetim Kurulu Başkanı 

  

  

                

 

Ahmet Çetin 

Yönetim Kurulu Bşk. Yrd. 
 

Bayram Karagül 
Yönetim Kurulu Bşk. Yrd. 

  

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

  

                

 

Ertan Parçaoğlu 

Yönetim Kurulu Üyesi   

Muharrem Şahin 

Yönetim Kurulu Üyesi 

  

  

                

 

İbrahim Uğur Çakır 

Yönetim Kurulu Üyesi   

Muhittin Onaran 

Yönetim Kurulu Üyesi 

  

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 MESLEK KOMİTESİ ÜYELERİMİZ 
YETKİLİ 

1.GRUP MESLEK KOMİTESİ 

ÇOLAKOĞLU GIDA LTD.ŞTİ. İRFAN ÇOLAKOĞLU 

PEKSAN GIDA LTD.ŞTİ. RAMAZAN İPEK 

YENİER GIDA LTD.ŞTİ. AŞKIN YENİER 

USTALAR TOPTAN GIDA LTD.ŞTİ. MUHAMMET USTA 

GÖKÇE GIDA MAMÜLLERİ PAZ. RECEP GÖKÇE 

2.GRUP MESLEK KOMİTESİ 

PERDA HOME ÖNDER SERT 

ESER ARACILIK HİZM. DAY. TÜK. MALLARI İTH. İHR. İBRAHİM ARSALI 

MOGO KOZMETİK İTR. İNŞ. TEKSTİL GIDA TUR.  MENDERES OKTAY 

AYDIN KUYUMCULUK TUR. TEKSTİL BEYAZ EŞYA HABİB AYDIN 

YASİN KILINÇ-YASİN BEBE YASİN KILINÇ 

3.GRUP MESLEK KOMİTESİ 

YAVUZLAR SAN.TURZ.TİC.ANONİM ŞİRKETİ ZİYA YAVUZ  

DEMRE MOB. TEKSTİL DAY. TÜK. MAL. TAR. TUR. İNŞ. HAMİT BOYALI 

A YAPI ORMAN ÜRÜN.HIRD.MOB.İNŞ.TAAH.NAK. NURHAT AŞDAN 

4.GRUP MESLEK  KOMİTESİ 

KUMLUCA SEY.TURZ.TERM.OTO.İŞL.ALUM.DOĞ.VE 
TAR.ÜR.TİC.VE SAN.LMT.ŞTİ KADİR EREN 

EVREN TORNA PETROL LTD. ŞTİ. İBRAHİM EVREN 

İSMAİL ACAR İSMAİL ACAR  

LİLYUM TURZ.İNŞ.TAŞ.GIDA VE SOS.HİZ.TİC.SAN.LMT.ŞTİ YILDIRIM DÜNDAR 

BAYKARS TURZ.SEY.TAŞ.TİC.VE SAN.LMT.ŞTİ BAYRAM KARATAŞ  

SS.230 NOLU ÖZ BEYKONAK MİNİBÜSÇÜLER ÖZEL HALK 
OTOBÜSÜ VE ÖĞR.SERV.MOT.TAŞ.KOOP. ALİ ERGÜL 

İLKEM BİLİŞİM VE BİLGİSAYAR ADEM DAVUT AKSOY 

5.GRUP MESLEK KOMİTESİ 

TERMİK ELEKTRİK BOBİNAJ SAN.TİC.VE PAZ.LTD.ŞTİ BÜLENT KIZILKAYA 

HOYRAZLI İNŞ.SERA MALZ.KOM.TİC.VE SAN.LMT.ŞTİ MUSTAFA HOYRAZLI  

PARÇAOĞLU SIHHİ TES.MALZ.İNŞ.TURZ.TİC.LTD.ŞTİ        ERTAN PARÇAOĞLU                               

DOĞAN İNŞAAT LTD. ŞTİ. MEHMET DOĞAN 

ENGİNLER PAZL.VE TİC.LMT.ŞTİ BATUHAN MUTLU ENGİN 

NAMIK GÜRGEN / ER-GÜR TİCARET NAMIK GÜRGEN 

USLU-HAN TASARIM SABRİ USLU 

 
     



6.GRUP MESLEK KOMİTESİ 

ŞAHİN BİLGİ İŞLEM BİLGİSAYAR TURZ.İNŞ.İÇ.VE DIŞ 
TİC.LMT.ŞTİ MUHARREM ŞAHİN  

SUAT AKKOYUNLU-KUMLUCA SUAT KUYUMCULUK SUAT AKKOYUNLU 

NURDOĞAN EĞRİBOYUN NURDOĞAN EĞRİBOYUN 

TEFİK ÇAYBAŞ TEFİK ÇAYBAŞ 

TEK-NO SİSTEM ERTUĞRUL MÜH. BİLG.  NECMİ ERTUĞRUL 

7.GRUP MESLEK KOMİTESİ 

BİLGİÇLER TUR. LTD. ŞTİ. MEHMET BİLGİÇ 

CENEVİZ TUR.TİC.LMT.ŞTİ. RAMAZAN USLU  

SELÇUKLAR PETROL LTD.ŞTİ. OKAN KARAMAN 

ÇİNTUR İNŞ. LTD. TŞİ. CEMAL KADRİ ÇINAR 

GÜR NUR TURİZM LTD.ŞTİ.  BARIŞ GÜRSES 

HÜSEYİN BURAK ÇORUMLUOĞLU HÜSEYİN BURAK ÇORUMLUOĞLU 

BALIKÇIHAN PETROL ÜR. MOB. OTO ÖZCAN ÖZDEMİR 

8.GRUP MESLEK KOMİTESİ 

YÖNELİM ÖZEL EĞ.TURZ.İNŞ.TİC VE PAZ.LTD.ŞTİ. KADRİ SOYTÜRK 

EVREN TAR.REH.ÖZ.EĞT.İNŞ.OTO KİR.SAN. VE TİC.LMT.ŞTİ ÖZGÜR ÖZDEMİR 

AHMET ÇETİN-AHMET ÇETİN SİGORTA ACENTELİĞİ             AHMET ÇETİN                                              

ÖMER ÖZALTIN ÖMER ÖZALTIN 

BİLGİ PINARI ETÜT EĞT.MER.İNŞ.SAN VE TİC.LMT.ŞTİ KAZIM KARATAŞ 

RAMAZAN AKASMAN RAMAZAN AKASMAN 

SUMRU SİGORTA ARACILIK HİZM.LMT.ŞTİ ADİLE ÇETİN 

9.GRUP MESLEK KOMİTESİ 

ÖNCEL TARIM TİC.PAZ.TURZ.SEBZE VE MEYVE KOM.LMT.ŞTİ FAİK ÖNCEL 

ÖZ AÇIKYÜREK PAZL.VE TİC.LTD.ŞTİ. MAZLUM AÇIKYÜREK  

TARFA TOH.TAR.SAN.VE TİC.LMT.ŞTİ FAHRİ ÖZEN 

İBRAHİM UĞUR ÇAKIR         İ.UĞUR ÇAKIR                  

KAYA ENGİN KAYA ENGİN 

BAĞRIYANIKLAR TARIM LTD.ŞTİ. ALİ BAĞRIYANIK 

MUHİTTİN ONARAN MUHİTTİN ONARAN 

10.GRUP MESLEK KOMİTESİ 

MAVİKONAK EML.TAR.TUR.SAN.VE TİC.LTD.ŞTİ. ERDAL AKKIN 

ANMOSAN ANKARA MOB.SAN.İNŞ.TURZ.VE TİC.LTD.ŞTİ. SONER ÇOŞKUN 

MEHMET ÇETİNTÜRK MEHMET ÇETİNTÜRK  

M.C.İNŞAAT TAAH.DEKARASYON TAR.VE TİC.LMT.ŞTİ MURAT H. GÜNAY 

YUSUF EVRAN YUSUF EVRAN 

KARAGÜL İNŞ. LTD.ŞTİ. BAYRAM KARAGÜL  

MRE MÜHENDİSLİK İNŞ. TAR. LTD.ŞTİ. EMRE CEYLAN 

 

 



 

ODAMIZ ORGANİZASYON ŞEMASI 

 

 

 

ODAMIZIN GÖREV ALDIĞI KURUM KURULUŞ VE İŞTİRAKLER 

                                                     

                             

                

   

TOBB Turizm Kurulu 

Batı Akdeniz Fuarcılık ve 

  Organizasyon Ltd. Şti.       
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TEMEL YETERLİLİKLER 

 

1.1.Yönetim ve Oda Mevzuatı 

2017 Yılında 12 adet Meclis Toplantısı yapılarak 95 gündem maddesi görüşülmüş olup, Meclis 

katılım oranı %96’dır. 

2017 Yılında 47 adet Yönetim Kurulu Toplantısı yapılarak 368 gündem maddesi görüşülmüş olup, 

Yönetim Kurulu katılım oranı %96’dir. Her hafta Salı günleri düzenlenen toplantılarda, 

üyelerimizin müşterek ihtiyaçlarını karşılamak, meslekî faaliyetlerini kolaylaştırmak ve oda işleyişi 

ile ilgili kararlar alınmaktadır. 

MECLİS VE YÖNETİM KURULU TOPLANTI İSTATİSTİKLERİ 

 YKT 
Toplantı 
Sayısı 

YKT 
Gündem 
Sayısı 

YKT 
Katılım 
Oranı 

 Meclis 
Toplantı 
Sayısı 

Meclis 
Gündem 
Sayısı 

Meclis 
Katılım 
Oranı 

2014 48 380 90  12 95 90 

2015 47 372 95  12 94 85 
2016 47 378 92  12 98 89 

2017 47 368 96  12 95 96 
 

 

 

1.2. Mali Yönetim 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası mali politika amaçları doğrultusunda muhasebeye ilişkin mali tablo, 

makbuz, fiş, belge ve defterleri ile hesap planlarını 5174 sayılı Kanun ve ilgili yönetmeliklerine(Bütçe 

ve Muhasebe Yönetmeliği) göre düzenler. 

Düzenli olarak Yönetim, Hesapları İnceleme Komisyonu ve Meclise sunulan evraklar; 

 Aylık mizan 

 Yıl sonu kesin gelir ve gider bütçeleri 

 Yeni hesap dönemi için tahmini gelir ve gider bütçeleri 

 Gelir tablosu ve bilanço 

 Diğer bütçe ekleri (Kadro cetveli, Kayıt Ücretleri ve Yıllık Aidat Tarifeleri, Hizmet 

Karşılığı Alınacak Ücret Tarifeleri Tabloları, Harcırah Tablosu ve Bütçe Talimatnamesi) 

 Muhasebe Biriminden talep edilen diğer raporlar. 
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Yıllar itibariyle KUTSO Gelir ve Gider Bütçesi 

 

YIL  BÜTÇE(TL) FİİLİ(TL) 
GERÇEKLEŞME 

GERÇEKLEŞME 
ORANI 

2014 GELİRLER 2.680.000,00 1.763.009, 56 %65,78 

GİDERLER 2.680.000,00 1.787.729,66 %66,68 

2015 
GELİRLER 2.250.000,00 1.815.778,00 %80,70 

GİDERLER 2.250.000,00 1.518.981,87 %67,50 

2016 
GELİRLER 3.200.000,00 2.315.179,40 %72,35 

GİDERLER 3.200.000,00 2.768.317,79 %86,50 

2017 
GELİRLER 3.000.000,00 2.325.179,51 %77 

GİDERLER 3.000.000,00 1.991.542,25 %66 

 

                                              2017 Yılı Fiili Gelir Kalemleri 

Yıllık Aidat 972.201,82  
 
 

TOPLAM: 
2.325.179,51TL 

Munzam Aidatı 402.461,24 

Kayıt ücreti 131.935,00 

Hizmet bedelleri 494.782,24 

Belge bedelleri 87.375,00 

Faiz gelirleri 62.437,95 

Tarife Tasdik gelirleri 1.260,00 

Sair gelirleri 28.816,26 

 Bağış ve Yardımlar 143.910,00  

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
  
 
 
 

                                                       2017 Yılı Fiili gider kalemleri 

Personel giderleri 1.048.774,75  
 
 

TOPLAM:   
1.991.542,25 TL 

Finansman giderleri 204.286,88 

Dışardan sağlanan fayda ve hizmetler 407.684,21 

Genel yönetim giderleri 326.064,56 

Vergi, resim ve harçlar 4.731,85 

Sair Giderler 0,00 
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1.3. İnsan Kaynakları Yönetimi 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası 2017 yılında 19 çalışanı ile hizmet vermiştir. 19 çalışanın 9’u 

bayan, 10’u erkektir. Oda Personelinin sorumluluk, yetkileri ve yetkinlikler kalite yönetim ve 

akreditasyon standartları çerçevesinde hazırlanan dökümanlara personelimiz dosya paylaşım sistemi 

ile anında ulaşarak görebilmektedir. 

Yeni işe başlayan personel ve stajerlere;  odamız yapısı ve yasal mevzuatı (kanun ve 

yönetmelikler), faaliyetleri, kalite yönetim sistemi ve organizasyon yapısı hakkında kısa 

bilgilendirmeler yapılır. Bilgilendirme amaçlı gerek yeni personele gerekse stajerlere Personel El 

Kitabı verilerek oryantasyon eğitimine tabi tutulur. 

KUMLUCA TİCARET VE SANAYİ ODASI PERSONEL SAYISI VE EĞİTİM DURUMU 

Personel Çalışan 
Personel 
Sayısı 

Eğitim Durumu 

İlköğretim Lise Ön Lisans Lisans Yüksek 
Lisans 

Erkek 10 - 3 2 4 1 

Kadın 9 1 1 2 5 - 

Toplam 19 1 4 4 9 1 

% (Yüzde) %100 %6 %22 %22 %44 %6 

 

NO 

ET       ETKİNLİK/FAALİYET ADI İŞBİRLİĞİ KURULUŞ SÜRE TARİH 

KATILAN 
PERSONEL 

1 
Kurumsal Gelişim Eğitimi TOBB 2 GÜN 14-15.01.2017 

Mesut BAKAR 

 

2 
 

Urge Projesi Uygulama Esasları TOBB 2 GÜN 16-17.01.2017 

Mesut BAKAR 

Ebru Yılmaz 

Recep Kösek 

 

3 Ticari Uyuşmazlıklarda 

Arabuluculuk ve 

Arabuluculukta Avukatın Rolü 

Sempozyumu 

TOBB, ATSO, Antalya 

Barosu, Türkiye Barolar 

Birliği 1 GÜN 5.5.2017 

Mesut BAKAR 

Recep Kösek 

Ebru Yılmaz 

Ali Kutay Güleç 

4 Ekonomi Bakanlığı İletişim 

Programı Toplantısı 

TOBB-Ekonomi 

Bakanlığı 3 GÜN 15-17.11.2017 

Mesut BAKAR 

 

5 Oda/Borsa Üye Sicil ve 

muhasebe yazılımı uygulama 

eğitimi TOBB 2 GÜN 19-20.06.2017 

Mustafa Öztürk 

Recep Kösek 

6 

Acil Durum Ekipleri Eğitimi KUTSO 1 GÜN 23.2.2017 

Aytekin Cumhur 

Çakmak 

Recep Kösek 

Ebru Yılmaz 

Barış Değirmencioğlu 

Şerife Tuncel 

İlyas Değirmenci 

Hatice Kösek 
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Odamız Personel Performans Değerlendirme Sistemi 2014 yılından itibaren uygulanmaktadır. 

Odanın Kalite Yönetim sistemi ve Akreditasyon Sistemine ışık tutacak bir çalışma olan bu sistem, 

çalışanların eğitim ve gelişim ihtiyaçlarını tespit ederek verimli çalışmalarına katkı sağlamaktadır. 

Performans değerlendirme neticesinde personelin sonuçları değerlendirilir ve yönetim Kurulu kararı 

ile çeşitli ödül uygulamaları yapılır. 

 

KUTSO’da Çalışan Memnuniyet Anketi 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası çalışanlarına yılda bir defa çalışan memnuniyet anketi 

düzenlemektedir. 17.11.2017 tarihinde Kurumumuz merkez ve ilçe temsilciliklerindeki 

personelimiz tarafından cevaplandırılmak üzere hazırlanan anket formu; Odamız hakkındaki genel 

düşünceler bölümünde 8, Kurumsal imaj bölümünde 3, Yöneticilerin değerlendirilmesi bölümünde 

6, yapılan işin memnuniyeti bölümünde 7, Fiziksel çalışma ortamı bölümünde 7, Takım çalışması 

bölümünde 8, Hizmet kalitesi ve müşteri memnuniyeti bölümünde 4, Kişisel gelişim ve eğitim 

olanakları bölümünde 4 soru olmak üzere toplam 8 bölüm 47 sorudan oluşmaktadır. 

Odamız hakkındaki düşünceleriniz başlıklı dokuzuncu bölüm ve paylaşmak istedikleriniz başlıklı 

onuncu bölüm ise görüş belirtmeye yönelik olduğundan ayrı bir bölümde değerlendirmeye 

alınmıştır.  

Ankete 19 personelimiz katılmış olup, personel katılım oranı % 100 olmuştur.  

 

 

 

 

 

Ramazan Uçak 

Mehmet Özdemir 

7 ISO 9001:2015 Kalite Yönetim 

Sistemi Temel Eğitimi ATSO 2 GÜN 22-23.05.2017 

Recep Kösek 

Ebru Yılmaz 

8 TS EN ISO 9001:2015 Kalite 

Yönetim Sistemi İç Tetkik 

Eğitimi TSE-ATSO 2 GÜN 28-29-09.2017 

Recep Kösek 

Ebru Yılmaz 

9 Akreditasyon Denetimi Öncesi 

Bilgilendirme Eğitimi TOBB 2 GÜN 17-18.07.2017 

Ebru Yılmaz 

10 Ticaret Sicil Mersis 

Bilgilendirme Semineri TOBB 2 GÜN 4-5.03.2017 

Ş. Gamze Germen 
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Buna göre anket değerlendirmesi aşağıda verilmiştir; 

Çalışanların; 

1- ÇALIŞAN MEMNUNİYET ORANI 

 

%95’i KUTSO’da çalışmaktan memnun olduğunu belirtmiştir. 

 

2- ODANIN KURUMSAL İMAJI 

 

Çalışanların %93’ü KUTSO’nun kurumsal imajını olumlu bulmaktadır. 

 

 

95% 

5% 

Çalışmaktan Memun 

Çalışmaktan Memnun 
Değil 

93% 

7% 

Kurumsal İmaj Olumlu 

Kurumsal İmaj Olumsuz 
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3-  YÖNETİCİLERDEN MEMNUNİYET ORANI 

 

%95 çalışan yöneticilerinden memnundur. 

 

4- ÇALIŞANLARIN YAPTIĞI İŞTEN MEMNUNİYET ORANI 

 

%80  çalışan yaptığı işten memnundur. 

 

 

 

95% 

5% 

Yöneticilerden memnun 

Yöneticilerden memnun 
değil 

80% 

20% 

Yaptığı işten memnun 

Yaptığı işten memnun 
değil 
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5- ÇALIŞMA ORTAMININ FİZİKSEL DURUMUNUN DEĞERLENDİRİLMESİ 

 

%70 çalışan, çalışma ortamının fiziksel durumundan memnun değildir. 

 

6- TAKIM ÇALIŞMASI DURUMUNUN DEĞERLENDİRİLMESİ 

 

%70 çalışan odada etkin bir takım çalışmasının olduğunu düşünmektedir. 

 

 

 

30% 

70% 

Fiziksel durumdan 
memnun. 

Fiziksel durumdan 
memnun değil 

70% 

30% 

Etkin bir takım çalışması 
vardır. 

Etkin bir takım çalışması 
yoktur. 
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7- ÜYELERE VERİLEN HİZMETİN ETKİNLİĞİNİN DEĞERLENDİRİLMESİ 

 

%85  çalışan üyelere verilen hizmetleri yeterli ve etkin buluyor. 

 

8- ALINAN EĞİTİMLERİN ETKİNLİK VE YETERLİLİĞİNİN DEĞERLENDİRİLMESİ 

 

%65 çalışan aldığı eğitimleri yeterli ve etkin buluyor. 

Dokuzuncu bölümde cevaplanması istenen odanın olumlu özellikleri olarak; sürekli ve artan ivme 

ile üyelerine hizmet vermesi, üyelerimizin odamızla rahatlıkla iletişime geçebilmesi, Odanın 

kurumsal imajının iyi olması, çalışanların birbirleri ve yönetim ile uyumlu çalışması, personelin 

işini severek yapması ortaya çıkmıştır. 

85% 

15% 

Etkin hizmet 
verilmektedir. 

Etkin hizmet 
verilmemektedir. 

65% 

35% 
Eğitimler Yeterli ve Etkin 

Eğitimler Yeterli ve Etkin 
Değil 
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Dokuzuncu bölümde cevaplanması istenen odanın olumsuz özellikleri olarak odanın kurumsal 

yapısını yeni oluşturuyor olması, mali durumunun iyi olmaması ortaya çıkmıştır. 

Elde edilen veriler doğrultusunda personele yönelik yapılması gereken çalışmalar şöyledir; 

1- Personel eğitimlerine yeterince ağırlık verilmesi. 

2- Mevcut hizmet binasının faaliyetler ve çalışanlar için yeterli altyapıya sahip olmaması. 

3- Klimaların etkin çalışmaması, koku yapması. 

4- Servislerin çok gürültülü olduğu. Servislerin bir arada olmasından kaynaklı çıkan gürültü 

birimlerin çalışma performanslarını düşürmektedir. Bu nedenle yeni yapılacak olan hizmet 

binasında bu konuyla ilgili çalışma yapılması. 

 

YILLARA GÖRE PERSONEL MEMNUNİYET ORANLARI 
 

YIL MEMNUNİYET ORANI(%) 

2017 95 

2016 90 

2015 95 

2014 80 

 

Odamızda 2017 yılı itibari ile  18 personel toplantısı gerçekleştirilmiş olup, her ayda iki kez 

Çarşamba günleri personel toplantıları yapılarak toplantı tutanağı hazırlanmaktadır.Toplantılarda 

haftalık planlar, personel dilek ve şikayetleri ile Yönetim Kurulu Kararları  vb. konularda 

bilgilendirme yapılmaktadır. Ayrıca çözümlenemeyen konular ile ilgili yıl sonu personel toplantıları 

değerlendirme raporu oluşturulmaktadır. 

Diğer Oda ve Borsalar ile yapılan Kıyaslama Çalışmaları 

Bu yıl Fethiye Ticaret ve Sanayi Odası ile Sorgun Ticaret ve Sanayi Odası ile kıyaslama yapılmış, 

birimler arasında iyi uygulamalar paylaşılmıştır.Kıyaslama çalışmasında kalite prosedürleri ve 

dokümanları incelenerek karşılıklı bilgi alışverişinde bulunulmuştur. 

Bölgesel değerlerin korunması ve ekonomiye kazandırılması konusunda neler yapılabileceği ve ile 

ilgili projeleri hakkında bilgi paylaşımı yapılmıştır. 

Bu kapsamda görüşülen konular şöyledir; 

- FTSO’nun Güç Birliği şirketi hakkında bilgi alındı. 

- KOSGEB Destekleri ve yurtdışı iş gezisi hakkında  bilgi verildi. 

- Stratejik plan çalışmaları hakkında bilgi alındı. 

- KOSGEB Girişimcilik Eğitimi için eğitmen bilgisi alındı. 

- Ticaret ve Oda Sicil  kayıt şekilleri ile ilgili bilgi verildi. 
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- TOBB görüş yazıları ve üye şikayetlerinin nasıl takibinin yapılacağı bilgisi alındı. 

- Eğitimlerin planlanması, takibi, uygulanması hakkında bilgi alındı. 

 

 

 

1.4. İş Planlaması ve Yönetimi 

2018-2021 KUTSO STRATEJİK PLANI 

Kumluca TSO’nun geleceğini sağlıklı bir şekilde planlaması ve belirlediği vizyona ulaşması amacı 

doğrultusunda Odamız 2018-2021 Stratejik planı hazırlanmış olup web sayfamızda yer almaktadır. 

Stratejik planımız her yıl oluşturulan Yıllık İş planları ile izlenmektedir. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası 2018-2021 Stratejik Planı’nda yer alan temel bileşenler; 

Kurumsal Yapı 

Hizmetler 

Bölgesel Kalkınma ve Sosyal Sorumluluk 

Bu tanımlamadan da anlaşıldığı üzere, Oda’nın aslen iki önemli işi bulunmaktadır. Bunlardan ilki 

ve asli işi “ÜYEYE HİZMET”tir. Bu asli işinin yanı sıra, paydaşlar tarafından, gücü ve konumu 

gereği, “BÖLGESEL KALKINMA”da sağlayacağı katkılardan dolayı Oda’ya  çok stratejik bir rol 

yüklenmektedir. 

Oda, bu iki önemli işini layıkıyla yerine getirebilmek için güçlü ve dinamik bir “KURUMSAL 

YAPI”ya sahip olmak zorundadır. 
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KUTSO AYLIK VE YILLIK FAALİYET RAPORLARI 

Her ay meclis toplantılarında Yönetim Kurulu Başkanı tarafından oda ile ilgili faaliyet raporu 

sunulmaktadır. Aynı zamanda faaliyet raporları web sitemizde yayınlanarak tüm üye ve 

paydaşlarımız tarafından görülebilmektedir. 

Ayrıca bir yıl boyunca gerçekleşen faaliyetlerimiz her yılın ocak ayında hazırlanmaktadır. 

1.5. Haberleşme ve Yayınlar 

Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay, HaberTürk Televizyonu canlı yayınına 

telefonla bağlanarak bölgemizde yaşanan afet ile ilgili durumu değerlendirdi. 
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 Kurumsal Web sitemizi 2017 yılında 40.999 kişi  ziyaret etmiştir. Web sitesinde yapılan 

görüntüleme sayısı 812.702’dir. Web sitemizde 21 adet haber yayınlanmış, 46 duyuru yapılmıştır. 

 Yerel Basında 196 adet haberimiz yayınlanmıştır. Bu haberlerden 6 tanesi Ulusal basında yer 

almıştır. 

 Sosyal medya (Facebook) takipçi sayımız 2043’e ulaşırken, Twitter takipçi sayımız  1294 

olmuştur. 

 

 
 
1.6. Bilgi ve İletişim Teknolojileri Kullanımı 
 
 

                     KUMLUCA TİCARET VE SANAYİ ODASI 2017 YILI BİLGİ VE TEKNOLOJİ 

KAYNAĞI 
 

SIRA 

NO  PROGRAM / YAZILIM ADI  

Kullanıcı 

sayısı  Kullanan Birimi 

1 

E-posta (kurumsal)  

                                bilgi@kumlucatso.org.tr  1 HALKLAİLİŞKİLER 

2 E-posta (kişisel)  19 TÜM BİRİMLER 

3 TOBB NET Üye Modülü  19 TÜM BİRİMLER 

4 
TOBB NET Muhasebe Modülü  

2 

MUHASEBE(İDARİVE 

MALİ İŞLER) 

5 TOBB NET Sanayi-Kapasite Raporu  1 TİCARET VE SANAYİ 

6 

M-Vision Elektronik Belge Yönetim Sistemi 

18 TÜM BİRİMLER 

7 İş Makineleri Bilgi Sistemi  1 TİCARET VE SANAYİ 

8 ATR.Otomasyon Sistemi  1 TİCARET VE SANAYİ 

9 

ECATEL SMS (cep telefonu kısa mesaj 

sistemi) 1 HALKLAİLİŞKİLER 

10 PROBASE Bordro Programı 2 MUHASEBE   

11 
Twitter  

1 

BASIN YAYIN BİLGİ 

İŞLEM 

12 
Google Alerts  

1 

BASIN YAYIN BİLGİ 

İŞLEM 
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13 
Facebook 

1 

BASIN YAYIN BİLGİ 

İŞLEM 

14 Ticaret Sicili Bilgi Sistemi (TSBS)  5 TİCARET SİCİL 

15 Ticaret Sicili Gazetesi programı  1 TİCARET SİCİL 

16 MERSİS  5 TİCARET SİCİL 

17 mersis.uyumgumrukticaret.gov.tr   3 TİCARET SİCİL 

18 

Kurumsal Web Sitesi 

www.kumlucatso.org.tr 1 

BASIN YAYIN BİLGİ 

İŞLEM 

19 KOSGEB E-Personel Sistemi 1 KOSGEB(ODA SİCİL) 

20 TOBB Evrak Takip Sistemi 1 HALKLAİLİŞKİLER 

21 Google Plus 1 

BASIN YAYIN BİLGİ 

İŞLEM 

22 you tube 1 

BASIN YAYIN BİLGİ 

İŞLEM 

23 Local Mail Server (Ootlook) 1 

BASIN YAYIN BİLGİ 

İŞLEM 

24 Local Mail Hesabı-İçposta (Ootlook) 18 

BASIN YAYIN BİLGİ 

İŞLEM 

25 EBYS (Elektronik Belge Yönetim Sistemi) 19 TÜM BİRİMLER 

26 EBDS (Elektronik Belge Dağıtım Sistemi) 19 TÜM BİRİMLER 

 
 

2017 YILI BİRİMLER BAZINDA DONANIM SAYILARI(adet) 
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1 BİLGİSAYAR 0 2 1 1 3 2 1 2 1 2 2 17 

2 YAZICI 1 1 1 0 0 1 0 0 0 0 0 4 

3 TARAYICI 0 1 1 1 2 2 0 0 0 0 0 7 

4 TELEFON 0 2 0 1 2 2 1 0 1 2 2 13 

5 LAP TOP 1 0 0 0 0 0 0 1 0 0 0 2 

6 
YAZICI-TARAYICI-FAKS-
FOTOKOBİ 0 1 0 1 1 0 1 0 1 1 1 7 

7 FOTOĞRAF  MAK. 0 0 0 0 0 0 0 2 0 0 0 2 

8 TELEFON SANTRALİ 0 0 1 0 0 0 0 0 1 1 1 4 

9 CEP TELEFONU 0 0 1 0 0 1 0 0 0 0 0 1 

10 POS CİHAZI 0 0 0 0 2 0 0 0 2 2 2 8 

11 GÜVENLİK KAMERASI 1 1 1 0 1 0 1 1 2 4 4 16 

12 ALARM SİSTEMİ 0 0 0 0 0 0 0 1 0 0 0 1 



2017 YILI FAALİYET RAPORU Sayfa 29 
 

13 İNTERNET(MODEM) 0 0 0 0 0 0 0 1 1 1 1 4 

14 KAMERA 0 0 0 0 0 0 0 1 0 0 0 1 

15 PROJEKTÖR VE PERDESİ 0 0 0 0 0 0 0 1 0 0 0 1 

16 SERVER 0 0 0 0 0 0 0 1 0 0 0 1 

17 SES SİSTEMİ 0 0 0 0 0 0 0 1 0 0 0 0 

18 KART BASMA MAKİNASI 0 0 0 0 0 0 0 1 0 0 0 0 

19 FLASH BELLEK 0 1 1 0 0 0 1 0 0 0 0 0 

20 
KABLOSUZ ÖZELLİKLİ 
HAFIZA KARTI 0 0 0 0 0 0 0 1 0 0 0 0 

 

 
 

 KUMLUCA TİCARET VE SANAYİ ODASI 2017 YILI BİLGİ VE TEKNOLOJİ LİSTESİ 
BİLGİ KAYNAKLARI  SORUMLU BİRİM  

1 5174 TOBB Kanunu ve yönetmelikleri  TÜM BİRİMLER 

2 Oda Muamelat Yönetmeliği TÜM BİRİMLER 

3 Türk Ticaret Kanunu  TİCARET SİCİL 

4 Ticaret Sicil Yönetmeliği TİCARET SİCİL 

5 Bütçe ve Muhasebe Yönetmeliği MUHASEBE(İDARİ VE MALİ İŞLER) 

6 657 Sayılı Devlet Memurları Kanunu 2004'DEN ÖNCE İŞE BAŞLAYANLAR 

7 Kayıt Ücreti ile Yıllık Aidat Yönetmeliği MUHASEBE(İDARİ VE MALİ İŞLER) 

8 İş Makinası Esasları TİCARET VE SANAYİ 

9 Kapasite Raporu Esasları TİCARET VE SANAYİ 

10 Dış Ticaret Mevzuatı TİCARET VE SANAYİ 

11 Azami Fiyat Tarifeleri Yönetmeliği TİCARET VE SANAYİ 

12 4857 Sayılı İş Kanunu SÖZLEŞMELİ PERSONEL 

13 Akreditasyon Standardı TÜM BİRİMLER 

14 ISO 9001 Kalite Yönetim Sistemi TÜM BİRİMLER 

 
 
KUTSO BİLGİ PORTALI 

Tüm üye ve vatandaşlarımızın ulaştığı portalda, tüm dökümanları aynı ekran üzerinde görme, 

bilgisayarına indirme işlemlerinin yanı sıra yükleme işlemleri de yapılabilmektedir. 
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1.7. Üye İlişkileri 

 

 

2017 yılı içinde Odamıza   firma kaydedilmiş olup,  firma ’nın da kaydı silinmiştir.  

2017 Aralık sonu itibariyle Odamıza kayıtlı 3169 faal  üyenin Meslek Gruplarına göre dağılımı 

şöyledir: 

 
Meslek Gruplarına Göre Oda Sicil 2017 Yılı Yeni Üye Kayıt Bilgileri 

  
1.Meslek 
Grubu 

2.Meslek 
Grubu 

3.Meslek 
Grubu 

4.Meslek 
Grubu 

5.Meslek 
Grubu  

6.Meslek 
Grubu 

7.Meslek 
Grubu 

8.Meslek 
Grubu 

9.Meslek 
Grubu 

10.Meslek 
Grubu 

11.Meslek 
Grubu 

12.Meslek 
Grubu 

Toplam 
Yeni Kayıt 
Sayısı 

Kumluca 20 3 5 6 13 1 7 8 41 6 36 18 164 

Finike 8 - - 7 - 2 5 2 18 1 3 9 55 

Demre - 1 1 2 2 2 1 1 11 - 4 2 27 

Kaş 11 3 2 10 4 2 12 16 9 3 23 10 105 

Toplam 

Yeni 

Kayıt 

Sayısı 

39 7 8 25 19 7 25 27 79 10 

 
66 

 
39 

351 

 
 

Şirket Tiplerine Göre Oda Sicil 2017 Yılı Yeni  Üye Kayıt Bilgileri 

  
Şahıs 
Şirketi 
sayısı 

Limited 
şirket 
sayısı 

Anonim 
Şirket 
Sayısı 

Kooperatif 
Sayısı  

Kollektif 
Şirket 
sayısı 

Dernek 
İktisadi 
işletme 
Sayısı 

Diğer 
iktisadi 
İşletme 
Sayısı 

Toplam 
Yeni 
Kayıt 
Sayısı 

Kumluca 60 94 10 - - - - 164 

Finike 19 27 7 2 - - - 55 

Demre 9 17 1 - - - - 27 

Kaş 25 71 5 4 - - - 105 

Toplam Yeni Kayıt 
Sayısı 

113 209 23 6 - - - 351 

 

Yıllar itibari ile Odamıza Kayıtlı Üye Sayısı 
YIL ÜYE SAYISI 

2013 2471 

2014 2479 

2015 2626 

2016 2669 

2017 3169 
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Yıllar itibari ile Odamıza Kayıt Yaptıran Üye Sayısı 
 

YIL YENİ KAYIT YAPTIRAN ÜYE SAYISI 

2013 306 

2014 327 

2015 290 

2016 229 

2017 363 
 

 

2017 Yılında Ticaret Sicil Müdürlüğünce Verilen Bazı Belgeler  
 

  Tapu 
Yetki 
Belgesi 

Sicil 
Tasdiknamesi 

Bağ-Kur (IB) 
     Formu 

Firma Son 
Durum Belgesi 

    Belge       
   Sayısı 

435 1232 16 19 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 
ÜYELERİMİZİN TALEPLERİ 
 
Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği, Kamu Kurum ve Kuruluşları ile Özel Kurumlardan tarafımıza 

gönderilen bilgiler ile Resmi Gazete, mecmua ile özel dergi ve gazetelerden Üyelerimizi 

ilgilendiren bilgi ve dökümanlar Broşür, posta, SMS, internet, Telefon ve fax aracılığı ile 

üyelerimize duyurulmuş ve üyelerimizin bu konularda bilgilendirilmesi sağlanmıştır. 

 

2017 Yılı  Oda Sicil  Üye Bilgileri 

 

Faal Üye 

Sayisi 

 

Askıya 

Alınan 

Üye 

Sayısı  

Askıdan İnen 

Üye Sayısı 

Talep Üzerine 

terkedilen 

Firma sayısı 

Re’sen Terkedilen 

Firma Sayısı   

3169 132 18 122 14 
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KUTSO’dan İstihdam Şampiyonuna Teşekkür. 

 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu, Milli İstihdam Seferberliği kapsamında tarım ve 

hayvancılık alanında Türkiye genelinde en çok ilave istihdam sağlayan üçüncü firma olan Bars 

Fide’ye teşekkür ziyaretinde bulundu. 

Bars Fide Tesislerinde gerçekleşen teşekkür ziyaretinde KUTSO Yönetim Kurulu Başkanı Murat 

Hüdavendigar Günay, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Ahmet Çetin, Yönetim Kurulu Üyeleri 

Ertan Parçaoğlu, İbrahim Uğur Çakır, Muharrem Şahin ve Genel Sekreter Mesut Bakar firma 

sahipleri Feyzullah Bars, Ayhan Bars ve Aydın Bars kardeşler ile görüştü. 

Bars Fide, Cumhurbaşkanlığı Külliyesi'nde Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan'ın himayesinde 

ve Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanlığı ile TOBB tarafından düzenlenen "İstihdam Şurası ve 

Milli İstihdam Seferberliği Ödül Töreni"nde Tarım ve Hayvancılık alanında Türkiye genelinde en 

çok ilave istihdam sağlayan üçüncü firma olarak ödülünü Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, 

Başbakan Binali Yıldırım, Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı Jülide Sarıeroğlu ve Türkiye Odalar 

ve Borsalar Birliği Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu’ndan almıştı. 

Bars Fidenin başarısının bölge ekonomisinin gücünü yansıttığını belirten KUTSO Başkanı Günay, 

“Bölgemizin örtüaltı sebze üretiminde dünyada hatırı sayılır bir gücü olduğunu her seferinde 

hatırlatıyor, çiftçimizin ve sektör paydaşlarının desteklenmesi gerektiğini söylüyoruz. Bars Fide 

firmamızın yarattığı istihdam ile ülkemizde ilk üçe girmesi bölgemizde tarım sektöründe hizmet 

veren firmalarımızın ne kadar büyük ve güçlü olduğunu göstermektedir. 

Feyzullah, Ayhan ve Aydın Bars Kumluca ve bölgemiz adına büyük bir başarı sağladır. Sağladıkları 

istihdam ile binlerce kişiye ekmek kapısı olmuşlardır. Yakalanan bu başarı sektörde hizmet veren 

diğer firmalarımız için güzel bir örnek teşkil etmektedir. Kendilerinin Batı Antalya iş camiası adına 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası olarak tebrik ediyor, başarılarının devamını diliyorum” dedi. 

Bars Fide sahiplerinden Aydın Bars, amaçlarının ödül ya da övgü almak olmadığını söylerek şunları 

dedi; ”Bizler zor şartlarda üretim yapan çiftçimize kaliteli ve sağlıklı fide sağlamak için bu işe 

başladık. Tüm üretimimiz boyunca makineleşme yerine insan unsuruna öncelik verdik. Geldiğimiz 

noktada ülkemizin dört bir köşesine ve yurt dışına fide gönderiyoruz. Bu başarıda bizlerin kadar 

özveri ile çalışan personelimizin de payı var. Aldığımız bu ödül bugüne kadar yaptığımız 

çalışmaların ne kadar doğru olduğunu bizlere gösterdi. 

Ziyaretleri için son dönemde bölgenin en güçlü sivil toplum kuruluşu haline gelen ve ilçemize güzel 

bir hizmet binası kazandıran Ticaret Odası ve değerli yönetimine teşekkür ediyor, başarılar 

diliyorum. Ayrıca başarımızla onurlanan, bizzat ya da telefonla bizleri tebrik eden herkese teşekkür 

ederim”. 

Ziyaretin ardından KUTSO Başkanı Murat H. Günay tarafından Bars Fide’ye teşekkür plaketi 

takdim edildi. 
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SOSYAL FAALİYETLERİMİZ 

İlçemizi tanıtım amacıyla yapılan Fuar, etkinlik ve faaliyetlere destekler verildi. 

Türk Kızılayı Gönüllü Kök Hücre Bağışçısı Kazanımı Uzmanı Pınar Gümrükçüoğlu, Türk Kızılayı 

Kumluca Şube Başkanı Sayın Nazif Uslu ve Kumluca Devlet Hastanesi Başhekimi Uzman Dr. 

Ayşegül Alkan tarafından "Kök Hücre Bağışı Kampanyası"na verdiği destekten dolayı Kumluca 

Ticaret ve Sanayi Odası adına Yönetim Kurulu Başkan Yardımcımız Ahmet Çetin'e teşekkür 

plaketi takdim ettiler. 

 

 

 

 

 

Kumluca Rehberlik ve Araştırma Merkezi tarafından yürütülen engelli bireylerin eğitilip iş sahibi 

olabilmeleri ile ilgili farkındalık oluşturacak kamu spotuna Meclis Başk. Mehmet Çetintürk ile 

Yönetim Kurulu Başk.  Murat H. Günay  katılarak destek verdiler. 
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TOBB ve KUTSO’dan ortak gıda ve eğitim yardımı 

 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası, her yıl olduğu gibi bu yıl da TOBB işbirliği ile Ramazan ayında 

Batı Antalya’da ihtiyaç sahibi 800 aileye gıda yardımı ve 700 öğrenciye eşofman-ayakkabı 

yardımında bulundu. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası ve Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği her yıl olduğu gibi bu 

Ramazan ayında da ihtiyaç sahibi aileleri unutmadı. Ramazan ayı dolayısıyla Türkiye Odalar ve 

Borsalar Birliği’nin katkılarıyla hazırlanan 800 adet gıda paketi Kumluca, Finike, Demre ve Kaş’ta 

ki ihtiyaç sahibi ailelere ulaştırılmak üzere KUTSO Meclis Üyelerine teslim edildi. 
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Üniversite Öğrencilerine Burs Verildi 

25 üniversite öğrencisine aylık 230 TL burs ile 

toplam 48.840,00 TL burs verildi ve her yıl 

verilmeye devam etmektedir. 

 
 

 

 

 

 

 

 

Türkiye Satranç Federasyonu tarafından Finike'de düzenlenen "2017 Finike Portakalı Satranç 

Turnuvası"nda katkılarımızdan dolayı odamıza plaket takdim edildi. Plaketi Yönetim Kurulu 

Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay adına Genel Sekreterimiz Mesut Bakar aldı. 
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Yönetim Kurulu Üyelerimiz zarar gören yerleri  ziyaret etti. 

 

Bölge acilen “Afet Bölgesi” ilan edilmeli. 

 

Kumluca, Finike, Demre ve Kaş ilçelerinde dolu ve hortum felaketi ile ilgili açıklama yapan Kumluca 

Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, çiftçilerin üretim sezonunu 

kaçırmadan emeklerinin karşılığını telafi edebilmelerinin kendi imkanları ile mümkün olmadığını,  

devletin acilen bölgeye yardım etmesi gerektiğini belirtti. 

 

Kumluca, Finike, Demre ve Kaş ilçelerimizde etkili olan şiddetli yağışın gecenin ilerleyen saatlerinde 

dolu yağışı ve hortuma dönüşmesi bölgemizde büyük zarara neden oldu. Yaşanan afette özellikle tarım 

alanları ile birlikte evler ve işyerleri de ciddi derecede hasar aldı. Ayrıca Finike'de 28, Kumluca ve 

Demre'de 5'er kişi olmak üzere toplam 38 vatandaşımız yaralandı. 

  

Batı Antalya bölgesinin Türkiye’nin en nadide tarım ve turizm alanlarından biri olduğu belirten KUTSO 

Başkanı Günay, “Doğası ve iklimi ile adeta bir cennet olan Batı Antalya ilçeleri, örtü altı üretimi ve 

narenciyesi ile kış aylarında ülkemizin sebze-meyve deposu haline gelmektedir. Bölgemizin yaşadığı 

doğal afet ülkemizde marka olmuş Finike Portakalı ve yine ihracatıyla ülkemizin ekonomisine can veren 

seralarımıza ciddi hasar verdi. Çiftçilerimizin aylardır büyük emek vererek yetiştirdiği ve hasat etmek 

üzere olduğu ürünleri heba oldu. Yaşanan hortum ve dolu yağışı felaketi ile. Kumluca’da yaklaşık 3000 

dekar, Demre’de yaklaşık 600 dekar, Finike’de yaklaşık 3500 Dekar ve Kaş’ta yaklaşık 1000 dekar 

tarım alanı üretim yapamaz hale geldi.  

 

Çiftçilerimizin bu büyüklükteki bir zararı telafi edebilmeleri mümkün değildir. Çiftlerimiz acilen 

desteklenmez ise ülkemiz için önemli bir ekonomik hacim oluşturan komisyon, paketleme ve ihracat 

firmalarımız ve yan sektörleri ciddi bir sıkıntıya girecektir. 15 Temmuz öncesi yaşanan Rusya krizinde 

ciddi sıkıntı çeken üreticimiz ve ihracatçımız ümidini 2017-2018 kış sezonuna bağlamıştı. Yaşanan bu 

afet, zaten kredi ile sezona başlayan bölge insanını iyi çıkmaza sokacaktır. 

  

Devletimiz ve siyasi irade özel bir önem göstererek bölgeyi “Afet Bölgesi” ilan etmelidir. 

Çiftçilerimizin zararları telafi edilmeli, bankalara olan borçları için kredi eteleme ve faiz desteği 

verilmelidir” dedi. 
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Gazi Osmanpaşa Üniversitesi Ziraat Fakültesi öğrencileri ile birlikte Antalya Growtech Uluslararası 

Sera, Tarım Ekipmanları ve Teknolojileri Fuarı’na katılım sağlandı. Öğrencilere bölgemiz hakkında 

genel bilgi verildi. 

 

1.8. Kalite Yönetim  

KUTSO Kalite Denetimi Başarı İle Geçti. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası kaliteli hizmet politikası gereği olan çalışmalarını aralıksız 

sürdürüyor. Bu kapsamda bağımsız Denetleme Kuruluşu Türk Loydu’nun Baş Denetçisi Olcay 

Koca tarafından 25.10.2017 tarihinde gerçekleştirilen kalite denetiminden başarıyla çıktı. 

KUTSO Kumluca Merkez Ofisi toplantı salonunda gerçekleştirilen denetimde üst yönetim süreci, 

kaynak yönetim süreci, politika ve temsil prosesi, kalite yönetim sistemi süreci, iş geliştirme ve 

danışmanlık haberleşme ve yayınlar prosesi, ticaret sicil ve oda sicil süreçleri, üye ilişkileri prosesi 

gibi konular incelendi. 

KUTSO Yönetim Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay yaptığı açıklamada, “Odamızın 

hizmetlerinin sürdürülebilir ve denetlenip ölçülebilir olması hizmet kalitemizi her geçen gün 

arttırmamız için en önemli kriter. Bu kapsamda kalite yönetim sistemini odamızda en verimli 

şekilde uygulamaya çalışıyoruz. Kalite denetimimizin başarıyla geçmesi bizleri mutlu etti. 

Çalışmalarımızın bu aşamaya gelmesinde emeği geçen oda yönetimimize ve personelimize teşekkür 

ediyorum” dedi. 
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İÇ TETKİK 

Ayrıca TS EN ISO 9001 Kalite Yönetim Sistemi Standardı’nın gereği olan iç tetkik uygulaması iç 

tetkik planı doğrultusunda gerçekleştirilmiştir. 

 

 

YÖNETİM GÖZDEN GEÇİRME TOPLANTISI 

Yönetimin Gözden Geçirme toplantıları yılda bir defa yapılır.Yönetim Sistemi’nin etkinliğini 

arttırmak ve uygulamaların sürekli iyileştirilmesini sağlamak adına belirli kararlar alınarak 

yapılmaktadır. 

 

Her yıl geçmiş yılın değerlendirmesi yapılan YGG Toplantısı; kalite yönetim sisteminin 

uygunluğunun devam etmemesi, oluşan muhtemel değişiklikler, acil haller vb. durumlarda 

periyodun dışında tekrarlanabilir. 

 

DÜZELTİCİ FAALİYETLER 

 

Kalite Yönetim Sistemi faaliyetleri sırasında uygunsuzluğa yol açan ana nedenleri belirlemek, 

nedenleri ortadan kaldırmak için düzeltici faaliyetleri planlamak, uygulamak, yürütmek ve kontrol 

etmek, hataya yol açan konuların ortadan kaldırılması ile muhtemel uygunsuzlukların önlenmesi 

için yapılacak önleyici faaliyetler konularında bir sistem bütünü sağlamak, Odamızdan hizmet alan 

tüm kişi ve kuruluşlardan gelen şikayetlerin araştırılması ve tekrarının önlenmesi için tedbirler alma 

konusunda yöntem ve sorumlulukları belirlemektir. 

 

 

22.09.2017 tarihinde gerçekleşen denetimle KUTSO Akreditasyon Sisteminde Seviye Atladı. 

 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) 2014 yılında dahil olduğu TOBB Akreditasyon 

Sisteminde bir üst seviyeye geçti. 

KUTSO, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği(TOBB) tarafından tüm oda ve borsalarda sunulan 

hizmet türlerinin genişletilmesi, hizmet kalitesinin iyileştirilmesi amacıyla uygulamaya konulan 

Akredite Oda Sistemine 2014 yılında dahil olmuştu. Sistemin uygulanmaya başlanmasından 3 yıl 

sonra gerçekleşen Akreditasyon Denetimini başarıyla tamamlayan KUTSO, 5 Yıldızlı Oda Hizmet 

Sisteminde bir üst seviyeye geçti. 

Türk Loydu Baş Denetçisi Özlem Savran tarafından gerçekleştirilen denetim KUTSO yönetim 

kurulu, Meclis üyeleri ve personelin katılımıyla KUTSO Kumluca Merkez Ofisi toplantı salonunda 

açılış toplantısıyla başladı. 

KUTSO’nun bölgenin en güçlü sivil toplum kuruluşu olduğunu belirten Yönetim Kurulu Başkanı 

Murat Hüdavendigar Günay, “Kumluca Ticaret ve Sanayi Odasında KUTSO Değişim Grubu olarak 

göreve geldiklerinde ilk olarak odanın fiziki şartlarını iyileştirmek ve odayı üyelerine aksaksız 

hizmet verir hale getirmek için çalışmaya başladık. Geride bıraktığımız 4 yıl içerisinde bu 

hedefimizi KUTSO’nun hizmet verdiği Kumluca, Finike, Demre ve Kaş ilçelerimizde tamamladık. 
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Amacımız üyelerimizin ve bölge insanının “KUTSO iyi ki var” diyebilmesini sağlamaktır. 

Akreditasyon sistemi bizim bu hedefimize ulaşmamızda bize yol göstermekte ve hedeflerimize daha 

çabuk ulaşmamızı sağlamaktadır” dedi. 

Açılış toplantısının ardından başlayan denetimde temel yeterlilik kriterleri olan yönetim ve oda 

mevzuatı, mali yönetim, insan kaynakları yönetimi, iş planlaması ve yönetimi, haberleşme ve 

yayınlar, bilgi ve iletişim teknolojileri kullanımı, üye ilişkilileri, kalite yönetimi, uluslararası ticaret 

gibi konular denetlendi. Sabah 08.30’da başlayan denetim gece 02.00’ye sürdü.  Denetimin 

ardından ön değerlendirmesini tamamlayan Baş Denetçi Özlem Savran, KUTSO’nun 4 yıllık 

Akreditasyon döneminde önemli ilerlemeler kaydettiğini ve Akreditasyon Sisteminde bir üst 

seviyeye çıkmaya hak kazandığını belirtti.  

Denetimin ardından açıklama yapan Başkan Günay, “Denetimin başarıyla tamamlanarak odamızın 

Akreditasyon Sisteminde bir üst seviyeye geçmesi KUTSO yönetimi olarak bizleri son derece mutlu 

etti. Bu başarıda emeği geçen başta genel sekreterimiz olmak üzere tüm personelimize teşekkür 

ediyorum” dedi.  
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TEMEL HİZMETLER 

2.1.İletişim Ağı 

 

 
Bilgi güvenliği için m-Vision E-imza Doküman Yönetim Sistemi’ne geçildi. 

 
 

 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2017 yılı boyunca Halkla ilişkiler Birimimiz tarafından yaklaşık 
17.220  kişi ile çeşitli sebeplerle telefon görüşmesi yapılmış olup, 
çeşitli sebeplerle üyelerimize 32.010 adet sms gönderilmiştir. 
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KUTSO 2017 Yılı Üye Memnuniyet  Anketi Sonuçları 

 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası olarak 2017 yılı boyunca zaman zaman üyelerimize yaptığımız,  

üye memnuniyet anketimize toplam 120  kişi katılmış bulunmaktadır.  

Üyelerimizin anket sonucu memnuniyet oranları %89’dur. 

 

Yapılan değerlendirmeler sonucunda  odamız genel değerlendirmeleri, oda yönetiminin, personele 

ait görüşler, odamız hizmetlerinden haberdar olma yöntemlerinin değerlendirilmesi hakkında fikir 

ve öneri beyan eden grafikler aşağıda yer almaktadır. 

 

 

 

A. GENEL DEĞERLENDİRME 

 

 

2% 3% 

1.Oda kamuoyunda yeterince ve olumlu tanınır. 

Katılıyorum    %95 

Katılmıyorum  %2 

Kararsızım       %3  %95 
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87% 

10% 

3% 

2.Oda faaliyetleri ile sektör ve bölge sorunlarının 
çözümüne önemli katkı ve girişimlerde bulunur. 

Katılıyorum     %87  

Katılmıyorum  %10 

Kararsızım       %3  

87% 

10% 
3% 

3.Oda sektörüm ile ilgili gelişmeleri hızlı bir şekilde 
duyurur. 

Katılıyorum     %87  

Katılmıyorum  %10 

Kararsızım       %3  

4. Oda faaliyetlerinde herkese eşit davranır. 

%95 Katılıyorum 

%3Katılmıyorum 

%2Kararsızım 
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91% 

5% 4% 

5.Odadan aldığım hizmetlerden memnunum. 

Katılıyorum     %91 

Katılmıyorum  %5 

Kararsızım       %4 

85% 

5% 10% 

6. Oda hizmet binası fiziksel ortam olarak yeterlidir. 

%85 Katılıyorum 

%5Katılmıyorum 

%10Kararsızım 

83% 

11% 

6% 

7. Odanın sosyal sorumluluk bilinci yüksektir. 

%83 Katılıyorum 

%11 Katılmıyorum 

%6 Kararsızım 
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B.ODA YÖNETİMİ 

 

 

83% 

15% 

2% 

8. Oda üyelerinden gelen şikayetleri etkin ve hızlı bir 
şekilde değerlendirir. 

%75 Katılıyorum 

%15Katılmıyorum 

%2Kararsızım 

79% 

5% 

16% 

9. Odayı aradığımda ilgili birimlere hızlı bir şekilde 
ulaşabiliyorum. 

%79 Katılıyorum 

%5 Katılmıyorum 

%16 Kararsızım 

94% 

3% 3% 

1. Oda yönetimine gerektiğinde ulaşılabilir. 

%94 Katılıyorum 

%3 Katılmıyorum 

%3 Kararsızım 
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C.ODA PERSONELİNE AİT GÖRÜŞLER 

 

 

96% 

2% 2% 

2. Oda yönetimi adil ve tarafsızdır. 

%96 Katılıyorum 

%2 Katılmıyorum 

%2 Kararsızım 

87% 

5% 
8% 

3. İlgili merciler nezdinde etkilidir. 

%87 Katılıyorum 

%5 Katılmıyorum 

%8 Kararsızım 

87% 

5% 
8% 

1.Çalışanlar üyelerin hizmet konusundaki 
öneri ve şikayetlerini dikkate alır. 

%85 Katılıyorum 

%10 Katılmıyorum 

%5 Kararsızım 
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87% 

3% 
10% 

2. Verilen hizmette tarafsız ve dürüsttürler. 

%87 Katılıyorum 

%3 Katılmıyorum 

%10 Kararsızım 

80% 

12% 

8% 

3. Oda personeli ilgili ve naziktir. 

%80 Katılıyorum 

%12 Katılmıyorum 

%8 Kararsızım 

80% 

85% 

90% 

95% 

100% 

Odamızın Birimlerine İlişkin Memnuniyet 
Düzeyi 

Odamızın Birimlerine İlişkin 
Memnuniyet Düzeyi 
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Anket sonucu üyelerimizden gelen dilek/şikayetler ve oluşturulan aksiyonlar şöyledir: 

 

* Odamız yeni hizmet binası için çalışmalara hız vererek  daha  prestijli bir mekanda üyelerine 

hizmet vermesi konusunda 2017 yılı sonuna kadar hizmet binası yapılması planlanmaktadır. 

* Kumluca hariç diğer ilçelerimiz olan Finike, Demre ve Kaş’da yapılan toplantı ve etkinliklere 

ağırlık verilmesi konusunda üyelerimizden gelen talepler doğrultusunda faaliyet yürütülecektir. 

* Servislerin bir arada bulunduğu bölümde zeminden ve kalabalıktan kaynaklı çıkan gürültü başta 

üyelerimiz ve personelimiz açısından sıkıntı oluşturmaktadır. Söz konusu durumla ilgili yeni binada 

farklı bir uygulamaya gidilecektir. 

* Düzenlenen eğitimlerin hafta sonu ya da mesai saatleri dışında yapılması ile ilgili gelen talep, 

eğitimin içeriğine göre değerlendirilmektedir. 

* Üyeleri ilgilendiren, mesaj atılan tüm konularda muhasebecilerin de bilgilendirilmesi yapılacaktır. 

* Üyelerimizin daha sık ve iş yerinde ziyareti yapılacaktır. 

 
 
 
 
 
 
 

0% 

20% 

40% 

60% 

80% 

100% 

Üyelerimizin odamız ile ilgili bilgileri edinme 
şekli 

Üyelerimizin odamız ile ilgili 
bilgileri edinme şekli 
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2.2. Politika Temsil 

 

KUTSO 2017 YILI POLİTİKA TEMSİL LİSTESİ 

Sıra 

No 
Tarih Konusu 

(Varsa) Faaliyetin 

Adı 

Gönderilen 

Kurum 
Durum/Sonuç 

1 

3.2.2017 Vakıf Senedi Hk Görüş bildirilmesi 

TOBB Vakfı 

Genel 

Müdürlüğü 

Düzenlemeler için 5 maddeli 

görüş bildirildi. 

2 21.2.2017 
İstihdam 

Seferberliği 

İstihdam 

Seferberliği Takip 

formunun 

doldurulması 

TOBB  

İlgili form doldurularak 

istihdam ile ilgili yapılan 

çalışmalar belirtildi. 

3 17.2.2017 
İstihdam 

Seferberliği 

ANTALYA’DA 

ÇALIŞMA 

HAYATINDA 

MİLLİ 

SEFERBERLİK 

TOPLANTISI 

YAPILDI 

Antalya Valiliği 

Toplantının açılış 

konuşmasını yapan Vali 

Münir Karaloğlu, Antalya'nın 

'Çalışma Hayatında Milli 

Seferberlik' çalışmasına 

vereceği desteğin hedefini 

belirleyeceklerini söyledi. 

Cumhurbaşkanı Sayın 

Erdoğan'ın 'Her ilimiz kendi 

bölgesinde istihdam 

seferberliğine ne kadar katkı 

koyabilir, kendi aralarında 

tartışsınlar' talimatı olduğunu 

söyleyen Vali Karaloğlu, 

"2016 yılında bazı 

problemler bazı şanssızlıklar 

yaşadık. 15 Temmuz'da bu 

millet demokrasisine, milli 

iradesine sahip çıkarak büyük 

bir zafer kazandı. Şimdi sıra 

iş ve çalışma dünyasında 

işsizlik oranlarını da yine 

aynı dayanışma ruhuyla 

aşağıya çekmeye geldi. 

Burada devlet ve hükümet 

tarafı elindeki imkânları 

kullanarak yeni teşvikler 

verecek. Tabi ki iş 

dünyasından da beklentileri 

olacak" dedi. 

4 8.3.2017 Personel sevki Hk. 

Personelin devlet 

hastanelerine 

sevksiz gidebilmesi 

için yazı yazıldı. 

Kumluca, 

Finike, Demre 

ve Kaş Devlet 

Hastaneleri 

Personellerinin hastanelere 

müracaatları özellikle mesai 

saatleri dışında 

gerçekleşmekte ve 

personelimizin bakmakla 

yükümlü olduğu aile bireyleri 
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için sevk yazısı alınması 

konusunda sıkıntılar 

yaşanmaktadır. Bu durumla 

ilgili Kumluca, Finike, 

Demre ve Kaş ilçelerindeki 

Devlet Hastanelerine 

bilgilendirme yapılmış ve 

sevksiz gidilebilme hakkı 

edinilmiştir. 

5 

22.3.2017 

Mesleki Yeterlilik 

Sınavı Hk. 

Mesleki yeterlilik 

Uygulama 

Sınavında yaşanan 

sıkıntılar.  

TOBB 

MEYBEM 

Uygulama Sınavında yaşanan 

sıkıntılar ve çözüm önerileri 

MEYBEM'e bildirildi. 

6 

31.3.2017 Gençlik Meclisi Hk. 

Finike Belediyesi 

öncülüğünde Finike 

Gençlik Meclisi 

oluşturulması. 

Finike 

Belediyesi 

Finike Belediyesi 

öncülüğünde Finike Gençlik 

Meclisi için temsilci 

bildirildi. 

7 12.4.2017 

Yeni meslek 

komitesi 

oluşturulması. 

Odamız 9. ve 10. 

meslek 

komitelerinin 

bölünmesi talep 

edilmiştir. 

TOBB Genel 

Sekreterlik 

Talep kabul edildi. 12 meslek 

grubu oluşturulmuştur. 

8 

12.4.2017 

Orman Endüstri 

Mühendisi eksperi 

hk. 

Kapasite raporu için 

Orman Endüstri 

Mühendisi ihtiyacı 

hasıl olmuş olup, 

Başvuruda bulunan 

orman endüstri 

mühendisi 

eksperinin eksper 

listesine alınması 

talep edilmiştir. 

TOBB Genel 

Sekreterlik 

Eksper listesine alınmıştır. 

9 19.4.2017 

Üyemiz taşıma 

şirketlerinin talebi 

üzerine Halk 

Otobüsü istenmesi 

hk. 

Engelliler için 

yapılan yeni sistem 

otobüslerin 

bölgemiz için de 

tahsis edilmesi. 

Antalya 

Büyükşehir 

Belediyesi 

UKOME Dairesi 

Başkanlığı 

Sözkonusu otobüslerin alımı 

sağlanmıştır. 

10 

4.5.2017 

YOİKK 2017-2018 

dönemi için eylem 

önerileri 

Sektörel ve bölgesel 

sorunlar 

bildirilmesi. 

TOBB KOBİ 

Bilgi Sistemi 

Sektörel ve bölgesel sorunlar 

bildirilmiştir. 

11 15.5.2017 

Takdir Komisyonu 

hakkında görüş 

alınması. 

Takdir 

komisyonlarının 

görevleri, arazi 

üzerindeki binaların 

değerleri hk. 

Bilgilendirme 

yapılması 

istenmiştir. 

Maliye 

Bakanlığı Gelir 

idaresi 

Başkanlığı 

İlgili soruların cevabı 

alınmış, bu doğrultuda işlem 

yapılması sağlanmıştır. 
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12 6.5.2017 

Manavgat’ın tarihi 

kervan yolu Sultan-i 

yolda yürüyüşe 

katılım sağlanması. 

Manavgat’ın tarihi 

kervan yolu Sultan-i 

yolda Manavgat 

Ticaret ve Sanayi 

Odası(MATSO)’nu

n ev sahipliğinde 

Kumluca Ticaret ve 

Sanayi 

Odası(KUTSO) ve 

Göç yolu 

Yolcularından 

oluşan 40 kişilik 

heyet yürüyüş 

gerçekleştirdi. 

Manavgat 

Ticaret ve 

Sanayi Odası 

Odamız temsilcilerinin de 

katılımıyla tarihi yürüyüş 

yolunun tanınmasında 

farkındalık oluşturulmasına 

katkıda bulunulmuştur. 

13 25.5.2017 

Sektörel Bazda 

KOSGEB 

Desteklerinin Batı 

Antalya'ya 

Yansımaları konulu 

toplantı. 

Öğretim 

elemanlarının ve 

öğrencilerin yoğun 

ilgi gösterdiği 

seminere konuşmacı 

olarak Kumluca 

Ticaret ve Sanayi 

Odası (KUTSO) 

Yönetim Kurulu 

Başkanı Murat H. 

Günay, KUTSO 

Genel Sekreteri 

Mesut Bakar ve 

KOSGEB Kumluca 

Temsilcisi Recep 

Kösek katıldı.   

Kumluca Mesle

k Yüksekokulu 

Seminer sonrasında 

konuşmaları için 

katılımcılara teşekkür eden 

Kumluca Meslek 

Yüksekokulu Müdür 

Yardımcısı Öğr. Gör. İbrahim 

Uğur Acar katıklarından 

dolayı günün anısına teşekkür 

belgesi takdim etti.  

14 

21.6.2017 

TOBB Turizm 

Kurulu sonrası 

görüş talebi. 

TOBB Turizm 

Kurulu sonrası 

görüş talebi için 

sorun ve çözüm 

önerileri mail atıldı. 

TOBB Turizm 

Kurulu 

6 maddeden oluşan bölgemiz 

turizm sorun ve çözüm 

önerileri yazılı olarak 

bildirildi. 

15 

10.8.2017 

EDAŞ Elektrikte 

ETS Siteminden 

şifre alınamaması 

konusunda yardım 

istenmesi. 

Konu hakkında 

ilgili kuruma 

detaylı dilekçe 

yazıldı ve  kurum 

müdürü ile 

görüşme 

gerçekleşdi. 

Üyelerimizden 

Serbest Tesisatçı 

Belgesi istenmesi. EDAŞ 

Yazıya olumsuz cevap 

verildi.Genel Sekreterlikçe 

Kurum Müdürü ile 

görüşme gerçekleştirdi. 

İlgili yazının 

kurumumuzca verilmesi 

için sağlandı. 

16 

14.11.2017 

Ulusal Meslek 

Yeterlilik hk. 

İlgili yazıya 

istinaden görüş 

talebi için  firmaya 

mail atıldı. 

DEST SAĞLIK 

KOZMETİK 

TURİZM 

TARIM 

İNŞAAT 

İTHALAT 

İHRACAT VE İlgili firmaya mail atıldı. 
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TİCARET LTD. 

ŞTİ. 

17 21.11.2017 
Nefes Kredisi 

Projesi Hk. 

Nefes Kredisinin 

devam ettirilmesi, 

KGF Kefalet 

limitinin arttırılması 

talebi. 

TOBB Yönetim 

Kurulu 

Başkanlığı 

Yazı bildirildi. 

18 

22.11.2017 

Bölgemizde yaşanan 

hortum ve dolu 

felaketi hk. 

Yaşanan afetle ilgili 

yapılan yardımlara 

teşekkür edilmesi ve 

diğer beklentilerin 

de iletilmesi. 

Başbakan Binali 

YILDIRIM Yazı bildirildi. 

19 

28.11.2017 

Afet ile ilgili Atak 

raporu Hk. 

Yaşana afetle ilgili 

Atak Raporuna 

eklenmesi istenen 

konuların 

bildirilmesi. 

Antalya Ticaret 

Borsası Yazı bildirildi. 

20 

28.11.2017 

Afet ile ilgili Atak 

raporu Hk. 

Yaşana afetle ilgili 

Atak Raporuna 

eklenmesi istenen 

konuların 

bildirilmesi. 

Antalya Tarım 

Konseyi Yazı bildirildi. 

21 

4.12.2017 

TOBB TSO Konsey 

Toplantısı-Sorun ve 

Çözüm 

Önerileri Hk. Görüş bildirilmesi TOBB Yazı bildirildi. 

22 

15.12.2017 

Odamız ile Havva 

Sedat Avcıoğlu Fen 

Lisesi Sosyal ve 

Bilimsel İşbirliği 

Protokolü 

TOBB ve Fen Lisesi 

arasında yapılan 

protokol Protokol 

Protokol kapsamında ortakl 

faaliyetler planlanacaktır. 

23 

25.12.2017 

İhracat yapan 

firmalar Hk. 

Firmalarımızın 

Rusya ya ihracat 

yapan firmalar 

arasına alınması için 

gerekli yardım ve 

desteklerin 

sağlanması. 

BAİB, Ekonomi 

Bakanlığı, 

Antalya Valiliği, 

Antalya Gıda 

Tarım ve 

Hayvancılık 

Müdürlüğü  Yazılar bildirildi. 

24 

28.12.2017 

2018-2019 Hedef ve 

Öncelikli Ülkeler 

Listesi Hk 

Ekonomi Bakanlığı 

için 2018-2019 

hedef ülkeler 

listesine eklenmesi 

istenilen ülkeler 

bildirildi. 

Ekonomi 

Bakanlığı için 

istenen görüş 

yazısı TOBB 

Dış Ticaret 

Müdürülüğü'ne 

iletildi. 

28.12.2017 tarih 1908 yazı 

ile aynı tarihte 

ece.algul@tobb.org.tr 

adresine mail atıldı. 
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KUTSO'dan Ortak Yönetim Kurulu Toplantısı. 

 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası haftalık olağan yönetim kurulu toplantısı, Kumluca Kaymakamı 

Polat Kara ve Kurum Amirlerinin katılımıyla yapıldı. 

KUTSO Yönetim Kurulu Toplantısı bu hafta Yönetim Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, 

Yönetim Kurulu üyeleri, Kumluca Kaymakamı Dr. Polat Kara ve daire amirleri katıldı. 

Toplantıda söz alan Başkan Günay, “Sayın kaymakamımıza ve değerli daire amirlerimize 

toplantımıza katıldıkları için çok teşekkür ediyorum. Katılımları sayesinde Odamızın gündemi 

yanında Kumluca ve bölgemizin genelini ilgilendiren konuları da konuşup tartışma imkanı bulduk” 

dedi. 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

Yönetim Kurulumuz Kumluca Tarım ve Seracılık Festivali kapsamında kurulan Yörük Obalarını 

ziyaret etti.  

Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay ve Yönetim Kurulu Üyelerimiz, Kumluca 

18. Tarım ve Seracılık Festivali Yörük Göçü Kortejine katıldı. 
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2017 YILI FAALİYET RAPORU Sayfa 54 
 

Çiftçimizi değil, Domatesimizi yiyin. 

Kumluca Sebze ve Meyve Komisyoncuları Derneği Başkanı Ahmet Kaya Sebze fiyatları ve 

enflasyon ile ilgili önemli açıklamalarda bulundu. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) Yönetim Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay 

ve Yönetim Kurulu üyeleri, 9 Aralık’ta yapılan seçimleri kazanan Kumluca Sebze ve Meyve 

Komisyoncuları Derneği(Kum-Sek-Der) Başkanı Ahmet Kaya’ya hayırlı olsun ziyaretinde 

bulundular. Kum-Sek-der’in Kumluca Hali içerisindeki bürosunda gerçekleşen ziyarette Dernek 

Başkanı Ahmet Kaya ve ekibi de hazır bulundu. 

Türkiye’deki komisyonculuk sistemini en doğru şekilde uygulayan halin Kumluca Hali olduğunu 

belirten Kum-Sek-Der Başkanı Ahmet Kaya, “Komisyonculuk sistemi çiftçinin sigortasıdır. 

Komisyoncular çiftçi ile tüccar arasında garantör olurlar. Tüccarlara kaliteli ve güvenilir ürün temin 

eden komisyoncular bir taraftan da çiftçinin emeğinin karşılığını hakkıyla korurlar. Komisyonculuk 

sistemi Kumluca ve komşu ilçelerinde yıllardır düzgün bir şekilde uygulanıyor. Türkiye’nin diğer 

bölgelerindeki komisyoncuların Kumluca Komisyoncularından öğreneceği çok şey var. Bu konuda 

bilgi ve tecrübe paylaşımına açığız. 

Ayrıca her yıl kış mevsiminin gelmesiyle klasik hale gelen enflasyon ve domates haberleri artık 

kabak tadı vermiştir. Çiftçimiz, medya ve siyasilerin besin zincirindeki en alt tabaka haline getirildi. 

Buradan tüketiciden, pazarlamacısına kadar herkesi uyarıyorum. Eğer çiftçi mağdur olursa herkes 

mağdur olur. Çiftçi üretimi bırakırsa herkes aç kalır. Biz Kumluca komisyoncuları, geleneklerimize 

ve etik değerlerimize bağlı kalarak her zaman çiftçimizin yanında olacağız. 

Bölge çiftçimiz dünyanın en iyi ürünlerini yetiştiriyor. Övgü ve destek beklerken, kolay gündem 

oluşturma çabasında olanların hedefi oluyor. Ülkemiz artık çiftçimize gereken değeri göstermeli ve 

çiftçimizi değil yetiştirdiği ürünlerini yemelidir” dedi. 

Yeni seçilen başkana hayırlı olsun dileklerini ileten KUTSO Başkanı Günay ise Ahmet Kaya’ya 

başarılar diledi. 

Ziyaretin ardından Kumluca halini gezen heyet ardiyelerde incelemelerde bulundu. 

 

 
 

https://www.facebook.com/kumlucatso/photos/pcb.1874717415922919/1874717152589612/?type=3
https://www.facebook.com/kumlucatso/photos/pcb.1874717415922919/1874717152589612/?type=3
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Enflasyonun suçu çiftçiye yüklenemez. 

 

Beklentilerden yüksek açıklanan enflasyon rakamlarının sorumlusunun Domates gibi gösterilmesine 

karşı çıkan Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) başkanı Günay, konu ile ilgili önemli 

açıklamalarda bulundu. 

Yıllık enflasyon tüketici fiyatlarının yüzde 12,98 olarak açıklanmasının ardından medyada yer alan 

“Zam şampiyonu domates” açıklamalarının zaten zor şartlarda üretim yapan çiftçiye zarar 

vermekten başka bir işe yaramayacağını belirten KUTSO Yönetim Kurulu Başkanı Murat 

Hüdavendigar Günay, yaptığı açıklamada “Her yıl kış aylarında enflasyon ve hayat pahalılığıyla 

ilgili olarak sebze fiyatlarının gündeme gelmesi artık çiftçimizi yaralayan bir konu haline gelmiştir. 

Çiftçimiz için zaten hayat zor. 

Mevsim şartlarının zorluğu, yaşanan afetler ve yüksek girdi maliyetleri kış aylarında örtü altı üretim 

yapan bölge çiftçimiz için yeteri kadar büyük bir sorun oluşturmaktadır. Buna rağmen düşüncesizce 

yapılan açıklamalar tüm zorluklara göğüs gererek üretip ihraç ederek ülke ekonomisine önemli 

katkıda bulunan çiftçimizin şevkini kırmaktadır. 

Örtü altı üretim ekonominin can damarıdır. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası’nın hizmet alanında bulunan Kumluca, Finike, Demre ve Kaş 

ilçelerimizde kış aylarında örtü altı üretim yapan çiftçimiz, tohumcusundan zirai ilaç firmalarına, 

komisyoncusundan tüccarına-ihracatçısına, plastik firmalarından hırdavat sanayine kadar birçok 

sektöre hayat kaynağı olmaktadır. Bölge çiftçimizin ürettiği ürünler yeri geldiğinde ülkenin 

%30’unun karnını doyurmaktadır. Ayrıca çiftçimiz oluşturduğu ekonomik hacim ile yüzbinlerce 

kişiye ekmek kapısı olmaktadır. Bölgeden yapılan ihracat ülkemiz ekonomisine önemli katkı 

sağlamaktadır. 

Çiftçi el üstünde tutulmalı, omuzlarda taşınmalıdır. 

Çiftçimiz her yüksek enflasyon ve hayat pahalılığı haberinde hedef tahtasına konulacak kadar 

değersiz değildir. Batı Antalya çiftçisi her yıl bölgeden on binlerce tırlık ihracat yapmaktadır. 

Zaman zaman gerek hükümet gerekse muhalif siyaset kanadından yapılan talihsiz açıklamalar 

çiftçimizi derinden üzmekte ve şevkini kırmaktadır. Zaten hayatı pamuk ipliğine bağlı yaşayan 

çiftçimiz iyice zor duruma düşmektedir. Dünyanın en güzel ürünlerinin üreterek ihraç eden 

çiftçimiz bu açıklamaları haketmiyor. 

Gıda, Tarım ve Hayvancılık Bakanlığımız ve Gümrük ve Ticaret Bakanlığımızdan çiftçimize-

üreticimize sahip çıkmasını ve gereken değeri göstermesini bekliyoruz” dedi. 
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23-24.05.2017 tarihinde düzenlenen Tobb 73. Genel Kurul Programına Katıldık. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) olarak, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’nin (TOBB) 

73. Genel Kuruluna katıldı. 73. Genel Kurul programında odamızı temsilen Meclis Başkanımız 

Mehmet Çetintürk, Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay, Yönetim Kurulu 

Üyemiz Muharrem Şahin, Meclis Üyelerimiz İsmail Acar, Fahri Özen ve Genel Sekreter Mesut 

Bakar hazır bulundu. 

Genel öncesi heyetimiz, Anıtkabir’i ziyaret ederek Ata’nın huzurunda saygı duruşunda bulundular. 

TOBB Hizmet Şeref Belgesi ve Plaket Takdim Töreni Gerçekleştirildi. 

TOBB delegesi olarak 10 ve 20 yılını dolduranlara, son seçimlerden bu yana ahirete intikal eden 

Oda ve Borsa Başkanlarının ailelerine ve Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’nde Başkanlık yapmış 

olan Ali Coşkun’a Hizmet Şeref Belgesi ve Plaket takdim edildi. TOBB Başkanı M. Rifat 

Hisarcıklıoğlu’nun ev sahipliğinde yapılan törene Başbakan Binali Yıldırım, CHP Genel Başkanı 

Kemal Kılıçdaroğlu, MHP Genel Başkan Yardımcısı Emin Haluk Ayhan, Gümrük ve Ticaret 

Bakanı Bülent Tüfenkci, Ekonomi Bakanı Nihat Zeybekci, Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı 

Mehmet Müezzinoğlu, Ak Parti Genel Başkan Yardımcısı Hayati Yazıcı, TBMM Eski Başkanı 

Cemil Çiçek, milletvekilleri ve TOBB delegeleri katıldı. 

TOBB’un73. Genel Kurulu Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın katılımıyla gerçekleştirildi. 

TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu Genel Kurul’un açılışında yaptığı konuşmada “ Zaman, 

daha güçlü Türkiye için, dayanışma içinde olma ve geleceğe odaklanma zamanı. Türkiye’nin 

yarınını, bugününden çok daha güzel yapma zamanı.” ifadesini kullandı. 

Cumhurbaşkanı Erdoğan, TOBB'un çatısı altında Türkiye'nin gelişmesi, kalkınması, büyümesi için 

gayret gösteren, ter döken, emek veren herkese teşekkür etti. Erdoğan, Genel Kurulda 81 ilden 

seçimle göreve gelen oda ve borsa başkanlarından meclis üyelerine kadar iş dünyasının seçkin 

temsilcilerinin yer aldığını bildirdi. 

İş dünyasının aynı zamanda bulundukları şehirlerin kanaat önderleri, sivil toplum temsilcileri 

olduğuna işaret eden Erdoğan, "Temsil ettiği geniş iş, fikir ve dünya görüşü yelpazesiyle bu salon, 

aslında Türkiye'nin yelpazesidir. İş dünyamızın lokomotifliği, itici gücü, emeği ve desteği olmadan 

hedefimize ulaşmamız mümkün değildir. Üreten, istihdam oluşturan, ihracat yapan, hep daha 

iyisine ulaşmak için gayret gösteren sizlerin azmi, heyecanı, enerjisi bizim için en büyük güç 

kaynağıdır." ifadesini kullandı. 
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İŞTİRAK EDİLEN TOPLANTI VE ETKİNLİKLER 

 

2017 YILI KATILIM SAĞLANAN TOPLANTI VE ETKİNLİKLER LİSTESİ 

Sıra No  TARİHİ 
TOPLANTI VE 

ETKİNLİĞİN ADI 

TOPLANTI VE 

ETKİNLİĞİ 

DÜZENLEYEN 

KURULUŞ 

KATILIMCI 

GRUP 

KATILIM

CI SAYISI 

1 5.1.2017 
"Portakal Sağlıklı Kal" 

Projesi 

Gül-Çetin Kaur 

Anadolu Lisesi 
Yönetim 1 

2 17.2.2017 

"Çalışma Hayatında Milli 

Seferberlik" konulu 

toplantı   

ATSO Yönetim 1 

3 21.2.2017 

Finike Kaymakamı 

Bahattin Alp Aslanköy'ü 

ziyaret 

Finike Kaymakamlığı Yönetim 5 

4 20.3.2017 
İşletme Belirleme 

Komisyonu  

Finike Milli Eğitim 

Müdürlüğü 
Yönetim 1 

5 20.3.2017 
Finike Gençlik Meclisi 

toplantısı 

Finike Milli Eğitim 

Müdürlüğü 
Yönetim 1 

6 28.3.2017 
Temel Atma ve Açılış 

törenleri 

Antalya Büyükşehir 

Belediyesi 

Yönetim - 

Meclis 
7 

7 

28.3.2017 

Sivil Toplum Örgütleri 

ve muhtarlar ile 

düzenlenen toplantı 

Antalya Büyükşehir 

Belediyesi 

Yönetim-

Meclis 7 

8 5.4.2017 

Emlak vergisi kanunu 

gereğince Taktir 

komisyonu toplantısı 

Finike Belediyesi Yönetim 1 

9 24.4.2017 

Emlak vergisi kanunu 

gereğince Taktir 

komisyonu toplantısı 

Kumluca Belediyesi Yönetim 1 

10 24.4.2017 

Emlak vergisi kanunu 

gereğince Taktir 

komisyonu toplantısı 

Kaş Belediyesi Yönetim 1 

11 24.4.2017 

Emlak vergisi kanunu 

gereğince Taktir 

komisyonu toplantısı 

Demre Belediyesi Yönetim 1 

12 10.4.2017 
BAGEV organ seçimleri 

toplantısı 

BAGEV(Batı 

Akdeniz Ekonomisini 

geliştirme Vakfı) 

Yönetim 1 

13 14.4.2017 
TOBB Başkanı 

taziyesine katılım 

TOBB Başkanı Rıfat 

Hisarcıklıoğlu 
Yönetim 1 

14 25.4.2017 
Engelli bireylerin iş 

sahibi olması 

Kumluca Rehberlik 

ve Araştırma Merkezi 

Yönetim-

Meclis 
2 
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kampanyasına katılım 

15 25.4.2017 

Kumluca Tarım ve 

Seracılık Festivali 

kapsamında düzenlenen 

Yörük obalarını ziyaret 

Kumluca Belediyesi Yönetim 7 

16 

24.4.2017 

Kumluca Tarım ve 

Seracılık Festivali 

kapsamında düzenlenen 

yürüyüş kortejine katılım 

Kumluca Belediyesi Yönetim 7 

17 
10.5.2017 

Engelliler haftası kutlama 

etkinlikleri 

Kumluca İlçe Milli 

Eğitim Müdürlüğü 

Yönetim-

Personel 2 

18 6.5.2017 

Manavgat'ın tarihi kervan 

yolu Sultan'i yolda 

yürüyüş etkinliği 

Manavgat Ticaret ve 

Sanayi Odası 
Yönetim 1 

19 
23-

24.05.2017 

TOBB 73. genel kurula 

katılım TOBB   

Yönetim-

Meclis 6 

20 

24.5.2017 

Ak Parti Milletvekili 

Atay Uslu ve meclisi 

ziyaret TBMM 

Yönetim-

Meclis 6 

21 

5.5.2017 

Ticari uyuşmazlıklarda 

arabuluculukta avukatın 

rolü Antalya Barosu Personel 3 

22 

15.6.2017 

2017 Finike portakalı 

Satranç turnuvasına 

katılım ve katkı. 

Türkiye Satranç 

Federasyonu 

Yönetim-

Personel 2 

23 
15.7.2017 

2016 yılı darbe girişimi 

ile ilgili basın açıklaması ATSO Yönetim 3 

24 

18.7.2017 

Kaş,Patara ve Kalkan'da 

çevreyi ve müşteriyi 

rahatsız eden yöntemlerin 

yaptırım komisyonu  Kaş Belediyesi Personel 1 

25 
2.8.2017 

Başkanlardan birlik 

mesajı ATSO, ATB, ALTSO Yönetim 1 

26 

24.8.2017 

Tarım çalıanlarının 

Sosyal Güvenliğinde 

yenilikçi yaklaşımlar 

çalıştayı 

Antalya Tarım 

Konseyi 

Yönetim-

Personel 2 

27 

8.9.2017 

Kumluca Kaymakamı 

Polat Kara'ya veda 

ziyareti. 

Kumluca 

Kaymakamlığı Yönetim 5 

28 

11.9.2017 

Kumluca İlçe emniyet 

Müdürü Cemil Doğan'a 

hayırlı olsun ziyareti 

Kumluca İlçe 

Emniyet Müdürülüğü Yönetim 5 

29 

11.9.2017 

Batı Antalya Gazetesi 

yeni sahibi Sinan 

Çeviren'e ziyaret Batı Antalya gazetesi Yönetim 5 

30 
19.9.2017 

Kumluca'da yeni açılan 

Bil Koleji ziyareti Bil Koleji Yönetim 5 

31 
19.9.2017 

Kumluca'da yeni açılan 

Müjgan Çetin 

Müjgan Çetin 

Anaokulu Yönetim 5 
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Anaokulu'nu ziyareti 

32 
26.9.2017 

Ak Parti ilçe başkanı Arif 

Yavuzer'e ziyaret Ak Parti ilçe Başkanı Yönetim 4 

33 

29.9.2017 

Kumluca Kaymakamı 

Hakkı Uzun'a hayırlı 

olsun ziyareti 

Kumluca 

Kaymakamlığı Yönetim 6 

34 

24.10.2017 

Finike Milli Eğitim 

Müdürü Hüsnü Karataş'ı 

ziyaret ve yardım 

dağıtımı 

Finike Milli Eğitim 

Müdürlüğü Yönetim 3 

35 

24.10.2017 

Kaş Milli Eğitim Müdürü 

Faruk Atılgan'ı ziyaret ve 

yardım dağıtımı 

Kaş Milli Eğitim 

Müdürlüğü Yönetim 3 

36 

17.10.2017 

Kumluca Vergi Dairesi 

Müdürü Kenan İlçi'ye 

hayırlı olsun ziyareti 

Kumluca Vergi 

Dairesi Müdürlüğü Yönetim 5 

37 

17.10.2017 

Finike İlçe Emniyet 

Müdürü Hüsnü Karataş'a  

ziyareti 

Finike İlçe Emniyet 

Müdürlüğü Yönetim 5 

38 

31.10.2017 

Demre İlçe Emniyet 

Müdürü Kürşad Duman'a 

ziyareti 

Demre İlçe Emniyet 

Müdürü Yönetim 4 

39 

14.11.2017 

Kumluca ve Finike'de 

afetten zarar gören 

yerleri ziyaret Afet gören yerler Yönetim 7 

40 
14.11.2017 

Habertürk televizyonu 

canlı yayın bağlantısı 

Habertürk 

Televizyonu Yönetim 1 

41 
16.11.2017 

5. Domates Yetiştiriciliği 

ve Teknolojileri Fuarı Kumluca Belediyesi Yönetim 3 

42 

19.12.2017 

Kumluca CHP İlçe 

Başkanı Bilal Öner'e 

ziyaret 

Kumluca CHP İlçe 

Başkanlığı Yönetim 4 

43 
28.12.2017 

Özel Medikum Hastanesi 

ziyareti 

Özel Medikum 

Hastanesi Yönetim 7 

44 

29.12.2017 

İstihdam şampiyonu Bars 

Fide'ye ziyaret ve plaket 

takdimi Bars Fide Ltd.Şti. Yönetim 5 
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Odamız Yönetim Kurulu Üyeleri, Kumluca İlçe Emniyet Müdürümüz Cemil Doğan'a hayırlı olsun 

ziyaretinde bulundular. 

 

 

Odamız Yönetim Kurulu Üyeleri Batı Antalya Gazetesi sahibi Sinan Çeviren'i ziyaret ederek 

gündemdeki konular hakkında sohbet ettiler. 

 

 
10-16 Mayıs Engelliler Haftası Kutlama Etkinlikleri kapsamındaki programa Yönetim Kurulu Başk 

Yard. Ahmet Çetin ve Genel Sekreter Mesut Bakar katıldılar. 
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15 Temmuz’u Asla Unutmayacağız, Unutturmayacağız 

15 Temmuz 2016 tarihinde ülkemizin maruz kaldığı hain darbe girişimine karşı birlikte karşı 

koymuş, devletin ve milletin varlık mücadelesinin içinde yer almış Antalya’daki oda, borsa, meslek 

örgütü ve STK temsilcileri ortak bir basın açıklaması gerçekleştirdi. 

Antalya Ticaret ve Sanayi Odası Atatürk Konferans Salonu'ndaki toplantıya şu isimler katıldı; 

T.Kamu-Sen (Türkiye Kamu-Sen) Antalya İl Temsilcisi Yılmaz Danabaşoğlu, Memur-Sen (Memur 

Sendikaları Konfederasyonu)Antalya İl Temsilcisi Mustafa Çoban, Hak-İş (Hak İşçi Sendikaları 

Konfederasyonu) Antalya İl Temsilcisi Muhammet Talha Kandil, Türk-İş (Türkiye İşçi Sendikaları 

Konfederasyonu) Antalya İl Temsilci Yardımcısı Abdullah Kayser, Antalya TZOB (Türkiye Ziraat 

Odaları Birliği) Başkanı Nazif Alp, Antalya Ticaret ve Sanayi Odası (ATSO) Başkanı Davut Çetin, 

ATSO Meclis Başkanı Süleyman Özer ve Yönetim Kurulu Üyeleri, Antalya Ticaret Borsası 

Başkanı Ali Çandır, Antalya Ticaret Borsası Başkanı Hüseyin Cahit Kayan, Kumluca Ticaret 

Borsası Başkanı Fatih Durdaş, Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Murat Hüdavendigar 

Günay, Manavgat Ticaret ve Sanayi Odası (MATSO) Başkanı Ahmet Boztaş, Alanya Ticaret ve 

Sanayi Odası Başkanı (ALTSO) Mehmet Şahin.. 

ATSO Başkanı Davut Çetin tarafından okunan ortak basın açıklaması şöyle; 

15 TEMMUZ’U ASLA UNUTMAYACAĞIZ, UNUTTURMAYACAĞIZ 

“GÜCÜMÜZ MİLLİ İRADE, HEDEF BÜYÜK TÜRKİYE” 

Değerli Basın Mensupları, 

Türkiye’nin sivil toplumunu temsil eden; Türkiye-AB Karma İstişare Komitesi Türkiye kanadı 

olan; 

· Türkiye İşçi Sendikaları Konfederasyonu (TÜRK-İŞ), 

· Türkiye Esnaf ve Sanatkarları Konfederasyonu (TESK), 

· Memur Sendikaları Konfederasyonu (MEMUR-SEN), 

· HAK- İşçi Sendikaları Konfederasyonu (HAK-İŞ), 

· Türkiye Ziraat Odaları Birliği (TZOB), 

· Türkiye İşveren Sendikaları Konfederasyonu (TİSK), 

· Türkiye Kamu Çalışanları Sendikaları Konfederasyonu (Türkiye KAMU-SEN), 

· Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) olarak buradayız. 

Bu masada oturan demokrasi sevdalısı kurumlar olarak bu ortak açıklamayı 81 ilde aynı anda 

yapıyoruz. 

Tarihimizin en zor günlerinden biri olan 15 Temmuz’un yıldönümüne giriyoruz. İki hafta boyunca, 

farklı etkinliklerle, hazırladığımız afişlerle ülkemizin tamamında 15 Temmuz ruhunu canlı 

tutacağız. 15 Temmuz’u unutmayacağız, unutturmayacağız. 15 Temmuz’un Türkiye için bir milat 

olduğuna inanıyoruz. Çünkü bu alçak, darbenin ötesinde bir işgal girişimiydi. 

15 Temmuz, İstiklal Harbinden bu yana ülkemizin karşılaştığı en büyük tehlikeydi. 

O gece Fetullahçı terör örgütü, “devleti” ele geçirmeye, milleti tahakküm altına almaya kalkıştı.  

Darbe girişiminin asıl amacı; ülkemizi tarihimizde görülmemiş bir kaosa sürüklemek, kardeş 

kavgası başlatmak, Türkiye’yi iç savaş ortamına sokmaktı. Darbe teşebbüsünün nihai amacı; 

Türkiye Cumhuriyetini bir daha ayağa kalkamayacak duruma düşürmekti. Allah’a şükürler olsun 

Milletimiz, cesareti ve feraseti ile bu belayı, bu fitneyi durdurdu. Milletimiz demokrasimize ve 

özgürlüğümüze kasteden bu saldırı karşısında dik durdu, canı pahasına değerlerini savundu. 

Bu masadaki kuruluşlarının tamamı da, ilk andan itibaren, devletimizin ve milletimizin yanında yer 

aldı. Darbe girişimine karşı net tavır gösterdiler. 

Başta Cumhurbaşkanımız olmak üzere, Gazi Meclisimiz, Başbakanımız, siyasi partilerimiz, 

milletimiz, sivil toplum kuruluşlarımız ve medyamızın kararlı duruşuyla bir destan yazdık. 

Haince planlanmış darbe girişimini savuşturan milletimizin önünde saygıyla eğiliyoruz. 
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15 Temmuz’da Türkiye en zor demokrasi sınavını büyük başarıyla vermiştir. 

Demokrasimizin, hiçbir kaba kuvvete teslim olmayacak kadar güçlü olduğunu herkese gösterdik. 

Milletimiz darbeye karşı durarak şunu açık şekilde ilan etmiştir. “Türkiye Cumhuriyeti devletini 

Milletin iradesi dışındaki hiçbir güç yönetemez.” 

Bu, dünyaya örnek olacak bir tavırdır. 

Elbette bunun için büyük bir bedel ödedik. 

Darbe girişimine karşı verdiğimiz bu mücadelede, 250 vatandaşımız şehit edildi. 2301 vatandaşımız 

gazi oldu. Şehitlerimize Allah’tan rahmet diliyoruz. Gazilerimizi şükranla anıyoruz. 

Milletimiz onları daima minnetle ve rahmetle anacaktır. 

Dünyada çok az millet, demokrasisi için bu bedeli ödeyebilir. 

Siyasi görüşü fark etmeksizin Türkiye’nin geleceğine sahip çıkan 15 Temmuz ruhu demokrasinin 

sigortasıdır. 

Bir daha böyle hain girişimlerin yaşanmaması için FETÖ ile mücadele her alanda etkin ve kararlı 

şekilde sürdürülmelidir. 

Yargı kurumları, darbecilere ve onların destekçilerine hak ettikleri en ağır cezayı vermeli, 

milletimizin vicdanını rahatlatmalıdır. 

Değerli basın mensupları, 

En az 15 Temmuz kadar, darbe girişiminden sonrası da, ülkemiz açısından zorlu bir süreç oldu. 

Darbe girişimi sonrası toplumumuz büyük bir travma yaşadı. 

FETÖ, yalan haberlerle yurt dışında ülkemiz aleyhine karalama kampanyaları yürüttü. 

Ekonomimiz de bu saldırıdan olumsuz etkilendi. 

Allah’a şükür, birlik ve beraberliğimiz sayesinde bunların hepsini de kısa sürede atlattık. 

Hükümetimizin bizlerle istişare içinde aldığı önlem ve yaptığı reformlarla hızla toparlandık. 

Daha darbe girişiminin üzerinden bir yıl geçmeden ekonomide yüzde 5’lik büyümeyi yakaladık. 

İstihdam rekorları kırdık. Bu yılın ilk altı ayında tam 1 milyon 200 bin insanımıza yeni istihdam 

sağladık. 

İhracatımızı rekor düzeyde arttırmaya başladık. Yabancı yatırımcıların güvenini yeniden kazandık. 

Çok açık ifade ediyoruz ki Türkiye, dünyanın en zor stres testinden başarı ile çıkmıştır. 

Emin olun bizim son bir yılda yaşadıklarımızı başka bir ülke yaşasaydı bir daha ayağa kalkamazdı. 

Ama biz dimdik ayaktayız.  Böyle bir coğrafyada, en zor koşullar altında hiç kimsenin 

yapamayacağını yaptık. Ama rehavete kapılmayacağız. Yapacak daha çok işimiz, büyük 

hedeflerimiz var. 15 Temmuz sonrası toparlanma sürecini tamamladık. Şimdi yeni bir atılım 

sürecini başlatmamız gerekiyor.Ayağımızdaki prangayı çözdük, şimdi koşma zamanı. Büyümede, 

istihdamda, ihracatta yeni rekorlar kırmalıyız. Vatandaşlarımızın refah seviyesini daha da arttırmalı, 

demokratik kazanımlarımızı güçlendirerek daha ileriye taşımalıyız. Bütün bunlar için ortak akılla ve 

istişare içinde, yeni bir reform süreci başlatmalıyız. Buradan yurt dışındaki dostlarımıza da 

sesleniyoruz. Aldığı yaraları saran milletimiz, bu büyük demokrasi sınavının birinci yılında bütün 

dostlarını yanında görmeyi arzulamaktadır. Dostlarımızı iftira kampanyalarına değil, gerçeklere 

kulak vermeye, buna göre tavır almaya davet ediyoruz. FETÖ ile mücadelede dost ve müttefik 

devletlerin de ciddi desteklerini bekliyoruz. Kaynağı ne olursa olsun darbe ve terör bir insanlık 

suçudur. Ancak birlikte çalışırsak daha iyi bir gelecek inşa edebiliriz. Bizler ülkemiz ve milletimiz 

için şimdi daha büyük bir azimle çalışacak ve Türkiye’yi büyük hedeflerine taşıyacağız. 

Üzerine basarak bir kez daha ifade ediyoruz: Türkiye’nin sivil toplumu olarak 15 Temmuz’u asla 

unutmayacağız, unutturmayacağız. Ülkemizin geleceğini inşa ederken yaşadıklarımızdan aldığımız 

dersler bize ışık olacak. Biz bu ülkenin geleceğinden umutluyuz. Gücümüz milli irade, hedefimiz 

büyük Türkiye. Hepinizi saygıyla selamlıyoruz.” 
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ATSO Atatürk Konferans Salonunda Antalya Tarım Konseyinin düzenlediği " Tarım çalışanlarının 

sosyal güvenliğinde yenilikçi yaklaşımlar Çalıştayına" Yönetim Kurulu Başkanımız Murat 

Hüdavendigar Günay ve Genel Sekreterimiz Mesut Bakar ile katılım sağlayıp odamız görüşlerini 

iletti. 

 
 

 

https://www.facebook.com/murat.h.gunay?fref=mentions
https://www.facebook.com/murat.h.gunay?fref=mentions
https://www.facebook.com/mesutbakar?fref=mentions
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 KUTSO’dan yeni açılan okullara ziyaret. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Kumluca’da yeni hizmete başlayan okullara 

ziyarette bulundu. 

Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay ve Yönetim Kurulu Üyelerimiz, 

Kumluca’da 2017-2018 yılında hizmete başlayan özel eğitim kurumlarını ziyaret ederek 

incelemelerde bulundu. 

İlk olarak Özel Kumluca Bil Okullarını ziyaret eden KUTSO heyeti burada okul Kurucu Başkanları 

ile görüşerek okul hakkında bilgi aldı. Daha sonra Özel Müjgan Çetin Kreş ve Gündüz Bakımevine 

geçen heyet, Okul sahibi Müjgan Çetin ve eşi Atakan Çetin’den bilgi alarak birlikte tesisi gezdi. 
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Odamız Yönetim Kurulu Üyeleri 08.09.2017 tarihinde,  Hatay'ın Payas İlçesi'ne 

atanan Kumluca Kaymakamımız Dr. Polat Kara'ya veda ziyaretinde bulunarak, 

kendisine Kumluca ilçemize yapmış olduğu hizmetlerden dolayı teşekkür ettiler. 

 

 

 

 Yönetim Kurulu Üyelerimiz Kumluca ilçemize yeni atanan Kaymakam Hakkı Uzun Bey'e 

hoşgeldin ziyaretinde bulundu. 
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Odamız Yönetim Kurulu Üyeleri Ak Parti Kumluca İlçe Başkanı Arif Yavuzer’i ve İlçe teşkilatını 

ziyaret edip bölgemizle ilgili konuları değerlendirdiler. 

 

 

  

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay ve yönetim 

kurulu üyeleri, Kaş Milli Eğitim Müdürü Faruk Atılgan’ı makamında ziyaret etti. TOBB tarafından 

finanse edilen eğitim yardımı paketleri İlkokul, ortaokul ve lisede ihtiyaç sahibi olduğu tespit edilen 

öğrencilere verilmek üzere Faruk Atılgan’a teslim edildi. 
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Yeni göreve başlayan Kumluca Vergi Dairesi Müdürümüz Kenan İlçi’yi ziyaret ettik. 

 

 

 

 

Yeni göreve başlayan Finike İlçe Emniyet Müdürümüz Yaşar Hoşgün'ü ziyaret ettik. Kendisine 

Finike ilçemize yapacağı hizmetlerde başarılar diledik. 

 



2017 YILI FAALİYET RAPORU Sayfa 68 
 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay ve 

Yönetim Kurulu Üyeleri, Finike Milli Eğitim Müdürü Hüsnü Karataş'ı makamında ziyaret etti. 

TOBB tarafından finanse edilen eğitim yardımı paketleri İlkokul, ortaokul ve lisede ihtiyaç sahibi 

olduğu tespit edilen 150 öğrenciye verilmek üzere Hüsnü Karataş'a teslim etti. 

 
  

 

 

Yönetim Kurulumuz, Demre İlçe Emniyet Müdürü Kürşat Duman'ı ziyaret ederek odamızın 

faaliyetleri hakkında bilgi aktardı. 
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Kongrede güven tazeleyen Cumhuriyet Halk Partisi Kumluca İlçe Başkanı Kemal Bilal Öner’e hayırlı 

olsun ziyaretinde bulunularak bölgemiz ve ülkemizin gündemindeki konuları değerlendirildi. 

 

 
 

 

 

 

Kumluca ilçemizde yeni hizmete başlayan Özel Medikum Hastanesini ziyaret ederek hayırlı olsun 

dileklerimizi ilettik. Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay, Yönetim Kurulu 

Başkan Yardımcımız Ahmet Çetin, Yönetim Kurulu Üyelerimiz Ertan Parçaoğlu, İbrahim Uğur 

Çakır, Muharrem Şahin ve Genel Sekreterimiz Mesut Bakar tarafından gerçekleştirilen ziyarette 

Özel Medikum Hastanesi Başhekimi Galip Öztekin ve hastane Genel Müdürü Salim Yılmaz 

tarafından ağırlandık. 
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DÜZENLENEN TOPLANTI VE ETKİNLİKLER 

Arabulucuk Sistemine Talep Artıyor. 

Avukat-Arabulucu Tuncay Duman, Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası Meclis Üyelerine, 

“Arabuluculuk Sistemi” ile ilgili bilgi verdi. 

KUTSO Meclis Salonunda yapılan toplantıya KUTSO Meclis Başkanı Mehmet Çetintürk, Yönetim 

Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay ve Meclis Üyeleri katıldı. 

Toplantıda Arabuluculuk Sistemini anlatan Avukat-Arabulucu Tuncay Duman, hukuk sistemine 

adli yargı ve tahkimden sonra üçüncü bir "çözüm yolu" olan “Arabuluculuk Sistemi”ne her geçen 

gün talebin arttığını belirtti. 

Arabuluculuk sisteminin Adalet Bakanlığı tarafından 2013 yılında hayata geçirildiğini belirten Av. 

Tuncay Duman, “ Arabuluculuk, hukuk sistemi gelişmiş ülkelerde yaygın olarak kullanılan bir 

"Alternatif uyuşmazlık çözümü" (ADR) yöntemidir. Arabuluculuk; tarafların içinde bulundukları 

uyuşmazlığı tarafsız bir üçüncü kişi yardımı ile mahkemeye gitmeden ya da mahkeme 

yönlendirmesiyle çözmelerinde kullanabilecekleri bir yöntemdir. Esnek ve etkili oluşu 

arabuluculuğun iş yaşamı, aile, okul ve hatta milletler arası uyuşmazlıklarda bile uyuşmazlığın 

taraflarını doğru noktada buluşturan bir uyuşmazlık çözüm yöntemi olmasını sağlamıştır. 

Aralarındaki uyuşmazlığı, kendi istekleriyle ya da bir mahkemenin önerisi ile arabulucunun 

eşliğinde çözmeye karar veren taraflar, uyuşmazlık konusunu arabulucuya ileterek, tamamen 

tarafsız, ön yargı ve yargıdan uzak bir arabulucu eşliğinde, sorunlarını tartışma ve kendileri için en 

iyi çözümü, bulma fırsatı elde ederler” dedi. 
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Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası'nın (KUTSO) organizasyonuyla Sosyal Güvenlik Kurumu (SGK) 

İl Müdürlüğü ve İŞKUR Şube Müdürlüğü tarafından Milli İstihdam Seferberliği kapsamındaki 

teşvik ve desteklerin anlatıldığı toplantı düzenlendi. SGK Antalya İl Müdür Yardımcıları Aykan 

Yıldız ve Mehmet Fatih Sülümbaz, İŞKUR Şube Başkanı Mustafa Akgül ve Kumluca SGK Müdürü 

Meltem Dilekcan'ın konuşmacı olduğu toplantıya Kaymakam Polat Kara, Belediye Başkanı 

Hüsamettin Çetinkaya, KUTSO Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, mali müşavirler ve işverenler 

katıldı.  

KUTSO Başkanı Murat Günay, istihdamı artırmak için başlatılan milli seferberlik çerçevesinde 

yapılan teşvik ve desteklerden KUTSO üyelerinin ve bölge esnafının yararlanması için 

bilgilendirme toplantısı düzenlediklerini belirtti. 

SGK İl Müdür Yardımcısı Aykan Yıldız, istihdam teşvik programının işverenler açısından önemli 

avantajlar sağladığını belirtirken, "Sizlerin de istihdamla ilgili düzenlemelerden haberdar olmanız, 

ticari faaliyet ve yatırımlarınıza yön verirken desteklerden yararlanmanız için bilgilendirme 

toplantısı düzenliyoruz" dedi. 

İŞKUR Antalya Şube Başkanı Mustafa Akgül de işverenlere ve mali müşavirlere iş başı eğitim 

programıyla ilgili bilgi verdi. Akgül, öğrencilerin ve mesleki deneyimi olmayanların mesleği 

öğrenmeleri amacıyla başlatılan iş başı eğitim programının işverene ek yük getirmeden işçi istihdam 

etme fırsatı sunduğunu belirtti. Akgül, işvereni teşviklerden yararlandırarak istihdam oranını artıma 

hedefinde olduklarını vurguladı. 
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11.04.2017 tarihinde gerçekleşen Ortak Meslek Komitesi toplantımız Ak Parti Antalya 

Milletvekilimiz Sayın Atay Uslu'nun katılımı ile Kumluca Grand Çınar Otel'de gerçekleşti. 

Toplantıda söz alan Atay Uslu, Batı Antalya'da yapılması planlanan ve devam eden projeler ile ilgili 

KUTSO Meslek Komitesi Üyesi iş adamlarımıza bilgi verdi. Atay Uslu ayrıca referandum ile ilgili 

kısa bir sunum yaparak sorulara cevap verdi.  

 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası tarafından Kaş'ta düzenlenen toplantıda Devlet, Sivil Toplum 

Örgütleri ve işadamları bir araya geldi. 

Kaş Akçagerme Plajında düzenlenen toplantıya Kaş Kaymakamı Bilgihan Bayar, Kaş Belediye 

Başkanı Halil Kocaer, Kaş Esnaf Odası Başkanı Ali Çalışkan, Kaş Şoförler Odası Başkanı Mustafa 

Demirci, Kaş Ziraat Odası Başkanı Ramazan Süer, Kaş Esnaf ve Sanatkarlar Kredi Kooperatifi 

Başkanı Ramazan Çetin, Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı(KUTSO) Murat Hüdavendigar 

Günay, KUTSO Yönetim Kurulu ve Meclis üyeleri ile KUTSO üyesi işadamları katıldı. 

Kaş’ın turizm kadar tarımda da önemli bir merkez olduğunu belirten Kaymakam Bilgihan Bayar, 

KUTSO’dan Kaş’a bir organize sanayi bölgesi kurulması için girişimde bulunmasını istedi. 

Aynı konuya değinen Belediye Başkanı Halil Kocaer de özellikle Ova-Kınık bölgesindeki üretimin, 

gıda ihtisas organize sanayi bölgesi ile ekonomiye daha büyük katkı sağlayacağını belirtti. 

Toplantıda söz alan KUTSO Başkanı Günay, göreve geldikleri ilk günden itibaren Kaş'a özel bir 

ilgi gösterdiklerini belirterek şöyle dedi; 

“Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası olarak hizmet verdiğimiz Kumluca, Finike, Demre ve Kaş 

ilçelerindeki yaklaşık 4000 aktif üyemizin her biri bizim çok değerli. Çünkü üyemiz olan 

işadamlarımız tarımdan turizme birçok alanda Batı Antalya'nın ticari hayatına önemli katkı 

sağlıyorlar. 

Oda olarak Kaş'ta daha etkin çalışabilmek için temsilciliğimizi daha iyi bir yere taşıyarak 

üyelerimizin tüm işlemlerinin eksiksiz yapılabilmesini sağladık. 4 yılda birçok toplantı ve seminer 

düzenledik. KOSGEB Destekleri, Kredi Garanti Fonu gibi birçok avantajlardan Kaş'taki 

işadamlarımızın da faydalanabilmesi için çalışmalar yaptık. Kaş ekonomisini güçlendirecek 

yatırımların hükümet planına alınarak biran önce faaliyete geçirilmesi için gerek milletvekillerimize 
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ulaşarak, gerekse Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği(TOBB) aracılığıyla bakanlarımıza ulaşarak 

birçok girişimde bulunduk. 

Kaş ilçemizin ülkemiz turizminde çok ayrıcalıklı bir yeri var. Eşsiz coğrafyası ve paha biçilemez 

tarihi güzellikleriyle dünyanın sayılı turistik alanlarından birisi. Ayrıca Ova-Kınık bölgesinde de 

ciddi bir tarımsal üretim var. Bu bölgede bir OSB oluşturmak için çalışma yapmayı planlıyoruz. 

KUTSO olarak bugüne kadar yaptığımız dört turizm çalıştayının üçünü Kaş’ta yaptık. Kaş’ın doğal 

güzelliklerinin korunması ve aynı zamanda turizmden elde ettiği geliri arttırmak en büyük 

hedeflerimizden birisi. Bunun için Kaş’ta hizmet veren tüm üyelerimizin desteğini istiyoruz” dedi. 

Toplantıda daha sonra Kaş ekonomisi ile ilgili sorunlar tartışılarak, yapılabilecek çalışmalar ile ilgili 

kararlar alındı. 

 

Başkanlardan Birlik Mesajı. 

Antalya Ticaret ve Sanayi Odası(ATSO), Antalya Ticaret Borsası(ATB), Alanya Ticaret ve Sanayi 

Odası(ALTSO), Manavgat Ticaret ve Sanayi Odası(MATSO), Kumluca Ticaret ve Sanayi 

Odası(KUTSO) ve Kumluca Ticaret Borsası(KUTBO) başkanları ortak değerlendirme toplantısı 

yaparak birlik ve beraberlik mesajı verdi. KUTSO Kumluca Merkez Ofisinde gerçekleşen 

toplantıya Antalya Ticaret ve Sanayi Odası başkanı Davut Çetin, Antalya Ticaret Borsası başkanı 

Ali Çandır, Alanya Ticaret ve Sanayi Odası başkanı Mehmet Şahin, Manavgat Ticaret ve Sanayi 

Odası başkanı Ahmet Boztaş, Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası başkanı Murat Hüdavendigar 

Günay ve Kumluca Ticaret Borsası başkanı Fatih Durdaş katıldı. Bölgedeki oda ve borsaların 

faaliyetlerinin değerlendirildiği toplantıda ortak hareket ve birlik mesajı verildi. Toplantının ardında 

KUTSO yeni hizmet binası inşaatına geçen heyet burada incelemelerde bulundu. 
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KOSGEB Kobigel Destekleri Anlatıldı.  

Odamız organizasyonu ile KOSGEB Antalya Müdürü Kazım Akgün tarafından KOSGEB - Kobigel 

programı hakkında bilgilendirme toplantısı yapıldı. 

Yoğun katılımın olduğu toplantı KUTSO Kumluca Merkez Ofisinde gerçekleşti. Toplantıda 

katılımcılara KOSGEB Antalya Müdürü Kazım Akgün tarafından KOSGEB Kobi Gelişim Destek 

Programı “Üretim ve İhracatta Teknoloji Seviyesi Yüksek, Katma Değerli Ürünlerin ve Kobi’lerin 

Payının Arttırılması” Proje Teklif Çağrısı ile ilgili detay bilgi aktarıldı. 

Toplantı açılışında söz alan KUTSO Yönetim Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, 

“Kosgeb Antalya Müdürlüğü ve odamız Kosgeb Temsilciliği tarafından daha önce de Batı 

Antalya’da çok güzel çalışmalar yapıldı. 2016-2017 yıllarında gerçekleştirilen Kredi Faiz Desteği 

bölgemiz ekonomisinin güçlenmesi adına çok önemli bir çalışma olmuş ve temsilciğimiz 

aracılığıyla yaklaşık 20 milyon lira ekonomimize kazandırılmıştır. Şimdi çalışması başlatılan 

“Üretim ve İhracatta Teknoloji Seviyesi Yüksek, Katma Değerli Ürünlerin ve Kobi’lerin Payının 

Arttırılması” Projesi ile bölgemizde üretim yapan iş adamlarımıza ciddi destekler verileceğine 

inanıyorum. Özverili çalışmalarından dolayı Kosgeb Antalya Müdürümüz Sayın Kazım Akgün’e 

teşekkür ediyorum. KUTSO olarak bünyemizde bulunan KOSGEB Temsilciliğimiz ile KOSGEB 

desteklerinin üyelerimiz ve bölge esnafına en etkin şekilde ulaşması için çalışmaya devam 

edeceğiz” dedi. 
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KUTSO’da Kırsal Kalkınma Destekleri Anlatıldı. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odasında (KUTSO) Kırsal Kalkınma Destekleri Kapsamında Tarıma 

Dayalı Yatırımların Desteklenmesi ve Tebliğ hakkında bilgilendirme yapıldı. 

İl Gıda Tarım ve Hayvancılık Müdürlüğü Kırsal Kalkınma ve Örgütlenme Şube Müdürlüğü 

tarafından Kırsal Kalkınma Destekleri Kapsamında Tarıma Dayalı Yatırımların Desteklenmesi ve 

Tebliğ hakkında KUTSO üyeleri ve tarım sektörü paydaşlarına bilgilendirme yapıldı. KUTSO 

Kumluca Merkez Ofisi toplantı salonunda düzenlenen bilgilendirme toplantısına, KUTSO Yönetim 

Kurulu Başkan Yardımcısı Bayram Karagül, Kırsal Kalkınma ve Örgütlenme Şube Müdürü İzzet 

Kaş, KUTSO Yönetim Kurulu Üyeleri İbrahim Uğur Çakır, Ertan Parçaoğlu, Muharrem Şahin, 

KUTSO Meclis Üyesi Mustafa Hoyrazlı ve çok sayıda davetli katıldı. Kırsal Kalkınma 

Yatırımlarının Desteklenmesi Programı’nın 11. Etap uygulamalarının geçen etap uygulamalardan 

farklı olduğunu söyleyen KUTSO Başkan Yardımcı Bayram Karagül, “Bu etapta konu başlıkları 

zenginleştirilmiş.  

Kırsal alanda gelişmeye imkan tanıyacak yeni planlamalar, yeni yatırımlara olanak tanınmış. 

Programa tarım ile uğraşanların yanında özellikle kırsal kesimde butik turizm tesisleri planlayan 

üyelerimizin ve bölge insanında başvurarak desteklerden yararlanabileceğini düşünüyorum” dedi. 

Kırsal Kalkınma ve Örgütlenme Şube Müdürü İzzet Kaş, Kırsal Kalkınma Yatırımlarının 

Desteklenmesi Programı’nın 11. Etap uygulamalarıyla ilgili katılımcılara bilgi verdi. 2006’dan beri 

projenin yürütüldüğünü belirterek, amaçlarını ve hedeflerini anlattı. Programın amaçları hakkında 

bilgi veren Kaş, programla kırsal alanda gelir düzeyinin yükseltilmesi, tarımsal üretim ve tarıma 

dayalı sanayi entegrasyonun sağlanması, tarımsal altyapısının geliştirilmesi, gıda güvenliğinin 

güçlendirilmesi, alternatif gelir kaynaklarının oluşturulması, küçük ve orta ölçekli işletmelerin 

güçlendirilmesi tarımsal faaliyetler için geliştirilen yeni teknolojilerin üreticiler tarafından 

kullanımının yaygınlaştırılması, kırsal toplumda belirli bir kapasitenin oluşturulmasının 

amaçlandığını kaydetti. İzzet Kaş, ekonomik yatırım konuları, proje tutarları, ekonomik yatırımlara 

kimlerin başvurabileceği, tarımsal üretime yönelik sabit yatırımlar hakkında katılımcılara bilgi 

verdi. 21 Ekim’de Resmi Gazete’de yayımlanan program kapsamında proje başvurularının 4 

Aralık’ta sona ereceğini bildiren Kaş, sunumun ardından katılımcıların sorularını da yanıtladı. 
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KUTSO’da “Sigorta Sektörünün Sorunları” tartışıldı. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası’nda(KUTSO), Antalya Ticaret ve Sanayi Odası(ATSO) Meclis 

Başkanı Süleyman ÖZER’in konuşmacı olarak katıldığı "Sigorta Sektörünün Sorunları ve Gelişimi" 

hakkında toplantı yapıldı. 

KUTSO Kumluca Merkez Ofisi toplantı salonunda gerçekleştirilen toplantıya KUTSO Yönetim 

Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, ATSO Meclis Başkanı aynı zamanda Türkiye Odalar 

ve Borsalar Birliği(TOBB) Sigorta Acenteleri İcra Komitesi Başkan Yardımcısı Süleyman ÖZER, 

KUTSO Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Ahmet Çetin, Kumluca, Finike, Demre ve Kaş 

ilçelerinde hizmet veren KUTSO üyesi sigorta acenteleri katıldı. 

Toplantı öncesinde söz alan KUTSO Başkanı Günay, “ATSO Meclis Başkanı ve aynı zamanda 

TOBB Sigorta Acenteleri İcra Komitesi Başkan Yardımcısı olan Süleyman ÖZER Bey’e ulaşarak, 

TOBB tarafında sigortacılık sektörü hakkında fikir alışverişi yapabileceğimiz ve sorunlarımızı 

iletebileceğimiz bir kişi ile toplantı yapmayı düşündüğümüz belirttiğimizde kendisi bizzat bu 

toplantıya katılarak bilgilendirme yapabileceğini belirtti. Kendisine ilgisinden dolayı çok teşekkür 

ediyorum. KUTSO olarak gerek ilgili meslek komitelerimizde, gerekse üyelerimiz tarafından 

doğrudan ulaşan konuları önem derecesine göre TOBB üzerinden bakanlıklara kadar ulaştırarak 

takibini sağlıyoruz. Bugüne kadar hizmet bölgemizde bulunan Kumluca, Finike, Demre ve Kaş 

ilçeleri ile ilgili birçok konunun çözümünde önemli katkılarımız oldu. Bugün gerçekleştirdiğimiz 

toplantının da sigortacılık sektöründe faaliyet gösteren üyelerimiz için güzel sonuçlar doğuracağını 

ümit ediyorum” dedi. KUTSO üyesi sigorta acenteleriyle birada olmaktan duyduğu memnuniyeti 

belirten ATSO Meclis Başkanı ÖZER, sigorta acentelerine Dünyada, ülkemizde ve Antalya’da ki 

sigortacılık verileri, Ülkemizde Sigorta Bilinci ve Tüketici Eğilimleri gibi konuları içeren bir sunum 

yaptı. Toplantıda ayrıca levha kaydı olmadan kayıt dışı sigortacılık işlemleri yapanların 

denetlenerek cezai işlem uygulanması, sigortacılık işlemlerinin Noter kanalıyla yürütülmesi 

konusunun uygunluğu, Tüv- Türk aracılığı ile de sigortacılık işlemlerinin yürütülmesi ile haksız 

rekabet ortamı oluşması gibi sorunlar da tartışılarak kayıt altına alındı. Toplantıda görüşülen 

konuları TOBB Sigortacılık İcra Komitesine aktaracağını belirten Süleyman Özer, KUTSO’ya ve 

katılımcılara teşekkür etti. 
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Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası organizasyonuyla “Tehlikeli Madde taşımacılığı ve 

Ticareti” konularında bilgilendirme toplantısı yapıldı. 

Tehlikeli Madde Güvenlik Danışmanı Eğitmeni Yasin Akil tarafından KUTSO yeni hizmet binası 

Meclis Toplantı Salonunda düzenlenen eğitime tehlikeli madde ticareti ve taşımacılığı yapan 

firmalar katıldı. Eğitimde katılımcılara “TMFB(Tehlikeli Madde Faaliyet Belgesi) ve Tehlikeli 

Madde Güvenlik Danışmanlığı kapsamında hizmet alma zorunluluğu” konularında bilgilendirme 

yapıldı. 

 

 

ODAMIZA YAPILAN ZİYARETLER 

28. Vergi Haftası etkinlikleri kapsamında, Kumluca Vergi Dairesi Müdür Vekili Mehmet 

Baysanğur, Vergi Dairesi çalışanlarıyla birlikte odamızı ziyaret etti. 

 

https://www.facebook.com/kumlucatso/photos/a.102362149825130.3199.102357753158903/1589953571065973/?type=3
https://www.facebook.com/kumlucatso/photos/a.102362149825130.3199.102357753158903/1589953571065973/?type=3
https://www.facebook.com/kumlucatso/photos/a.102362149825130.3199.102357753158903/1589953571065973/?type=3
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Finike Meslek Yüksek Okulu Müdürü  Yrd.Doç.Dr.Önder KABAŞ  ve Müdür Yardımcıları 

Öğr.Gör.Ahmet AYGÜN ile Öğr.Gör.Dr.Ahmet AYDIN Yönetim Kurulu Başk. Murat H. Günay’ı 

makamında ziyaret etti. 

 

 

 

Kumluca Vergi Dairesi Müdür Vekili Mehmet Baysanğur, Kumluca Ticaret ve Sanayi 

Odasını(KUTSO) ziyaret ederek vergi yapılandırmalarıyla ilgili bilgilendirme yaptı. 

KUTSO Yönetim Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay’ı makamında ziyaret eden 

Baysağnur, 2. kez gerçekleştirilecek vergi yapılandırmanın bazı vatandaşlar tarafından yanlış 

anlaşıldığı için sıkıntılara sebep olabileceğini, o yüzden geçen yapılandırma döneminde vergi 

borçlarını yapılandıranların taksitlerini kesinlikle aksatmaması gerektiğini belirtti. 

Baysağnur açıklamasına şöyle devam etti; “Geçen yıl çıkarılan yeniden yapılandırma yasasından 

yararlananların 31 Mayıs'a kadar ikinci taksiti ödememeleri halinde vergi yapılandırmaları 

bozulacak. Bazı vatandaşlar, nasıl olsa TBMM'de görüşülen yeni yapılandırma kanunundan da 

yararlanacağını düşünüyor. Vergi için yapılandırmada 1. ve 2. taksitler, sigorta primleri 

yapılandırmada 1. taksit için son gün 31 Mayıs. Bunun telafisi yok. Yeni yapılandırma kanunu 

ödenmeyen dönemler için yeni bir imkan sunmuyor. Bu son şans, borçlarını yapılandıran 

vatandaşlar mutlaka borcunu ödemeli 

Yapılandırmanın son günü olan 31 Mayıs tarihinde vergi dairelerinde aşırı yoğunluğun olacağı İçin 

mükelleflerin bu tarihe kadar taksitlerini ödemeleri gerekiyor. Son gün yoğunluğun fazla olacağını 

düşünen Gelir İdaresi Başkanlığı, yoğunluğu azaltmak için bir takım önemler aldı ve 31 Mayıs günü 

vergi dairelerinin gece 24:00’a kadar açık kalacak. Bu konuyla ilgili resmi yazı ilgili vergi 

dairelerine gönderildi” dedi. 

http://aves.akdeniz.edu.tr/okabas/
http://aves.akdeniz.edu.tr/aygun/
http://aves.akdeniz.edu.tr/ahmetaydin/
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Konunun vergi yapılandırmasından faydalananlar için önem arz ettiğini belirten KUTSO Başkanı 

Günay ise “Yapılandırmadan yararlanarak borçlarını taksitlendiren üyelerimiz bu konuda dikkatli 

olmalı. Çünkü 2. Yapılandırma, 1. Yapılandırmayı kapsamıyor. Bu konuda bir beklentisi olan 

üyelerimiz 1 yapılandırmanın taksitlerini ödemediği taktirde sıkıntıya düşebilir. Üyelerimizi bu 

konuda dikkatli olamaya davet ediyoruz” dedi. 

 
 

 

Kumluca Milli Eğitim Müdürümüz Mehmet Ali Girgin odamızı ziyaret etti. 
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Finike Kaymakamımız Sayın Bahattin Alp Arslanköylü odamıza iadeyi ziyarette bulundu. 

Kaymakam bey ziyarette, Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay, Yönetim 

Kurulu ve Meclis Üyelerimizle sohbet etti. 

 

 

 

 

 

Talasemi Derneği’nden KUTSO’ya ziyaret 

 

Merkezi Finike’de bulunan Talasemi Derneği yönetim kurulu üyeleri KUTSO Yönetim Kurulu 

Başkanı Murat Hüdavendigar Günay’ı ziyaret etti. 

Talasemi Derneği yönetim kurulu üyeleri, Erkan Köküz ve Ömer Suyabatmaz ile Kan Hastalıkları 

Federasyonu yönetim kurulu üyesi Tayfun Aksoy Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası (KUTSO) 

Yönetim Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay’ı ziyaret ederek bir süre görüştü. 

Ziyarette konuşan Talasemi Derneği Yönetim Kurulu Üyesi Erkan Köküz, dernek olarak her zaman 

destek gördükleri KUTSO yönetimine teşekkür etmek, ileriye dönük dernek çalışmaları hakkında 

fikir alışverişinde bulunmak amacıyla ziyarette bulunduklarını söyledi. 

Derneklerinin yeni dönemde talasemi hastalarına daha iyi ve kaliteli hizmet verebilmesi için bazı 

çalışmaları olacağını ifade eden Köküz, dernek faaliyetlerini tamamen hayırseverlerin destekleriyle 

yürüttüklerini bildirdi. 
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KUTSO Yönetim Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay da ziyaretten duyduğu memnuniyeti 

dile getirerek, Köküz ve arkadaşlarına teşekkür etti. KUTSO olarak Talasemi derneğine her zaman 

destek verdiklerini belirten Günay, bundan sonraki süreçte de imkanlar dahilinde destek olmaya 

çalışacaklarını kaydetti. 

 

 

 

SGK Antalya İl Müdür Yardımcısı Mehmet Fatih Sülümbaz ve SGK Kumluca Müdürü Meltem 

Dilekcan, Sosyal Güvenlik Haftası kapsamında odamızı ziyaret ederek Yönetim Kurulu Başkanımız 

Murat Hüdavendigar Günay ile sohbet ettiler. 
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Kumluca Sınav Koleji kurucularından İsmail Savran ve Osman Aydın odamızı ziyaret ederek 

Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay ile sohbet ettiler. 

 
 

 

 

 

Ak Parti Antalya Milletvekili Atay Uslu ve Ak Parti Kumluca İlçe Başkanı Arif Yavuzer 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası Yönetimi ziyaret ederek Batı Antalya ile ilgili konularda 

istişare etti. 
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Kumluca Sağlık Bilimleri Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Selma ÖNCEL ve Dekan Yardımcısı Yrd. 

Doç. Dr. Seçil TAYLAN odamızı ziyaret etti. 

 

 

 

Kumluca Vergi Dairesi Müdürü Mehmet BAYSANĞUR tayini sebebi ile odamıza veda ziyaretinde 

bulunmuştur. 
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Kırkpınar Başpehlivanı İsmail Balaban Odamızı ziyaret etti. 

 
 

 

 

Isparta Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Ahmet ADAR ve Finike Belediyesi Meclis Üyesi 

Faruk Çetinkaya(Koca Faruk), Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay'a 

KUTSO'nun yeni hizmet binası için hayırlı olsun ziyaretinde bulundu. 
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Ak Parti Kumluca İlçe Başkanı Arif Yavuzer ve ilçe teşkilatı odamızı ziyaret etti. 

 
 

 

CHP İl Başkan Yardımcısı ve Kumluca Belediye Başkanlığı Aday Adayı Mustafa Köleoğlu 

odamızı ziyaret ederek yönetim kurulu üyelerimizle sohbet etti. 
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Odamız Yönetim Kurulu Üyeleri Ak Parti Kumluca İlçe Başkanı Arif Yavuzer’i ve İlçe teşkilatını 

ziyaret edip bölgemizle ilgili konuları değerlendirdiler. 

 
 

 

Kumluca İlçe Emniyet Müdürümüz Cemil Doğan odamızı ziyaret ederek Yönetim Kurulu 

Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay, Meclis Başkanımız Mehmet Çetintürk ve Yönetim Kurulu 

Üyemiz Muharrem Şahin ile gündemdeki konuları değerlendirdi. 
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Saadet Partisi Yetkilileri odamızı ziyaret ettiler. 

 

 

 

Gümrük ve Ticaret Bakanlığı Finike Gümrük Müdürü Kahraman Koca, Yönetim Kurulu Başkanımız 

Murat Hüdavendigar Günay’ı ziyaret etti. 
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Isparta TSO başkan odamızı ziyaret etti. Isparta Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Ahmet 

ADAR ve Finike Belediyesi Meclis Üyesi Faruk Çetinkaya(Koca Faruk), Yönetim Kurulu 

Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay'a KUTSO'nun yeni hizmet binası için hayırlı olsun 

ziyaretinde bulundu. 

 

 

2.3. Bilgi Danışmanlık Ve Destek 

Odamızın organizasyonu ile KOSGEB Antalya Müdürlüğü tarafından düzenlenen "Uygulamalı Girişimcilik 

Eğitimi" tamamlandı. KUTSO Kumluca Merkez Ofisinde gerçekleşen eğitime 30 girişimci adayı katıldı. 
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KOSGEB Destekli yeni işyeri açacaklar için Odamız tarafından “Yeni Girişimci Desteği” ile ilgili 

KOSGEB Temsilciliğimizce Kaş ilçemizde bilgilendirme toplantısı yapıldı. 

 

 

 

 

KOSGEB Temsilciliğimiz tarafından 2017 yılı boyunca; 

-  2131 kişinin KOSGEB’e kaydı sağlanmıştır. Bunlardan 819  kişi odamız üyesidir. 

- KOSGEB Antalya Hizmet Merkezi Müdürlüğü’ne 2131 kayıt işleminin  toplam  4625 adet evrağı 

gönderilmiştir. 

- 3 kişi nitelikli eleman desteği almak için başvuruda bulunmuştur. 

- 5661 kişiye gerek telefonla gerekse yüz yüze KOSGEB destekleri ile ilgili bilgi verilmiştir. 

-  Desteklerden faydalanabilmek için Genel destek başvurusu yapan kişi sayısı 225’dir. 

-45 kişi yurtdışı iş gezisi desteği  almıştır. 

-2 üyemiz yutiçi fuar desteği almıştır. 

- 1750 kişi KOSGEB’den destek almıştır. Bunlardan 858’i odamız üyesidir. 
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ODAMIZ BİRİMLERİ TARAFINDAN VERİLEN BELGE VE HİZMETLER 

 2017 yılı boyunca 1142  adet Ticaret Sicil gazetesi ilan edilmiştir. 

 145 üyemiz hisse devri yaptırmıştır. 

 20 üyemiz unvan değişikliği, 9 üyemizde iş konusu değişikliği yaptırmıştır. 

 Adres değişikliği yaptıran üye sayımız 75 ’dir. 

  799 Ticaret Sicil yazısına cevap verilmiştir. 

 

2017 Yılında Oda Sicil Birimince Verilen Belgeler  
 Faaliyet 

Belgesi 
Sicil Kayıt 
Sureti 

İhale 
Durum 
Belgesi 

Bağ-Kur 
IB Formu 
sayısı 

Üye Sicil 
Belgesi 
Sayısı 

    Belge       
   Sayısı 

1972 1666 65 163 363 

 

 

2017 Yılında Ticaret ve Sanayi Biriminde  Firmalara Yönelik Yapılan İşlemler 

 Kapasite 

Raporu 

Ekspertiz 

Raporu 

Kapasite 

Raporu 

Düzenlenemez 

Yazısı 

Kapasite 

ve 

Ekspertiz 

Suret 

Onayı 

İş Makinası 

Tescil Belgesi 

Fiyat 

Araştırması 

Azami Fiyat 

Tarifesi 

    

Belge       

   

Sayısı 

 

48 

 

19 

 

6 

 

115 

 

37 

 

69 

 

6 

 

İhracat işlemleri kapsamında; 

2017 Yılı  İhracat İşlemleri    
 

  EURO-1 BELGESİ FORM-A BELGESİ 
MENŞE 

BELGESİ 

ATR 

BELGESİ 
TOPLAM   

 
Satılan Belge Sayısı 5500 1900 820 

 
8220 

 

Onaylanan Belge Sayısı  4850 1900 853 
 

7603 
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Gelen- Giden Evrak Durumu  

 2017 yılında  1534 adet evrak girişi yapılmış, 1916 adet giden evrak düzenlenmiştir. Bu 

yazılardan 488 adedi Birliğimizden (TOBB) gelmiş olup, TOBB’a giden yazı sayısı 59’dur. 

  414 evrak posta yolu ile, 310 evrak kargo yolu ile ilgili yerlere iletilmiştir. 

 

2.4. İş Geliştirme ve Eğitim 

ODAMIZCA DÜZENLENEN EĞİTİMLER  

TOBB tarafından kurulan ve Mesleki Yeterlilik Kurumu (MYK) tarafından yetkilendirilen TOBB - 

MEYBEM tarafından “Mesleki Yeterlilik Belgesi” sınavları, Odamız işbirliğiyle Kumluca’da 

gerçekleştirildi. Sınavlar, TOBB - MEYBEM Mesleki Yeterlilik ve Belgelendirme Merkezleri 

tarafından inşaat sektöründeki Ahşap Kalıpçı Seviye 3, Betonarme Demircisi Seviye 3, Duvarcı 

Seviye 3, Sıvacı Seviye 3, Seramik Karo Kaplamacısı Seviye 3 ve Düz İnşaat İşçisi Seviye 2 

mesleklerinde 88 aday için gerçekleştirildi. Bu kapsamda Teorik ve Mülakat sınavları odamızda, 

Performans sınavları ise saha ortamında (şantiye) düzenlendi.  

TOBB tarafından tehlikeli ve çok tehlikeli mesleklerde sınav ve belgelendirme yapmak üzere 

kurulan TOBB - MEYBEM Mesleki Yeterlilik ve Belgelendirme Merkezleri, inşaat, metal, asansör 

ve makine sektörlerinde, toplam 19 dalda Mesleki Yeterlilik Kurumu’ndan (MYK) sınav ve 

belgelendirme yetkisini almıştır. TOBB - MEYBEM tarafından Odamız işbirliğiyle 

gerçekleştirilecek sınavlarda başarılı olanlar “Mesleki Yeterlilik Belgesi" almaya hak kazanacaktır. 

5544 sayılı Mesleki Yeterlilik Kurumu Kanununda yapılan değişiklikle, Çalışma ve Sosyal 

Güvenlik Bakanlığı tarafından belirlenecek tehlikeli ve çok tehlikeli mesleklerde çalışanların ve 

çalışmak isteyenlerin mesleki yeterlilik belgesi almaları zorunlu hale gelmiştir. 

Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanlığı tarafından yayımlanan 2015/1 sayılı Tebliğ ekinde yer alan 

40 meslekte ve 2016/1 sayılı Tebliğ ekinde yer alan 8 meslekte (Mesleki Yeterlilik Belgesi 

Gerektiren Meslekler) mesleki yeterlilik belgesi zorunlu hale gelmiştir. Tehlikeli ve çok tehlikeli 

mesleklerde “Mesleki Yeterlilik Belgesi” olmayan kişilerin çalıştırılması halinde idari para cezası 

uygulanacaktır. 

Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanlığı tarafından yayımlanan tebliğde belirtilen 48 meslekte, sınav 

ücretleri İşsizlik Sigortası Fonundan sağlanacaktır. 

TOBB - MEYBEM tarafından sınav ve belgelendirme hizmeti verilen alanlar şunlar; 

İnşaat Grubu; Ahşap Kalıpçı Seviye 3, Betonarme Demircisi Seviye 3, Betoncu Seviye 3, Duvarcı 

Seviye 3, İskele Kurulum Elemanı Seviye 3, Sıvacı Seviye 3, Seramik Karo Kaplamacısı Seviye 3, 

Isı Yalıtımcısı Seviye 3, Panel Kalıpçı Seviye 3, Düz İnşaat İşçisi Seviye 2 

Asansör Grubu; Asansör Bakım ve Onarımcısı Seviye 3, Asansör Bakım ve Onarımcısı Seviye 4 

Metal Grubu; Metal Sac İşlemeci Seviye 3, Metal Sac İşlemeci Seviye 4, Çelik Kaynakçısı Seviye 3 

Makine Grubu; CNC Programcısı Seviye 4, CNC Programcısı Seviye 5, Makine Bakımcı Seviye 3, 

Makine Bakımcı Seviye 4 
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Özellikle inşaatlarda iş kazalarının yoğun olarak yaşandığı grup olan düz, vasıfsız işçi (İnşaat İşçisi 

Seviye 2) Mesleki Yeterlilik Belgesi Türkiye’de ilk olarak TOBB - MEYBEM tarafından Odamız 

kanalıyla sınav düzenlenmiştir. 

 

 

 

 

6-7 Mayıs 2017 tarihinde TOBB tarafından kurulan ve Mesleki Yeterlilik Kurumu (MYK) 

tarafından yetkilendirilen TOBB - MEYBEM tarafından “Asansör Bakım Onarım Seviye-4” sınavı 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası işbirliğiyle Kumluca’da gerçekleştirildi.
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KOSGEB Antalya Müdürlüğü tarafından odamızda düzenlenen "Kosgeb Uygulamalı Girişimcilik 

Eğitimi" ne katılan kursiyerlerin sertifikaları verildi. 

Sertifika Töreninde, girişimcilere belgeleri Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar 

Günay ve Yönetim Kurulu Üyelerimiz Ahmet Çetin, Ertan Parçaoğlu ve İbrahim Uğur Çakır 

tarafından verildi. 

Haziran ayı içerisinde 30 kursiyerin katılıyla düzenlenen kursu tamamlayan girişimciler aldıkları 

sertifikalar ile iş yeri açarken KOSGEB'in girişimcilik destek programına başvurabiliyor. 

 
 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası (KUTSO) tarafından organize edilen seminerde eğitim alan fırın 

işletmecileri ve çalışanları sınava tabi tutuldu. Kumluca Belediyesi Toplantı Salonu'nda 

gerçekleştirilen hijyen eğitimini, Gıda, Tarım ve Hayvancılık İl Müdürlüğünden Ahmet Korhan 

Erdem verdi. Eğitimde, fırıncılara gıdalardaki zararlı maddeler, bulaşma ve bozulmalar, personel, iş 

yeri ve ekipman hijyeni, temizlik ve dezenfeksiyon, fırınlarda dezenfeksiyon, gıda enfeksiyonu ve 

zehirlenmeler, ekmek ve ekmek çeşitleri ile ilgili gıda mevzuatı, el yıkama, maske ve bone 

kullanımı konuları anlatıldı. Eğitim sonunda sınava tabi tutulan fırıncılar, hijyen belgesi alabilmek 

için sınavda ter döktü. Kumluca, Finike, Demre ve Kaş ilçelerinden yaklaşık 150 fırın işletmecisi ve 

çalışanlarının katıldığı eğitimin sonunda yapılan sınavda başarılı olan fırın işletmecileri ve 

çalışanlarına hijyen sertifikası verilecektir. 

 

http://www.haber7.com/etiket/kumluca
http://www.haber7.com/etiket/f%C4%B1r%C4%B1n
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İŞ GELİŞTİRME ÇALIŞMALARI 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası ile VakıfBank Kumluca Şubesi arasında protokol imzalandı. 

KUTSO Yönetim Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay ve VakıfBank Kumluca Şube 

Müdürü Mustafa Keleş tarafından imzalanan protokol ile KUTSO üyelerine ve personeline çeşitli 

avantajlar sağlandı. Bu kapsamda Vakıfbank ve Odamız arasında imzalanan protokol ile tüm 

üyelerimize 0.97 faiz oranı ile 100.000 liraya kadar 36 vadeli kredi imkanı sağlanmıştır. Gerekli 

bilgi Vakıfbank şubelerinden alınmaktadır. 

 

 

 

Kumluca İlçe Nüfus Müdürlüğü ile imzalanan protokol ile KPS (Kimlik Paylaşım Sistemi)’ye 

erişim sağlanarak üyelerimizin daha hızlı işlem yaptırmaları sağlanmıştır. 
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Odamız Yönetim Kurulu, yeni göreve başlayan Finike Kaymakamı Bahattin Alp Arslanköylü’yü 

ziyareti sırasında  KUTSO ve çalışmaları hakkında bilgi verdi. Başkanımız Murat H. Günay; Kutso’yu 

Bölgenin En Güçlü Sivil Toplum Kuruluşu Haline Getirdik dedi. 

Finike Kaymakamlığında gerçekleşen ziyarete Odamız Yönetim Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar 

Günay, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcıları Ahmet Çetin ve Bayram Karagül, Yönetim Kurulu 

Üyeleri Muharrem Şahin, Ertan Parçaoğlu ve Genel Sekreter Mesut Bakar katıldı.  

Kaymakam Arslanköylü’ye yeni görevinde başarılar dileyen KUTSO Başkanı Günay, Finike’nin çok 

güzel ve sakin bir ilçe olduğunu ve Sayın Arslanköylü’nün Finike’de çok çalışmalara imza atacağına 

inandıklarını söyledi. Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası’nın Kumluca, Finike, Demre ve Kaş 

ilçelerinde hizmet veren yaklaşık 4000 üyesiyle Batı Antalya’da ticari hayatın en önemli temsilcisi 

olduğunu belirten Günay, “Oda yönetimine talip olduğumuz zaman KUTSO üyelerini yeterince temsil 

edemeyen, kamu kurumları ve diğer sivil toplum kuruluşlarıyla bağı kopuk, hizmet verdiği bölgeye 

faydası dokunamayacak bir haldeydi. 

Batı Antalya’da Gülen Cemaatiyle ilk mücadeleyi biz verdik. 

KUTSO Değişim Grubu olarak oda seçimlerine katıldığımız zaman eski yönetimin yanında ayrıca 

Gülen Cemaatine yakınlığıyla bilinen isimlerin oluşturduğu grupla da yoğun mücadele ederek seçimi 

kazandık. Biz bu mücadelemizi verirken henüz 17-25 Aralık operasyonları yapılmamıştı. 

KUTSO’yu bölgenin en güçlü sivil toplum kuruluşu haline getirdik. 

Seçimlerin ardından KUTSO’da ki değişime odanın fiziksel durumun iyileştirilmesiyle başladık. 

Kumluca, Finike, Demre ve Kaş’taki hizmet bürolarımızı üyelerimize daha iyi hizmet verebileceğimiz 

yeni yerlerine taşıdık. Yeni personeller görevlendirerek Finike, Demre ve Kaş’ta ki üyelerimizin tüm 

işlemlerini bulundukları ilçenin dışına çıkmadan çözebilmelerini sağladık. Teknoloji altyapımızı 

yenileyerek tüm arşivimizi elektronik arşive taşıdık. Üye veri tabanımızı güncelleyerek tüm 

üyelerimize etkin bir şeklide ulaşabilir hale geldik. 

Sonraki süreçte özellikle hizmet verdiğimiz Batı Antalya’yı bir bütün olarak ele alıp bölgemizdeki tüm 

sivil toplum kuruluşlarıyla iletişime geçerek çeşitli toplantılar yaptık. Özellikle genel seçimler 

döneminde gerçekleştirdiğimiz toplantılarda bölgemizin en önemli sorunlarına çözüm önerileri sunan 

ve Batı Antalya olarak siyasi temsil talebimizi içeren bir bildiriyi bölgedeki tüm STK’lar olarak 

imzalayıp kamuoyuna duyurduk. 

 Şuan geldiğimiz nokta itibarıyla KUTSO Batı Antalya bölgesinin en güçlü sivil toplum kuruluşudur. 

Atay Uslu’ya teşekkürü borç biliriz. 

Kendisi Finikeli olup, Finike’de yaşayan Sayın Atay Uslu, Ak Parti Antalya Milletvekili olarak 

seçilmesinin ardından hiç vakit kaybetmeden bölgemizin sorunlarıyla ilgilenmeye başladı ve bu 

konuda yoğun çaba sarf etmeye devam ediyor. Batı Antalya ile ilgili kendisine ilettiğimiz her sorunun 

bizzat takipçisi oluyor. Bu hassasiyeti ve özverisi için Sayın Atay Uslu’ya teşekkürü borç biliriz. 

Yatırımlar ve Organize Sanayi Bölgesi. 

Kumluca Gıda İhtisas Organize Sanayi Bölgesi çalışmalarının üzerinde 10 yılı aşkın süre geçmesine 

rağmen sağlıklı bir netice alınamamıştır. Bunu en büyük sebebi OSB için planlanan arazini bu iş için 

uygu olmaması, mülkiyet sahipleriyle olan anlaşmazlıklar ve yatırımcı için maliyetlerinin çok yüksek 

olmasıdır. Yeni yer arayışlarında ise mülkiyet sahibi kurumlar arasında fikir birliği sağlanamamıştır. 

OSB çalışmalarına devam edilip edilmemesi konusunda önümüzdeki günlerde kesin karar vermeyi 

planlıyoruz. Odamıza yakışır modern hizmet binamızın inşaatı hızla devam etmektedir. Yaz dönemine 

kadar inşaatı tamamlayarak üyelerimize yeni yerimizde hizmet vermeyi planlıyoruz” dedi. 

Ziyaretten memnuniyet duyduğunu belirten Finike Kaymakamı Bahattin Alp Arslanköylü, Kumluca 

Ticaret ve Sanayi Odası ile birlikte güzel çalışmalara imza atacaklarına inandığını belirtti.  

Finike’nin doğal güzellikleri, coğrafi yapısı, tarihi ve kültürel değerleriyle çok şanslı bir ilçe olduğunu 

söyleyen Arslanköylü, “Finike sahip olduğu konumu itibarıyla tarih boyunca Anadolu’nun Akdeniz’e 

açılan en önemli limanlarından birisi olmuş. Fakat Finike’ye geldiğimde beni şaşırtan en önemli 

manzara, sahil şeridinin deniz yerine yollara dönük olarak yapılandırılması oldu.  
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Coğrafi özellikleri Finike’ye benzeyen birçok Avrupa kentinde şehirler ve özellikle sahil şeridi denize 

ve limana göre şekillendirilir. Ben sahil şeridinin ve limanın, halk ile iç içe ve halkın daha etkin 

kullanabileceği bir yapılandırılırsa Finike’nin değerinin daha da artacağına inanıyorum” dedi. 

Ziyaretin ardından Odamız Yönetim Kurulu üyeleri, KUTSO Finike Temsilciliğine geçerek haftalık 

olağan yönetim kurulu toplantılarını burada gerçekleştirdiler. 

 

 

10.04.2017 tarihinde yapılan BAGEV (Batı Akdeniz Ekonomisini Geliştirme Vakfı) organ 

seçimleri sonucu Başkanımız Murat H. Günay BAGEV Yönetim Kurulu’na seçilmiştir. 
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"Deniz altında canlı rezervinin arttırılması" projesi 

Kumluca'da "Deniz altında canlı rezervinin arttırılması" projesi düzenlenen toplantıyla tanıtıldı. 

Kumluca Kaymakamlığı, Kumluca Belediyesi ve Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası ile Batı 

Akdeniz Kalkınma Ajansı ve Kalkınma Bakanlığı'nın ortaklığında yürütülen projenin tanıtım 

toplantısına, Kaymakam Polat Kara, Belediye Başkanı Hüsamettin Çetinkaya, Ticaret ve Sanayi 

Odası Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, daire amirleri ve davetliler katıldı. Kaymakam Kara, 

toplantıda yaptığı konuşmada, üç tarafı denizlerle çevrili Türkiye'de, deniz altındaki canlı 

varlıklarının yaşamlarını daha iyi sürdürmesi için yapılacak çalışmalar konusunda bir proje 

hazırladıklarını belirterek, uygulamaya geçilmesiyle deniz altı canlılığının artacağına inandığını 

söyledi. Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası (KUTSO) Başkanı Murat Hüdavendigar Günay da 

Kumluca ve çevresinin ekonomisinin tarım, turizm ve ticarete bağlı olduğunu, bu döngünün 

özellikle de turizmde daha da arttırılması için deniz altı canlılığının arttırılması gerektiğine 

inandıklarını belirtti. Amaçlarının deniz, kum ve güneşle var olan turizm döngüsünü deniz altı 

varlıklarıyla daha da arttırmak olduğunun altını çizen Günay, "Bu konuda deniz altındaki canlı 

rezervinin arttırılması için çalışmalar yapılması gerekiyor. Biz ilk projeyi başlatıyoruz. İnşallah 

ilerleyen zamanlarda bunun kazanımlarını hep birlikte göreceğiz." dedi. Deniz altında canlı 

rezervinin arttırılması projesi hakkında katılımcılara bilgi veren Akdeniz Üniversitesi Su Ürünleri 

Fakültesi Su Ürünleri Yetiştiriciliği Bölümü Öğretim Üyesi Doç. Dr. Mehmet Gökoğlu da ekolojik 

dengelerin zamanla değişmesiyle, Kumluca körfezinden başlayarak hızlı bir şekilde su altı 

çölleşmesi görüldüğünü söyledi. Bu durumda canlı yaşamının da olumsuz etkilendiğini ifade eden 

Gökoğlu, şunları söyledi: "Su altı canlılarımız her geçen gün azalıyor. Bilinçsiz avlanma, ekolojik 

dengenin bozulması gibi birçok faktör bulunuyor. Su altı canlılığının arttırılması için bazı 

çalışmalar var. Bunların başında yapay resif çalışmaları geliyor. Daha önce yapay resif yapılan 

alanlarda su altı canlılığının olumlu bir şekilde arttığını gözlemledik. İnşallah uygulanacak olan bu 

projeyle de Kumluca körfezinden başlayarak su altı canlılığı artacak." Proje kapsamında ilk etapta 

30 metre derinlikten başlayarak çeşitli kademelerde 200 adet yapay resif yapılmasının planlandığını 

kaydeden Gökoğlu, projenin ikinci etap çalışmaları ve beş yıllık uygulama süreci sonundaki 

kazanımların bilimsel olarak ele alınarak paylaşılacağını kaydetti. 
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Akdeniz Üniversitesi Kumluca Meslek Yüksekokulu tarafından düzenlenen “Sektörel Bazda KOSGEB 

Desteklerinin Batı Antalya’ya Yansımaları” konulu seminer 25.04.2017 tarihinde gerçekleştirildi. Öğretim 

elemanlarının ve öğrencilerin yoğun ilgi gösterdiği seminere konuşmacı olarak Kumluca Ticaret ve Sanayi 

Odası (KUTSO) Yönetim Kurulu Başkanı Murat H. Günay, KUTSO Genel Sekreteri Mesut Bakar ve KOSGEB 

Kumluca Temsilcisi Recep Kösek katıldı.  KUTSO Yönetim Kurulu Başkanı Günay yaptığı konuşmada, Kumluca 

örneğinden yola çıkarak bölgenin kalkınması için yapılması gerekenleri anlatarak, “Batı Antalya’nın en güçlü 

sivil toplum örgütü olarak bölgede kalkınmaya yönelik yeni projeler üretmeye devam ediyoruz. Bu yolda çok 

fazla mesafe kaydettik.” dedi.  Ticaret Odasının çalışma prensiplerini ve üyelerine sunduğu hizmetler 

hakkında bilgi veren Genel Sekreter Bakar da, Ticaret Odası olarak bölgede yaşayan vatandaşlara projelerini 

hayata geçirmek adına gereken her türlü desteği vermeye hazır olduklarını ifade etti.  Seminerin son 

konuşmacısı KOSGEB Kumluca Temsilcisi Kösek ise katılımcılara bir örnek proje üzerinden hareketle 

KOSGEB’in sağlamış olduğu hibe ve kredi konularını anlattı. Kösek, hibe ve kredilerden istifade etmek 

isteyen kişilerin üç aşamadan oluşan bir yol izlemeleri gerektiğini belirterek; “Bunlardan birincisi uygulamalı 

girişimcilik eğitiminin alınması, ikincisi iş planının hazırlanması ve sunumu, üçüncüsü ise vergi kaydının 

yaptırılması gerekliliğidir.” diye konuştu. Seminer sonrasında konuşmaları için katılımcılara teşekkür eden 

Kumluca Meslek Yüksekokulu Müdür Yardımcısı Öğr. Gör. İbrahim Uğur Acar katıklarından dolayı günün 

anısına teşekkür belgesi takdim etti.  
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Kumluca Gıda İhtisas Organize Sanayi Bölgesi Müteşebbis Heyet toplantısında Kumluca OSB 

çalışmasının sonlandırılması kararı alındı. Müteşebbis Heyet Başkan Vekili Mehmet Çetintürk 

başkanlığında yapılan toplantıya Antalya Vali Yardımcısı Hamdi Bolat, Kumluca Kaymakamı Polat 

Kara, Kumluca Belediye Başkanı Hüsamettin Çetinkaya, Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası 

Yönetim Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, Antalya Valiliği İdari ve Mali İşler Müdürü 

Servet Saraç, Antalya Büyük Şehir Belediyesi Tarımsal Hizmetler Daire Başkanı Murat Demir ve 

müteşebbis heyet üyeleri katıldı. Arazi sorunu yüzünden çıkmaza giren Kumluca OSB 

çalışmasında, yönetim kurulundan ve bakanlıktan gelen yazı doğrultusunda iştirakçi kurumlardan 

kapanış için olumlu görüş istenmesine karar verildi. Kumluca Gıda İhtisas Organize Sanayi 

çalışmasıyla ilgili açıklama yapan Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) Yönetim Kurulu 

Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, “Kumluca’da OSB yapımına mevcut şartlarda devam etmek 

vakit kaybıdır, OSB çalışmalarını Kumluca’da sonlandırarak hizmet bölgemiz içerisinde olan Kaş, 

Demre ve Finike ilçelerinde devam etmeyi düşünüyoruz” dedi. 

KUTSO Başkanı Murat H. Günay sözlerine şöyle devam etti; 

Organize Sanayi Bölgelerinin avantajlarından Kumluca ve çevresindeki işadamlarının da 

yararlanana bilmesi amacıyla Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası tarafından 2005 yılında 

çalışmalarına başlanan Kumluca Gıda İhtisas Organize Sanayi Bölgesi, 2008 yılında Sanayi ve 

Ticaret Bakanlığı tarafından yer seçimi kesinleştirilerek tüzel kişilik kazanmıştır. 

Tüzel kişilik kazanmasının ardından Antalya İli Kumluca İlçesi Toptaş Mahallesinin kuzeyinde 

bulunan 220 dekarlık alanda imar planı çalışmaları yapılmış, hazırlanan imar planı 2012 tarihinde 

Bilim Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı OSB Genel Müdürlüğünce incelenerek tasdik edilmiştir. 40 

dekar alanın 2009 Aralık ayında OSB adına tapu tescili yapılmış kalan 180 dekar alanın 

kamulaştırılması için Bedel Tespit Komisyonu kurularak bedel tespiti yapılmıştır. Bedel tespitinin 

ardından parsel malikleriyle uzlaşma komisyonu arasında yapılan toplantılarda parsel sahiplerinin 

belirlenen fiyatın çok üzerinde fiyat istemeleri, mirastan dolayı hak sahibi olan hissedarların kendi 

aralarında anlaşamamaları ve toplantılara katılmamaları gibi birçok sebepten dolayı uzlaşma 

sağlanamamıştır. Ayrıca 2015 kışında yaşanan yağışlar sonrasında OSB alanı yakınlarında birçok 

bölgede toprak kaymaları yaşanmış ve bu olaylar sonrasında önceki yönetim tarafından yapılan yer 

seçimi ile ilgili akıllarda soru işaretleri oluşmuştur. OSB Müteşebbis Heyeti yaşanan bu afet 

sonrasında TMMOB Jeoloji Mühendisleri Odasına bağlı bir mimarlık-mühendislik firmasına 

jeolojik etüt yaptırmış ve hazırlanan rapor soncunda arazi parsellerinin %10-%50 arasında eğime 

sahip olduğu, arazide kayma ve kaya düşme riski olduğu ortaya çıkmıştır.  Bu haliyle OSB arazisi 

hem alan olarak yetersiz hem de yatırımcı firmalara en az üç kat daha fazla yatırım maliyeti 

gerektirecektir. Ana amaçlarında birisi yatırımcı firmalara düşük maliyeti yatırım arazisi sağlamak 

olan Kumluca Gıda İhtisas OSB’nin bu haliyle yatırımcı firmaların ilgisini çekmesi mümkün 

görünmemektedir. Büyükşehir yasası ile Antalya İl Özel İdaresinin tüzel kişiliğinin sona ermesinin 

ardından Müteşebbis Heyet hisse oranları tekrardan düzenlenmiştir. Kurulacak OSB’ye 

belediyelerimizde dahil edilerek, Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası %47, Yatırım İzleme ve 

Koordinasyon Başkanlığı %27, Kumluca Belediyesi %13, Antalya Büyük Şehir Belediyesi %7 ve 

Batı Akdeniz İhracatçılar Birliği %6 hisse sahibi olacak şekilde yeni Müteşebbis Heyet 

oluşturulmuştur. 
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Yapılan bu değerlendirmenin ardından Müteşebbis Heyet 2015 yılı içerisinde yeni OSB alanı 

arayışı içerisine girmiş, değerlendirilen öneriler içerisinde ham maddeye yakınlığı ve mülkiyet 

hakları yönünden Beykonak-Mavikent hallerinin olduğu alanın OSB için uygun olacağı görüşüne 

varılmıştır. Mülkiyeti Antalya Büyükşehir Belediyesine ait olan Beykonak Mahallesi 872 parsel ve 

Mavikent Mahallesi 1348 parseller ile mülkiyeti Kumluca Belediyesine ait olan-1349 parsellerdeki 

toplam 270 dekar alan üzerine OSB için proje çalışması yapılarak çalışma ile ilgili birde sunum 

filmi hazırlanmıştır. Hazırlanan yeni OSB projesinde Beykonak ve Mavikent halleri yıkılarak, 

Beykonak halinin olduğu parsele modern bir hal yapılıp Mavikent hali ve güneyinde kalan parsele 

ise Kumluca Gıda İhtisas OSB alanı kurulması planlanmıştı. Bu projenin kabul görmesinin ardından 

Antalya Valimiz, Antalya Büyükşehir Belediye Başkanımız ve Kumluca Belediye Başkanımızın da 

olumlu görüşleri ile Antalya Büyükşehir Belediyesinden OSB için resmi olarak yer talebinde 

bulunuldu. Fakat Sayın Menderes Türel’in olumlu görüşlerine rağmen Antalya B.Ş.B.’den gelen 

resmi yazıda Beykonak Mahallesi 872 parsel ve Mavikent Mahallesi 1348 parsellerin OSB 

kurulması için tahsis edilemeyeceği ve Kumluca Belediyesine ait Mavikent Mahallesi 1349 parselin 

de Büyükşehir belediyesine devredilmesi halinde buraya da hal kurulabileceği belirtilmiştir. Bu 

olumsuz cevap üzerine Kumluca Belediyesi de 1349 parseli OSB’ye vermekten 

vazgeçmiştir.Yapılan toplantılarda belirtilen tüm olumlu görüşlerle tezat oluşturan bu resmi kararlar 

Kumluca OSB için Beykonak-Mavikent bölgesinde yer tahsisini çıkmaza sokmuştur. 

OSB alanı için yer arayışlarımızın sonuçsuz kalması, yerel yönetimlerimizin de Müteşebbis Heyetin 

içinde yer almasına rağmen buna bir çözüm bulunamaması Kumluca’da OSB oluşturma çabasının 

sonuçsuz kalacağı inancını bizde oluşturmuştur. Bugünden itibaren Kumluca’da OSB çalışmalarına 

devam etmek hem odamızın hem de bölgemizdeki işadamlarımızın vaktini ve enerjisini boşa 

harcayacaktır. Bu süreçte tecrübeleriyle bizi yönlendirip, Kumluca’da OSB kurulması için yoğun 

çaba harcayan başta Antalya Valimiz Sayın Münir Karaloğlu ve Ak Parti Antalya Milletvekilimiz 

Sayın Atay Uslu olmak üzere tüm emeği geçenlere, ayrıca müteşebbis heyette bizzat yer alarak 

desteklerini esirgemeyen Antalya Büyükşehir Belediye Başkanı Menderes Türel’e ve Kumluca 

Belediye Başkanı Hüsamettin Çetinkaya’ya teşekkür ederim. KUTSO gücünü Batı Antalya’nın 

güçlü işadamları olan değerli üyelerinden almaktadır. Göreve geldiğimiz 2013 yılından bugüne 

hizmet alanımız olan Kumluca, Finike, Demre ve Kaş ilçelerindeki ticari hayatı bir bütün olarak 

değerlendirip, çalışmalarımızı ona göre şekillendirdik. Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası olarak 

bundan sonraki süreçte hizmet bölgemizde bulunan Kaş, Demre ve Finike ilçelerinde Organize 

Sanayi Bölgeleri oluşturup, Batı Antalyalı üretici ve ihracatçılarımızın OSB avantajlarından 

faydalanması için çalışmalarımıza devam edeceğiz. 
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Kumluca Kaymakamımız Dr. Polat Kara'yı ziyaret ederek, yürüttüğümüz projeler hakkında 

fikir alışverişinde bulunduk. 

 

 

KUTSO’dan Batı Antalya'da 45 milyon liralık KOSGEB Desteği çalışması. 

 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası (KUTSO) ile Esnaf Odası'na kayıtlı yaklaşık bin 200 işletmenin 

KOSGEB desteğinden faydalanma hakkı kazandığı bildirildi. Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası 

(KUTSO) Yönetim Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, gazetecilere yaptığı açıklamada, 

KUTSO KOSGEB Temsilciliği tarafından yapılan çalışma ile KUTSO'ya bağlı Kumluca, Finike, 

Demre ve Kaş ilçelerinde bulunan işletmeler ile Kumluca Esnaf ve Sanatkarlar Odası'na kayıtlı 

yaklaşık bin 200 esnafın yaklaşık 45 milyon lira faizsiz KOSGEB desteğinden yararlanacağını 

bildirdi. Faizsiz KOSGEB desteğinden yararlanacak olan işletme sayısının fazla olmasından dolayı 

son derece mutlu olduklarını dile getiren Günay, "İşletmelerimiz adına ve bölge ekonomimizin 

canlanacak olmasından dolayı mutluyuz. Bu KOSGEB desteğinden daha fazla işletmenin 

faydalanması için odamız bünyesinde bulunan KOSGEB Temsilciliği çalışmalarını aralıksız 

sürüyor." diye konuştu. 
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  Manavgat’ın tarihi kervan yolu Sultan-i yolda Manavgat Ticaret ve Sanayi Odası(MATSO)’nun ev 

sahipliğinde Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) ve Göç yolu Yolcularından oluşan 40 

kişilik heyet yürüyüş gerçekleştirdi. 

MATSO ile Göç Yolu Yolcuları Dağcılık Platformu tarafından tespit ve raporlama çalışmaları 

tamamlanan taş döşemeden oluşan tarihi kervan yolu (Sultan-i yol)un Yaylaalan köyü bölümünde 

MATSO, KUTSO, Kumluca Ali Baba ve Kırık Haramiler Yürüyüş Grubu ve Göç yolu Yolcuları 

Yürüyüş Grubundan oluşan 40 kişilik heyet yürüyüş gerçekleştirdi. 

Yürüyüşe Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası (KUTSO) Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, 

KUTSO Meclis Üyesi Mehmet Dündar, MATSO Başkanı Ahmet Boztaş, MATSO yönetimi, 

Kumluca Ali Baba ve Kırık Haramiler Yürüyüş Grubu ve Göç Yolu yolcularından oluşan heyet 

katıldı. 

Manavgat Tilkiler köyü sınırları içerisinde başlayan yürüyüşte, Yaylaalan köyünün kuzey 

kısmından Gümrükhan ve Hisarcık Kaleleri ziyaret edildi. Ardından tekrar geri dönerek iki tarihi 

Selçuklu çeşmesini görüldüğü taş döşemeden oluşan tarihi kervan yolundan mola verilmek üzere 

Kartallık Kuyusu mevkiine gelindi. Burada Heyeti Yaylaalan Köyü Muhtarı Nuri Köseoğlu ve 

MATSO Meclis Üyesi Demir Durar karşıladı. Yaylaalan Köyü Muhtarlığı tarafından hazırlanan 

gözleme ayran ve çay ikramının ardından tekrar geri dönülerek yürüyüş Yaylaalan köyünde son 

buldu. 

Yaylaalan Köyü Muhtarı Nuri Köseoğlu taş döşemeden oluşan tarihi Sultan-i yolun köylerinden 

geçtiğini belirterek yolun günümüze kadar korunarak yaşatıldığını söyledi. Köseoğlu, "Alaaddin 

Keykubat köyümüzden geçmiştir. Köyümüz sınırları içerisinde Gümrükhan ve Hisarcık'ın yanı sıra 

Selçuklu döneminden günümüze kadar gelen iki adet tarihi çeşme bulunmaktadır" diye konuştu. 

Doğal güzelliklerin içinden geçen tarihi yolun yürüyüş ve doğaseverler için ayrıcalıklı bir yer 

olacağına işaret eden Köseoğlu, "Bu yolun turizme kazandırılması için destek veriyoruz. Köyümüz 

tarihi bir köydür. Bu gün burada yürüyüşe katılan Kumluca'dan ve Manavgat'tan gelen 

yürüyüşçülerimizi köyümüzde ağırlamaktan mutluluk duyduk. Tüm yürüyüş sporu ve doğaseverleri 

köyümüzde yürümeye davet ediyorum" dedi. 

 

Göç Yolu Yolcuları Dağcılık Platformu Kurucusu ve Başkanı Ali Çetin ise MATSO ve 

KUTSO'nun katılımı ile Alaaddin Keybubatın Beyşehir de bulunan Kubadabad Sarayı'na gitmek 

amacıyla özel olarak yaptırdığı 145 Km' lik tarihi taş döşemeden oluşan tarihi Sultan-i yolun 14 

km'lik bölümünde yürüyüş gerçekleştirdiklerini söyledi. Yolun bugünki kısmının hem taş döşenerek 

yapılmış bir yol olması açısından hem de görsellik açısından çok önemli bir bölümü olduğuna vurgu 

yapan Çetin, MATSO ile gönüllülük temelinde yürüttükleri proje kapsamında tespit çalışmalarını 

tamamlamaları sonucunda yolda yürüyüşlerin başladığını belirtti. Çetin"Çok güzel bir yürüyüş 

gerçekleştirdik. MATSO Başkanım Sayın Ahmet Boztaş ve KUTSO Başkanım Sayın Murat 

Hüdavendigar Günay'a teşekkür ediyorum" dedi. 

Günay: "Sultan-i yol Likya yolundan geri kalmaz" 

Dünyanın en önemli yürüyüş yollarından birisinin olan Likya yolunun kendi bölgelerinde 

bulunduğu kaydeden Günay, Likya Yolunun tanıtılması için bugüne kadar birçok çalışmaya imza 

attık. Bölgemizin aktif odalarından olan MATSO ve Başkan Ahmet Boztaş, Alaaddin Keykubad 

tarafından yaptırılan tarihi kervan yolu üzerine çalışma yapıyordu. Oda olarak Alternatif turizmi 

çok önemsiyoruz. Bu günkü yürüyüşten sonra bu yolun hakikaten yürümeye değer olduğunu ve 

Likya yolunda geri kalmayacağını burada yaşadık ve gördük" dedi. 

Manavgat, bu yolu kendi zenginliği olan turizme kazandırabilirse ilçeye büyük katkı sağlar. 

 

 



2017 YILI FAALİYET RAPORU Sayfa 103 
 

MATSO'nun bu tarihi yolu ve projeyi tam olarak uygulayabilmesi halinde alternatif turizme büyük 

katkı sağlayacağını ifade eden Günay,"Antalya'nın hatta Türkiye'nin turizmdeki en önemli 

ilçelerinden birisi olan bizimde örnek aldığımız Manavgat eğer bu tarihi yolu ekolojik turizme 

kazandırabilirse, turizmi çeşitlendirip kendi zenginlikleri içine katabilirlerse bu tarihi yol turizme 

büyük katkı sağlayacaktır. Bizi burada ağırlayan Yaylaalan Köyü Muhtarımız Sayın Nuri 

Köseoğlu'nun misafirpervesliğine, MATSO Başkanımız Sayın Ahmet Boztaş'a, bize bu yolda 

rehberlik eden Sayın Ali Çetin'e ve bizimle birlikte yürüyen herkese teşekkür ederim" diye konuştu. 

Boztaş, "doğaseverlerin ilgi gösterdiği yolumuzu alternatif turizme kazandıracağız" 

MATSO Yönetim Kurulu Başkanı Ahmet Boztaş MATSO ile Göç Yolu Yolcuları Dağcılık 

Platformu arasında imzalanan protokol ile tespit ve raporlama çalışmaları tamamladıkları Selçuklu 

Sultanı Alaaddin Keykubat'ın Manavgat'tan geçtiği taş döşemeden oluşan tarihi sultan-i yolun doğa 

sporları severlerin hizmetine sunulması ile büyük ilgi gördüğünü söyledi. Boztaş, tarihi yolun 

şimdiden yürüyüş grupları tarafından ilgi görmeye başladığını kaydeden Boztaş, tarihi yolda 

vurguladı. 

Sultan-i yolun Yaylaalan köyü sınırları bölümünde MATSO, KUTSO ve Göç yolu Yürüyüş grubu 

ile birlikte yürüyüş gerçekleştirdiklerini kaydeden Boztaş, "Sultan-i yolda birlikte yürüdüğümüz 

Kumluca'dan gelen yürüyüş grubumuz, Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası heyeti ve Başkanımız 

Sayın Murat Hüdavendigar Günay'ı ilçemizde ağırlamaktan son derece mutluluk duyduk. Tarihi 

yolu beğenerek çalışmalarımıza destek veriyorlar. Sayın başkanımıza ve tüm katılımcılara teşekkür 

ediyorum. Bizi ve misafirlerimiz Yaylaalan Köyünde en güzel şekilde ağırlayan Köy muhtarımız 

Sayın Nuri Köseoğlu'na da yakın ilgilerinden dolayı da çok teşekkür ediyorum" dedi. 
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Kutso Meclis’te! 

 

AK Parti Antalya Milletvekili Atay Uslu Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası heyetini TBMM'de 

misafir etti. Odamız Başkanı Murat H. Günay, Meclis Başkanımız Mehmet Çetintürk, Yönelim 

Kurulu Üyeleri Muharrem Şahin, Fahri Özen ve  Genel Sekreter Mesut Bakar'da oluşan heyeti önce 

TBMM'de makamında misafir eden Atay Uslu'nun gündeminde tarım,ticaret ve turizm vardı. Heyet 

ile Batı Antalya'nın ticaret hacmini arttırıp geliştirecek projeler konusunda fikir alışverişinde 

bulunan Atay Uslu, şunları ifade etti;"Batı Antalya tarım ve turizm alanında önemli bir potansiyele 

sahip, bu potansiyeli gün yüzüne çıkaracak projelerin her zaman destekçisiyiz. Hükümetimiz olarak, 

Antalya'nın batısını daha ulaşılabilir kılmak için, Finike Elmalı Korkuteli Bucak 

yolunu,Finike,Demre Kaş yolunu hem duble yol yapıyoruz, Kaş-Demre arasına 3.havaalanını 

yapıyoruz.  Böylelikle Antalya'nın batı ilçelerindeki tarım ,turizm ve ticaret alanındaki potansiyeli 

yapılan projeler ile daha da artacaktır. Atay Uslu ve KUTSO heyeti ardından birlikte TBMM genel 

kurul çalışmalarını misafir localarından izlediler ve ziyaretini tamamladılar. 
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Kumluca'da, denizdeki canlı rezervinin artırılması amacıyla ilk yapay resifler denize 

bırakıldı. 

 

Kalkınma Bakanlığı, Kumluca Kaymakamlığı, Kumluca Belediyesi, Kumluca Ticaret ve Sanayi 

Odası ile Batı Akdeniz Kalkınma Ajansı ortaklığında başlatılan ve Akdeniz Üniversitesi Su 

Ürünleri Yetiştiriciliği Bölümü Öğretim Üyesi Doç. Dr. Mehmet Gökoğlu gözetiminde yürütülen 

Deniz Altında Canlı Rezervinin Artırılması Projesinde saha uygulama çalışmaları başladı. 

Finike Limanı'ndan teknelere alınarak, Kumluca'ya bağlı Mavikent Mahallesi açıklarına getirilen 

200 yapay resif blokları, denizde 30 metre derinlikten başlayarak bırakıldı. 

Gökoğlu, gazetecilere yaptığı açıklamada, ekolojik dengenin zamanla değişmesiyle su altının hızlı 

bir şekilde çölleştiğini, buna bağlı olarak da sualtı canlılığının azaldığını söyledi. 

Proje kapsamında ilk etapta denize 30 metre derinlikten başlayarak 800 yapay resif bırakmayı 

hedeflediklerini belirten Gökoğlu, projenin iki etap ve beş yıllık uygulama süreci sonundaki 

kazanımlarını bilimsel olarak ele alarak paylaşacaklarını kaydetti. 

Denize yapay resiflerin bırakılmasına Kumluca Kaymakamı Polat Kara, Belediye Başkanı 

Hüsamettin Çetinkaya, Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası (KUTSO) Başkanı Murat Hüdavendigar 

Günay, Mavikent Mahalle Muhtarı Adem Karataç ve diğer yetkililer eşlik etti. 
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Balıklar için yapay üreme alanı oluşturmak amacıyla düzenlenen “Kumluca’da Deniz Altında 

Canlı rezervinin Arttırılması” Projesi sona erdi. 

12.07.2017 tarihinde Kumluca Kaymakamlığı, Kumluca Belediyesi ve Kumluca Ticaret ve Sanayi 

Odası (KUTSO) ile Batı Akdeniz Kalkınma Ajansı ortaklığında yürütülen proje Kumluca 

Belediyesi Konferans Salonunda düzenlenen kapanış toplantı ile sona erdi. Çölleşmiş deniz 

tabanında balıkların üreyip barınabileceği alanların oluşturulması amacıyla hazırlanan proje 

kapsamında İlçeye bağlı Mavikent Mahallesi açıklarına 200 adet beton blok batırılmıştı. 

Kapanış toplantısına Kaymakam Polat Kara, Belediye Başkanı Hüsamettin Çetinkaya, Kumluca 

Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Üyesi Muharrem Şahin, Projenin danışmanlığını da yapan 

Akdeniz Üniversitesi Su Ürünleri Fakültesi Su Ürünleri Yetiştiriciliği Bölümü öğretim üyesi Doç. 

Dr. Mehmet Gökoğlu, MHP Kumluca İlçe Başkanı Yücel Kaplan. İlçe Milli Eğitim Müdürü 

Mehmet Ali Girgin, katılımıyla gerçekleşti. 

Proje kapsamında yapılan çalışmalar hakkında bilgi veren projenin danışmanlığını yapan Akdeniz 

Üniversitesi Su Ürünleri Fakültesi Su Ürünleri Yetiştiriciliği Bölümü Öğretim Üyesi Doç. Dr. 

Mehmet Gökoğlu, "Bugün burada kumluca denizlerindeki su altı yaşamını desteleyen örnek bir 

proje için toplandık. Ancak Kumluca için daha değişik toplantı ve projeler için yeni toplantıların 

yapılmasını temenni ediyorum. Bizim projenin amaçları arasında kaçak avcılığı yasaklanmalı 

önlemek ve balık rezervlerinin arttırılması geliyor. Projeyi bu halde bırakmayacağız. Takipçisi 

olacağız" dedi. 

Kumluca Kaymakamı Polat Kara, "Bugün burada projenin kapanışını yapıyoruz. Proje 

Danışmanımız Akdeniz Üniversitesi Su Ürünleri Fakültesi Su Ürünleri Yetiştiriciliği Bölümü 

Öğretim Üyesi Doç. Dr. Mehmet Gökoğlu hocamız zaman zaman gelip projemizin sürekliliğini 

kontrol edecek. Attığımız tohumlar meyve vereceğini ve deniz kıyısında bir ilçede yaşayıp balığa 

hasret olmaktan kurulacağımızı umut ediyorum. Deniz balığı tüketmeyi sevenler, balık avcıları ve 

dalış yapanlar için bu tür projelere ihtiyacımız var. Önümüze bürokratik engeller çıksa da bu tür 

çalışmaların devam etmesinden yanayım" dedi. 
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8. Antalya Yörex Fuarında yerimizi alarak,  Değerli bakanlarımızı TOBB başkanımızı Sayın Rıfat 

Hisarcıklıoğlu’nu, Antalya Valimiz Sayın Münir Karaloğlu’nu,  standımızda ağırladık. 

 

 

Odamızın Kaş Temsilciğinde Kaş ile ilgili projelerimizi değerlendirdik. 
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Çiftçilerimize en az 30.000tl kredi ve hibe desteği gerekli. 

 

Kumluca, Finike, Demre ve Kaş ilçelerinde yaşanan hortum ve dolu afeti sonrası hasar gören bölgeleri 

inceleyen Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, çiftçinin 

afeti en az zararla atlatabilmesi için devlet desteklerinin bir an önce açıklanarak çiftçilere ulaştırılması 

gerektiğini belirtti. 

 

Yönetim Kurulu Üyeleri ile birlikte afet bölgelerinde inceleme yapan KUTSO Başkanı Günay, “Afetin 

henüz yeni yaşanmış olması nedeniyle çiftçimiz seraları ve bahçelerinin enkazıyla uğraşıyor. Afetin 

ekonomik yönünü yeterince değerlendiremiyor. Çiftçilerimiz bundan 1-2 ay sonra mevcut borçlarına 

yeni kurulum maliyetleri de eklenince maddi ve manevi bir çıkmaza girecekler.  

 

Afetin yaşandığı 4 ilçede de hizmet vermemiz nedeniyle KUTSO olarak bölgenin en güçlü sivil toplum 

kuruluşu konumundayız. Çiftçilerimiz ve üyelerimiz ile yaptığımız istişare sonuncunda yaşanan afetin 

yaralarının sarılması noktasında KUTSO olarak çiftçilerimiz adına devletten beklentilerimiz şöyle; 

 

- Seralarda işçi-ortakçı-icarcı şeklinde çalışan ailelerimize dekar başına 3.000tl hibe. 

- Meyve bahçesi sahiplerine dekar başına 1.000tl hibe. 

- Seraları kullanılamaz durumda olan sera sahiplerine dekar başına 30.000tl 7 yıl vadeli düşük faizli 

kredi. 

- Afette zarar gören tüm çiftçilerimizin bankalara ve kamuya olan borçlarının en az bir yıl ertelenmesi. 

 

Devletimizden hızlı davranarak, yapacağı desteklemeleri bir an önce çiftçimize açıklamasını 

bekliyoruz” dedi. 
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Turhallı çiftçiler Kumluca’yı inceledi. 

 

Turhal Ticaret ve Sanayi Odası tarafından düzenlenen inceleme gezisi ile Turhallı çiftçiler Kumluca 

Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) ev sahipliğinde Kumluca’da bulunan sera, paketleme ve fide 

tesislerini incelediler. 

Turhal TSO Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Cengiz Öz, Yönetim Kurulu Üyeleri Erdem Ural, 

Süleyman Aykut, Meclis üyeleri Levent İbrikçioğlu, Faruk Günaydın ve Akreditasyon sorumlusu 

Necdet İsenlik, oda üyeleri ve Turhallı çiftçilerden oluşan heyet, KUTSO Meclis Başkan 

Yardımcısı Ömer Özaltın ve Meclis Üyesi Fahri Özen tarafından Kumluca Kalekule’de karşılanarak 

kendilerine burada Kumluca ve seracılık hakkında bilgi verildi. 

Daha sonra ilçede bulunan seralara geçen heyet inceledikleri domates serasında üretim yapan 

çiftçilerden üretim hakkında bilgi aldı. Heyet daha sonra fide ve paketleme tesislerini gezdi. 

Fide tesislerinde sebzelerinde tohumdan fideye kadar olan aşamaların hijyenik ortamda nasıl 

gerçekleştiğini inceleyen çiftçiler paketleme tesislerinde ise ürünlerin sınıflandırılıp ihracata hazır 

hale gelene kadar gerçekleşen işlemler hakkında yerinde bilgi alma imkanı buldu. 

Turhal heyetini ağırlamaktan memnun olduklarını belirten KUTSO Meclis Üyesi Fahri Özen, 

“Bölgemiz ülkemizde örtüaltı üretimin gelişmesi adına örnek alınabilecek en uygun yerdir. Gerek 

sera teknolojileri gerekse bilinçli üretim yapan çiftçileri ile ülkemizin yaş sebze ve meyve ihracatına 

önemli katkılarda bulunmaktayız. Turhal’ın coğrafi yapısı ve iklimi seracılığa uygun. Umarım 

buradan edindikleri bilgiler kendilerine faydalı olur” dedi. 

Heyet daha sonra iklim benzerliği nedeniyle Elmalı ilçesindeki seraları incelemek için Elmalı’ya 

geçti. 
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2.5. Uluslararası Ticaret 

KUTSO’dan KOSGEB Destekli Polonya-Almanya İş Gezisi. 

Odamız tarafından düzenlenen yurt dışı iş seyahatine katılan Batı Antalyalı iş adamlarının önemli 

ihracat bağlantıları ile yurda döndü. İş adamları önemli bağlantılar yaptı. 

Odamız üyelerinin yer aldığı iş seyahatine 21 iş adamı katıldı. Beş gün süren seyahatte Almanya ve 

Polonya'da çeşitli toplantılar yapıldı. Seyahatin ilk iki gününde Almanya'da Berlin Fruit Logistica 

2017 fuarını gezen iş adamları burada çeşitli bağlantılar yaptı. Heyet, Berlin'in ardından Polonya'ya 

geçerek burada üç gün boyunca çeşitli iş toplantılarına katıldı. İş adamları Polonya'da önce Polonya 

Türkiye Parlemento Dostluk Grubu Başkanı ve Federal Milletvekili Matusiak Grzegorz tarafından 

organize edilen toplantıya katılarak Polonyalı iş adamları ile karşılıklı görüşmeler gerçekleştirdi. 

Türkiye'nin Varşova Büyükelçiliği Ticaret Müsteşarı Olcay Öztürk ve Büyükelçilik Uzmanı Yakup 

Can Doğru ile yemekte bir araya gelen heyet, Polonya'daki ticari fırsatlar hakkında bilgi aldı. 

KOSGEB tarafından desteklenen iş seyahatinin çok verimli geçtiğini belirten Odamız Başkanı 

Murat Günay, "Yurt dışı iş seyahatimiz oldukça verimli geçti. Firmalarımız yaptıkları olumlu 

görüşmelerin sonuçlarını Türkiye'ye döner dönmez almaya başladı. İş adamlarımızın yaptığı 

bağlantılarla bazı ürünleri önümüzdeki günlerde ihraç edecekler.” Dedi ve bölgedeki iş adamlarının 

yurt dışında bağlantı kurmaları için öncülük yapmaya devam edileceğini belirtti. 
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Dış Ticaret Bilgilendirme Semineri yapıldı 

 

TOBB ve Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası organizasyonuyla Ekonomi Bakanlığı görev alanına 

giren konularda iş çevrelerinin bilgilendirilmesi amacıyla, Ekonomi Bakanlığı tarafından “Dış 

Ticaret Bilgilendirme Semineri” düzenlendi. 

KUTSO Kumluca ofisinde düzenlenen seminere KUTSO Yönetim Kurulu Başkanı Murat 

Hüdavendigar Günay, KUTSO Meclis Başkan Yardımcısı Ömer Özaltın, Ekonomi Bakanlığından 

Dış Ticaret Uzmanları Muhammed Emin Erkal, Mustafa Yılmaz, Yasin Şahin, Ali Alperen Kaçar 

ve davetliler katıldı.  

Seminer öncesinde konuşma yapan KUTSO Başkanı Murat H. Günay, “Ülkemizde sıkça gündeme 

gelen ekonomik sorunlar ve cari açığın kapatılması için en temel çözüm ihracatımızın 

arttırılmasından geçiyor. Ürün ve üretim konusunda hiçbir sıkıntımız yok. En büyük sıkıntıyı 

ihracat yapacak girişimci bulmakta yaşıyoruz. Girişimcilerimizin korkmadan ve doğru bir şekilde 

ihracat yapabilmesi için Ekonomi Bakanlığımız tarafından düzenlenen bu tür eğitimleri 

önemsiyoruz” dedi. 

Seminerde ihracatta sağlanan devlet yardımları, pazar araştırması ve desteleri, Türk ürünlerinin yurt 

dışında markalaşması, marka ve tasarım destekleri, iş dünyası için ticari bilgiye erişim ve ülke 

masaları gibi konular hakkında katılımcılara bilgi verildi. 
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KUMLUCA TİCARET VE SANAYİ ODASI OLARAK; 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

  

 

   

 

GÜNLÜK MEVZUAT TAKİBİ 

YAPIYORUZ  

Vergi, dış ticaret, gümrük, çalışma 

ve sosyal güvenlik gibi yasa, 

yönetmelik ve tebliğlerdeki 

değişiklikleri üyelerimize ve 

yatırımcılara  bildiriyoruz. 

LOBİCİLİK FAALİYETLERİ 

GERÇEKLEŞTİRİYORUZ. 

Çeşitli platformlarda düzenlenen 

seminer, konferans, forum ve 

etkinliklerde Oda olarak Batı 

Antalya Bölgemizi temsil 

ediyoruz. 

ÜYELERİN BASIN, MEDYA VE E-

MEDYA İLİŞKİLERİNİ 

SAĞLIYORUZ. 

Üyelerimizi basın, medya ve e-

medya aracılığı ile ekonomi 

gündemi, iş fırsatları, fuar 

takvimi, kurum faaliyetleri ve 

mevzuatlar ile ilgili 

bilgilendiriyoruz. 

SEKTÖREL SEMİNERLER 

DÜZENLİYORUZ. 

Üyelerimizin değişen koşullara ayak 

uydurmalarını kolaylaştırmak ve bilgi 

ihtiyacını gidermek için seminerler 

düzenliyoruz. 

BATI ANTALYA 

BÖLGESİNİN TİCARİ 

ARŞİVİNİ TUTUYORUZ 

Modern arşiv sistemi 

ile bölgemizin ticari 

hafızasını korumayı 

sürdürüyoruz. 

İHTİYAÇ SAHİPLERİNE 

ERZAK VE EĞİTİM 

YARDIMI YAPIYORUZ. 

Birliğimiz ile birlikte her yıl 

yaklaşık 2 bin ihtiyaç 

sahibine yardım paketleri 

dağıtıyoruz. 

MESLEK KOMİTELERİNİN 

BULUŞMA NOKTASIYIZ          

Komitelerimizle sektörlerinin 

güncel konularına çözüm 

yolları üretiyoruz. 
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4 BİN FİRMAYA SİCİL VE 

TESCİL HİZMETİ 

VERİYORUZ. 

Yeni açılan firmaların tescil 

ve sicil işlemlerini 

kolaylaştırarak, yeni 

istihdama fırsat sağlıyoruz. 

 

KOBİLER’E DEV HİZMETLER! 

Meslek Edindirme Kursları, 

Sertifikalı Mesleki 

Belgelendirme Hizmetleri, 

Devlet destekleri ile ilgili 

bilgilendirme seminerleri. 

DIŞ TİCARET BELGELERİ 

VERİYORUZ. 

A.TR Dolaşım Belgesi, EUR1 ve 

EUR-MED Dolaşım Belgesi gibi dış 

ticaret belgeleri veriyoruz. 

ÖĞRENCİLERE TAM 

DESTEK! 

Her yıl lisans öğrencilerine 

burs veriyoruz. 

ÇAĞRILARINIZA KULAK 

VERİYORUZ. 

0242-8890707 numaralı 

telefonumuz ile ihtiyacınız olan 

konularda destek veriyoruz. 

ÜYELERİMİZİ 

ÖDÜLLENDİRİYORUZ 

Başarıları ile iş ve ticaret 

hayatına katkı sağlayan 

üyelerimizi desteklemek ve 

şevklerinin artmasını 

sağlamak amacıyla 

ödüllendiriyoruz. 

FUARLARLA BÖLGEDEKİ İŞ 

YAŞAMINA GÜÇ 

KAZANDIRIYORUZ. 

Yurtiçi ve yurtdışı fuarlara 

katılım sağlayarak üyelerimizi 

yeni pazarlarla 

buluşturuyoruz. 

 

 

BÖLGEMİZ VE ÜYELERİMİZİN 

SORUNLARINA ÇÖZÜM YOLLARI 

ARIYORUZ. 

Üyelerimizin ve bölgemizin 

sorunlarını üst düzey 

bürokratlara taşıyarak çözüm 

yolları arıyoruz. 


